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Hvor ofte bruger du Amager Fælled?

Hver dag

Et par gange hver uge

Et par gange hver måned

Jeg har kun besøgt Fælleden en
enkelt til få gange

Jeg bruger ikke Amager Fælled

Andet
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Hvor ofte bruger du Amager Fælled? - Andet

ønsker at bevare et stykke åben natur

nogle gange om året

jeg bruger kalvebod fælled

jeg bruger ikke længere fælleden da det er min oplevelse, at der faktisk ikke længere er en amager fælled

et par gange årligt

er spirituel så jeg bruger Amager fælleden til at komme i et med naturen

er fraflyttet Amager

en gang om måneden

brugte Amager Fælled som barn og nu kører jeg igennem til Islands Brygge ca.1 x md.

bruger ca 7-8 gange om året

Ville rigtig gerne benytte Amager camino. Men det er en kamp for livet. Cyklisterne uhæmmede adfærd og her kommer hjem
attitude gør at sjældent kommer. Smager gællede et blevet et byrum for de priviligerede. Du dksl sådan set helt ud mod
Kongelunden gor at fornemme stilheden og naturen diversitet. Jeg er 65 år og bor i den tættest befolkede bydel København
S. Jeg er ikke enig i de beslutninger om at udvide befolkningsandelen i det såkaldte nye Amager fællede. Frygter for
biodiversitet, luftforureningen er til at tage at føle på når man har astma. Amagerfællede hidkalder min trang til at bruge den.
Der er ganske enkelt for mange mennesker

Vi bruger Vest Amager fælled

Tidligere næsten dagligt, nu sjældent

Tidligere en gang om ugen. Har en nyfødt nu

Svinger meget i perioder

Sporadisk - nogle gange meget, og nogle gang lidt

Sjældent om vinteren

Periosk ofte, nogle måneder slet ikke

Periodevis meget

Og mine børn cykler til og fra skole/sport mv.

Næsten hver dag, nok 4-5 gange om ugen

Næsten hver dag

Når det passer mig

Nyder flora og fauna.

Nogle gange mere end andre

Nogen gange om året

Naturcenter besøg



Hvor ofte bruger du Amager Fælled? - Andet

Mindre end en gang om måneden

Men jeg synes det er frugtelig nu at se på at der bliver ødelagt så meget natur!

Løber og går tur på fælleden - Desværre forsvinder naturen i forbindelse med byggeriet af Fælledby :-(

Kører igennem. Så dejligt

Kommer der når jeg kan, brugte den meget i min barsel, til gåture, løb og lign.

Jeg ser Amager Fælled fra min altan.

Jeg nyder udsigten fra min altan af alt det grønne

Jeg har aldrig været på Fælleden, bor ti minutter derfra

Jeg er på fælleden flere gange i ugen og hver weekend.

Jeg cyklede til/fra arbejde gennem fælleden før sommerferien. Nu nyt arbejde længere væk så desværre ingen tur gennem
fælleden mere 

Jeg brugte tidligere Amager Fælled rigtigt meget (er 3. generations bryggebo), men som årene er gået og stierne er blevet
bredere og de små stier nedlagt eller udlagt til bålpladser mm, så bruger jeg sjældenere og sjældnere Amger Fælled. Det
svinger henover årstiden, så derfor mit kryds ved et par gange om måneden, da der mangler en kategori "nogle gange om
året"

Jeg bruger primært Kalvebod Fælled

Jeg bruger mest Kalvebod fælled

Jeg bruger mest Kalvebod Fælled

Jeg bruger fælleden 4-5 gange årligt, med stor fornøjelse

Jeg bruger den ikke mere grundet byggeriet

Jeg bruger Kalvebod fælled

Ind i mellem

I bør altså sikre at definere hvad I mener med Amager Fælled

Hver 2-3 måned

Helbredsproblemer bevirker at Amager Fælled for tiden bruges meget mindre end ønsket.

Har udsigt over Amager Fælled fra min bopæl

Har tidligere været flittig gæst på Amager Fælled, men ikke de senere år

Før byggeri og nedlæggelsen af fodboldbanerne, gik jeg ofte tur på Fælleden. Tilgangen fra Sundholmsvej var let. Nu
kommer jeg der sjældnere, og oftest på cykel..

Før "Fælledby" jævnligt.

Et par gange om året til at gå. Men cykler ofte igennem.

Et par gange om året

Et par gange om året



Hvor ofte bruger du Amager Fælled? - Andet

Et par gange om året

Et par gange om året

Et par gange om året

Et par gange om året

Et par gange om året

Et par gange om året

Et par gange i kvartalet. Måske lidt mere.

Et par gange i kvartalet

Et pa gange om året

En gang hver anden måned

Det svinger meget. Jeg bruger helt sikkert Amager fællled mere i sommerperioden og når vejret er godt.

Det er begrænset hvor meget jeg bruger fælled

Det er Kalvebod Fælled, jeg primært bruger

Dejligt med dyrelivet fuglene der pipper  er afslappet

Cykler på arbejde 4 - 5 x ugentlig

Ca. hver 2.måned

Ca. hver 2.måned

Ca. 1 gang pr måned

Ca en gang om ugen

Bål og snobrød

Bruger den meget sjældent ,mest til at køre igennem eller en gåtur om vinteren . Jeg er i kolonihave 5 mdr

Bruger Kalvebod Fælled dagligt da vi bor tæt ved den og derfor mere sjældent Amager Fælled q

Bruger Amager Fælled nogle gange om året

5-10 gange om året

4-5 hverdage

4-5 gange om ugen

3/4 gange ugl.

3-5 gange om ugen

1-2 gange årligt .. sidste vinter på ski 

1-2 gange om året



 Hvad bruger du Amager Fælled til?

Motion alene eller med andre

Gåture

Lufte hund

Cykler igennem Fælleden

Naturoplevelser

Ro og fordybelse

Andet

Jeg bruger ikke Amager Fælled
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 Hvad bruger du Amager Fælled til? - Andet

udsigt

tilssteyn med kvæg og heste

sanker bær og urter

sanke vilde planter og bær

sanke urter, bær og rødder

sanke (fx havtorn)

passer køerne

legepladsen

kønt syn, når jeg kører forbi

have i haveforening

går igennem Fælleden

fouragering vild mads

fotomuligheder

fotograferer

Walk-and-talk-møder

Uformelle sociale relationer, når jeg tilfældigt møder naboer/bekendte.

Udsigt

To meet with friends and have a picnic or lawn games

Til at grille med vennerne, stå på skøjter om vinteren osv.

Sport

Spise frokost eller aftensmad

Spise bær, æbler og pærer

Slippe mus fri, som er gået i fælden i mit hus nær ved. Jeg nænner ikke at slå dyr ihjel.

Se på fugle

Se nedenfor

Sankt Hans aften

Sankningå

Sankning

Sanketure og plukke blomster/græsser



 Hvad bruger du Amager Fælled til? - Andet

Sanketure

Sanker hyld og brombær

Sanker

Sanke urter, bær og blomster

Sanke brombær, blommer, havtorn og hyldeblomst

Sanke brombær

Sanke

Sanke

Sanke

Samvær med mine børn i naturlige omgivelser

Samvær med andre

Samler bær/frugt.

Samler bær, hyldeblomster, havtorn, æbler og pærer

Samle vilde bær og frugt

Samle bær

Ro og fordybelse i en travl hverdag. Det er med til at bringe ro i krop og hovede og giver mig motion.

Rideture

Recreational drone flying in Modelflyveplads

Plukker spiselige brombær og hyld. Pllukker planter, blade, tagrør til plantefarvningær

Plukker blomster , bær o. Lign

Plukke og sanke enkelte gange i året

Plukke hyldeblomst

Plukke bær og mirabeller med mine børn

Plukke bær

Plukke brombær

Oplevelsestur med børn

Nyder et åndehul i storbyen

Naturture med barnebarn.

Naturoplevelser tæt på byen

Min søn går i institution på Fælleden og de bruger fælleden til naturoplevelser, det er rigtig godt



 Hvad bruger du Amager Fælled til? - Andet

Min hest sår på Fælleden mere en halvdelen af året, så jeg rider på min hest.

Men det er svært med al den støj fra skydebane og motorcrossbane

Med Børnebørn på vestamager naturcenter og omgivelser.

Man kan forsat se ræve og rådyr, men de forsvinder i forbindelse med byggeriet af Fælledby :-(

MTB cykelture

Lige og læring med mine børn

Lejrbål med sønnens klasse

Leger med børnene

Legeplads for min søn

Lege-/rekreativt område

Leg, naturformidling, demonstrationer, kunst.

Leg og udflugter med børn

Leg og naturforståelse med min datter og hendes venner

Leg

Køer

Københavns Kogræsserlaug

Jeg sanker også hyld og brombær

Jeg krydser også Fælleden til og fra arbejde og indkøb

Jeg har køer og heste i KKGL

Jeg er mega ked af at der er blevet bygget langt ind i fælleden

Jeg er med i en koklapper forening

Jeg cyklet, går, leger med børnebørn, finder ro og nyder Naturen

Jeg bruger ikke Amager Fælled mere efter de begyndt at afspære og bygge.

Hygge med kammerater, en øl eller sådan

Hygge med børn

Har drukket et par øl med venner i kanten af Amager Fælled

Går gennem fælleden

Gå på opdagelse med min datter

Grill, picknick

Frugt plukning



 Hvad bruger du Amager Fælled til? - Andet

Frugt og bærsamling

Fritid med børnene

Fotografering

Fotograferer

Fotograferer

For at undgå at blive kørt ned af parkeringsvagter, der cykler mod ensretning og på fortov i byen.

Flere grønne områderog ikke bygge på fælleden

Finde fodr til vandrende pinde

Fest

Cruising

Bålmad,

Bål og snobrød

Bruger mest Amager fælled til transport

Badeture

Bader fra den nye badefacilitet i byskoven

At ser på grøn, at gå min 10.000 skridt, at lytte til en bog.

Arrangementer i naturcenteret

Aktiviteter med mine børn. Både weekendture, skolefødselsdage m.m.

.

**Lufter kanin ikke hund

Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled:

Jeg ønsker ikke at uddybe.

Sådan bruger jeg Amager Fælled:

0% 25% 50% 75% 100%

73%

27%

Antal svar

1.335

492



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

åndehul i byen

Åndehul i en stresset hverdag. Bruger så meget tid som muligt derovre. Løber næsten hver dag på fælleden og går tur med
og uden familie.

til motion, gåture, naturoplevelser, ro, fordybelse og restituering

til den daglige motionstur

søn og mine børnebørn  ved Sundbyvester Plads.ter

støjfrizone, trafikfri zone, oplade batterier, frisk luft - og glæden ved et grønt område midt i byen

som jeg krydsede af tidligere.

som grøn oase i en asfalteret storby

som et rekrativt fristed uden for megen larm og mange mennesker

som en vild have

som cykelrute til Vesterbro

ro og fred

registrerer også af ændringer i faunaen over 50 år.

primært cykelture

passer vores kør

orienteringsløb

nyder naturen, men jeg er ked af de fleste fugle er borte

mest til at cykle igennem

man kan nyde følelsen af at være i det frie  - helt uundværlig!

kommer på amager fælled med familie, hund, og følger årstiderne komme og gå på fælleden, sætter stor pris på fuge, ræve,
dådyr, snoge og al mangfoldigheden på fælleden

kan se årstiderne skifte, nyder alt det grønne

jeg vil gerne bruge mere Amager Fælled. bare der var mere natur at se

jeg lærer også min børn om plante og dyrearter

jeg lærer naturenbedre at kende, får dejlige naturoplevelser - og græmmes over Fælledbyens invadering af Fælleden.

jeg har kun brugt den få gange i forbindelse med gåture sammen med en god ven, fordi jeg ville tabe mig.

gåture om morgenen, hvor jeg sidder og nyder min medbragte morgenmad / kaffeved

gåture



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

går mange ture på amager fælled, har tidligere gået der meget  mere - men kommer der nogle gange om ugen.endvidere har
jeg en nyttehave, der faktisk er en del af amager fælled, hvor jeg kommer de fleste dage i sommerhalvåret plus nogle gange
imvinterhalvåret, så jeg vil sige, jeg er storforbruger af amager fælled. og det er tist med byggeriet.

går lange ture

går i samtale med andre, samt nyder natur og ser efter dyr, og er begejstret for netop den vilde natur

gå tur i naturen.  se dyrene, nyd søen

gå og cykeltur, ro og smuk natur.

grønt åndehul

fx. til en fødselsdag eller gåtur, eller som en del af en rute er andet sted hen.

f.eks. Sti til ro, til motion, går ad hovedstien, til læge f.eks.

er spirituel så jeg bruger Amager fælleden til at komme i et med naturen

efter påbegyndelse af den der såkaldte fælledby, har jeg ikke været på¨"fælleden"

det nærmeste/eneste større sammenhængende naturområde for amager vest - hvis jeg vil "ud i naturen" er det der jeg tager
hen

det nyder jeg rigtigt meget at gå tur og slappe af i fælled

det giver ro i hovedet efter en lang arbejdsuge at få luft i håret på gåtur

dejligt sted at gå hen for at få ro i en travl by, dyrke motion, være sammen med folk osv. Et åndehul.

cykler, nyder naturen - både planter og dyr

cykler og går ture - det er skønt at have et naturområde tæt på by og ens bolig. Da jeg ikke har bil er det meget vigtigt at
naturen kan nås på cykel eller gåben. Naturen er meget vigtig for os mennesker for at kunne trives i en ellers stresset
hverdag.

cykler gennem på vej til arbejde hvis undelagete tillader det. Løber ugentligt en rundte, kommer månedligt for at tilse køer

cykel rute til skole og andre ærinde, en gå tur for at slappe af, cykeltur/motion og se på/nyd naturen

bevidsthed om at ikke alle områder skal bebygges bare for at skaffe penge til mere metro

afstand til byen med dens trafik og støj

X

X

When not raining, I bike through the park on my way home or towards the city center. I also go for walks, sit and read and
also to see the animals,cows and horses in the park

Walks, disconnect, model planes field, beauty

Walk with the children

Værdsætter og holder af den sidste ægte natur vi har i kbh



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Væk fra larmen!

Vise min datter noget andet end bytur

Ville gerne bruge Amager Fælled mere til naruroplevelser, men oplever desværre utryghed, og går derfor ikke udenfor de
brede stier.

Vi kælker meget om vinteren og går og cykler ture om sommeren

Vi har direkte udsigt til fælleden fra lejligheden og altanen. Det giver ro med den smukkeste udsigt.

Vi er der ofte for at lære vores børn naturen

Vi cykler igennem hver gang vi skal til vores kolonihave. Desuden bruger vi den både til fods og på cykel, når vi har brug for
ro og natur. Skøjter der om vinteren

Vi bruger meget at gå ture med hunden og uden. Skøn natur tæt på byen

Vi bor nærmest på Amager fælled. Så den er skøn at få noget ro lige uden for døren.

Vi bor et par hundrede meter fra Amager Fælled, så bruger den flittigt til gåture, cykelture og til at samle ting fra naturen.
(Ramsløg, purløg, muldjord osv.)

Vi alle gar behov for grønne områder, så vi kunne være raske. Natur er ikke dårligt, men godt.

Ved små gåture i lokalområdet og fælleden ind mod Islands Brygge skole

Uundværligt at have nem adgang til naturen, ikke så langt fra min bolig og som ikke blot er en lille plet med grønt…det er
synet, lydene, duftene, årstiden som jeg har brug for, og da jeg ikke har bil eller sommerhus plus lille økonomi, er nærheden
vigtig og at jeg ikke skal bruge penge på transport …(jeg har lille folkepension

Udover ovenstående, er det specifikt at nyde naturen, høre fuglenes sang, finde nattergalen sene forår, bærene i
sensommeren, dyrene, når man går tidligt om morgenen

Udover gå- og cykelture deltager jeg i parkrun fra tid til anden. Jeg prøver desuden at optimere min vejrtrækning ved at gå op
og ned ad "bjerget" flere gange i træk

Udflugter og spadsereture

Udflugt med barnet. Båltur mv.

Uddybning

Ud over ture på fælleden, finder jeg dagligt ro og glæde over udsigten ud over fælleden

Tænker valgte punkter meget godt dækker brug

Typisk en gåtur i eget selskab. Men det kan også være med veninder, min kæreste, med en hund mfl.

Ture med børnene, når jeg henter dem. Vi plukker fx brombær. Rute til ro. Picnic i weekenden ude ved skraldebjerget. Jeg
løber på rulleski på grusvejene. M.m.

Ture med børn

Transport via cykelstien øst-vest. Vandreture for at komme i vandreform

Transport til og fra arbejde



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Transport til Kbh. V og videre. - Afstressende cykelture. -  Besøg på Kærlighedsøen.

Transport samt naturoplevelser

To escape from the city for a short while

Tilser køer samtidig med at jeg nyder naturen

Til ro og for at komme lidt væk fra byen

Til ro fra den pulserende by

Til picnic,  gåture,  som udflugtsmål med børnehaven og naturskole.

Til motion, afslapning og naturoplevelser

Til motion og gåture for at få ro og fordybelse og naturoplevelser

Til løbeture, gåture, alene, med veninde. Bruger kun ‘hovedstierne’ - ikke ‘rute til ro’

Til løbeture og transit til fods eller på cykel til/fra Ørestad

Til løbeture og gåture

Til løbeture hvor man kan tømme hovedet som andre dele af byen ikke tillader fordi der er en særlig ro her

Til længere gåture fx Amarminoen

Til gåture i naturen med ro fra trafik og anden støj, som en af Amagers få oaser

Til gåture

Til gennemgang, til gå-og løbeture

Til et åndehul med natur i en bypræget, hektisk hverdag. Fx er det skønt at opleve Nattergalen, når den er på besøg, eller
spotte en Hjort i morgenskumringen

Til at vise mine børn vild natur tæt på byen

Til at tage en pause fra bilos, og stress og jag. Jeg har også overnatte der

Til at rekreere efter en travl hverdag - løbe - se stjerner osv.

Til at komme væk fra støj og fordybe mig i mine tanker

Til at komme væk fra byen og dens larm

Til at få ro og nyde det sidste urørte plet

Til at få ro i hovedet, selvom området desværre næsten er blevet for lille

Til at få ro fra andre mennesker. Jeg har brugt fælleden i 20 år, og desværre minder det mere og mere som en park, med
mange mennesker.

Til at få noget naturligt i min hverdag

Til at få frisk luft og føle  man er i naturen og væk fra storby. Se på dyr og fugle.

Til at få et åndeligt pusterum uden byliv



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Til at cykle og gå ture. Sidde i indhegninger og drikke té og nyde naturen

Til at afstresse - det er en daglig glæde at kunne cykle her - meget ked af byggeriet

Til alt ovenfor

Til alt

Til afslapning, samtaler, lytte til og fornemme naturen

Taking the kid see animals, take walks, cycle, relax in nature

TIl ro - og cykler generer dette.

Særligt til naturoplevelser med mine børn. Det er unikt at have utæmmet natur så tæt på i en storby

Svært at komme til, når man bor midt på Amager. Få indgange

Som åndehul til at komme lidt væk fra den travle larmende by. Til at få ro i hovedet og bevæget mig i fredelige omgivelser

Som åndehul i byen.

Som åndehul

Som min park

Som københavner nyder jeg, at der er så kort vej til så meget natur

Som københavner nyder jeg at kunne komme så let ud i naturen så tæt på mit hjem

Som et åndehul lige midt i min by. Jeg kan vandre rundt i gaderne, når jeg trænger til at gå en tur, eller jeg kan stikke ud på
Fælleden og fornemme vidde, lys og luft med det samme. Den er alt fra en grønnere og mere stille stikvej på cykel til et
mentalt boost, fordi der er ro, natur, udsyn og højt til himmelen.

Som et åndehul i storbyen, hvor man kan finde ro og komme ud i naturen. Opleve planter og dyreliv

Som et grønt pusterum, hvor jeg kan cykle ud med min datter og være tæt pådyr og plsnter

Som et grønt og rekreativt område tæt på vores bopæl.

Som et frirum i naturen. Det giver hverdagen ro

Som et frirum

Som en lise for øjne og sjæl, en flot udsigt til grønt

Som en kontrast til byen, mine oplevelser på Amager Fælled gør livet mere komplet.

Som en gave have

Som en dosis vild natur og en pause fra bylivet

Som biolog er Amager Fælled et fristed, hvor der er plads til naturoplevelser

Som beskrevet , gåture , lufte hund, løbe og cykle

Smutvej

Ser. Så skønt, at vi har denne oase. Går desværre ikke så godt mer, så mangler mulighed for at parkere ved Amager Fælled



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Se ovenfor

Se ovenfor

Sanketure

Sanker

Sanke, løb, læsepauser, gåture, dates, etc etc etc

Sanke blomster solnedgang månekigning, bål, halloween

Sammen med mine børn. Fantastisk at lære dem om naturen og dyrelivet og opleve de forskellige årstider

Sammen med mine børn og sanker

Sammen med mine børn og min mand

Sammen med familien, leg med børnene

Samler bær, hyldeblomster, havtorn, æbler og pærer. Gåture med arbejde walk and talk. Lufter hund. Picknik. Kigger på dyr;
ræv, harer, hjorte, fugle, kør og heste. Fordyber mig i det grønne og roen "midt i byen".

Samle brombær og æbler

Ro, motion, nyder nærheden af den vilde natur

Ro, motion, nyder nærheden af den vilde natur

Ro og glæde. Et sted der fra barnsben har været et fristed.

Ro og fred, et sted hvor man kan blive væk fra byen

Ro og fordybelse

Ro

Rekreativt område

Rekreativt

Reflektion

På mange forskellige måder. Nogen gange som destination for naturoplevelser. Andre gange til motion og igen andre gange
som grøn passage videre ud på Amager til blandt andet Kalvebod Fælled.

Primært til ro og gåture med min kone. Så snart man kommer væk fra området omkring Naturcentret, har man stort set
omgivelserne for sig selv.

Primært til motion

Primært til løbeture

Plukker brombær med børnebørnene , nyder naturen til fods og på cykel

Plukke bær, sanke mm

Picnic, sanker bær, mirabeller, hyldeblomster
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Parkrun, fødselsdage, motion, gåture, ro

Park Run

Ovenstående dækker brug - går ture for at få frisk luft og ro fra et meget larmende Islands brygge

Opnå en indre ro

Oplevelse af natur midt i byen og følge årstidernes skiften

Oplevelse af natur i byen

Opleve sort sol

Opleve det vilde og uorganiserede liv

Oftest som vej fea Amager mod Bryggebroen. Men også bådpladser, gangstier og den vilde natur besøges jævnligt.

Oftest gåture til min hund som et afbræk fra de trafikerede veje

Nærområde og en del af vores liv

Når jeg har gæster er en tur rundt på Fælleden et fast punkt. Gerne Rute til Ro,  Ballonparken, Rideklubben og i godt vejr
længere ture. Jeg cykler ofte længe ture på Amager Fælled og opdager ofte nye steder. Finder også de langhornede kvæg
og hestene...

Nyder årstidernes skiften, se forskellige dyr og roen (med mindre der er mange på stierne)

Nyder årstidernes skiften

Nyder roen, vinden i træerne, følger årstidernes skiften

Nyder området og naturen.

Nyder naturen. Plukker brombær og havtorn. Finder ro.

Nyder naturen

Nyder naturen

Nyder naturen

Nyder naturen

Nyder naturen

Nyder godt af den biodiversitet, som Fælledens eksistens giver

Nyder flora og fauna, som er afstressende og meditativ!

Nyder der er lidt sammen holden natur tilbage og den skal bevares som den er. Ikke mere ødelæggende byggeri

Nyder den uforstyrrede natur og alle de dufte og syn og oplevelser man kan få når naturen ikke er stynet eller tilrettelagt. Så
venligst, lad Amager Følled vedblive med st være det den er. Undlad at lukrer på den med smarte ideer til udnyttelse. Tak.

Nyder den uberørte natur , stilheden men er rystet over det skrækkelige byggeri som formentlig vil ødelægge fællden
fuldstændig med de mange nye daglige brugere..At man har valgt at affrede og efterlade et åbent sår for profit i en så rig
kommune er skandaløst .
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Nyder at være i naturomgivelser. Det giver mig ro. Jeg cykler gerne en mindre omvej, for at få naturen med

Nyde naturen og få noget frisk luft

Naturoplevelser; følge årets gang, opdage og registrere/fotografere (planter, dyr, svampe), ro (selvom det er blevet en
sjælden ting på AF pga Fælledbys hærgen + høj musik og anden larmende adfærd), frisk luft og pause fra Københavns
forkærlighed for beton.

Naturoplevelser

Naturoplevelsen er blevet betydeligt forringet siden man er begyndt at bygge

Naturoplevelse er vigtigst

Natur, stilhed, dyreliv, fugle

Natur og ro tæt på byen og se på fugle

Natur

Nattergale, fugle- og dyreliv, plantediversitet, sanke grønt, mørke nætter

Mødested og udgangspunkt for gåture. Desuden gå en pæn tur til metroen. Plukke brombær

Mødes med venner med frokostkurv og låner shelters via naturstyrelsen

Mountainbike-ture med sønnike. Gå og cykelture med familien. Kælketur på bakkerne, iturevne på grønjordssø

Motionsløb, gåture alene eller med børn, kigger stjerner, cykler

Motionsløb og cykler igennem

Motion, transportvej, natur

Motion, sanketure, naturoplevelser

Motion og rekreation

Motion gang, løb, cykling. Fred i naturen. Er med i kokræsserlauget

Motion

Mit åndehul.. jeg cykler ofte i området udenfor og det er en stor glæde og en livskvalitet når jeg når frem til det grønne
område.

Mit åndehul i byen som jeg vægter meget højt. Naturen og dyrelivet. Arealet mindskes og samtidig flere brugere og det
vældig trist for byen.

Mit åndehul - min vigtigste natur

Mit fysiske og mentale åndehul i byen. Kan godt lide den er så rå og ikke plejet som en park

Mine børn bruger ofte Amager Fælled i skoleregi

Min hustru og jeg løber på Fælleden tre gange hver uge

Mest til løbe eller cykelture

Mest til at cykel igennem
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Mest gåture med familien

Mest for at cykle igennem men også gå op på bakken og nyde udsigten

Meget varieret brug. Mest gåture og motion.

Med mine børn i fritiden og med mine elever i skoletiden

Med børn som afslappet aktivitet i weekenden. Cykle igennem og nyder at der ikke er biler. Gåture eller løbeture når der er
tid

Mange barnevognsture og løbeture

Man har brug for noget grønt for at holde til at bo i byen

MTB, løb og tur med ungerne

Løbeture, gåture og nogen gange på cykel

Løbeture, gåture

Løbeture, både distance og interval løb. Jeg går også ture der med familien, når de er på besøg og lufter deres hun der.
Elsker, at der er så mange forskellige stier, så det næsten altid er en ny tur

Løbeture gåture, nyde stilheden

Løbeture alene og gåture med familie og venner

Løbeture

Løbeture

Løbeture

Løbetur, cykler igennem for at komme til Fisketorvet mm.

Løberute, smutvej igennem Amager, gåture

Løber, går ture, finder ro og inspiration

Løber, går tur med barnevogn, cykler igennem, plukker brombær, går tur med venner, kæreste og familie

Løber oftest turen i norddelen af Amager fælled

Løber et par gange om ugen og lufter hunden

Løber 2 gange om ugen

Løber

Løber

Løbe, se på haletudser, plukke bær

Løbe, og gåture på Fælleden har jeg stor glæde af. Gåturer med barnevogn er også rigtig godt

Løbe

Løb, stjernekig
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Løb, gåture, sanke brombær og cykle igennem til arbejde

Løb, gåture, familieudflugter

Løb, gåture, barbecue, kigge på dyrene

Løb, eventyr, friluftsliv, gåture og leg med børnene

Løb

Lyst

Lejlighedsvise gåture

Lege og natur oplevelser med børn

Leg og oplevelser med børnene

Laver bål ved bålpladserne og sanker også

Kun til gennemkørsel

Komme lidt væk fra byens larm og jag - er tit kun på Amager Fælled, men cykler også tit ud til Vestamager via Amager
Fælled

Klappe køer

Kigger og registrere alle fugle pg pattedyr på og over Amager Fælled

Kigger mest på den fra mine vinduer, og nyder naturen og dyrene der.

Kalvebod Fælled mangler enkelte stier. Det er vanskeligt at gå en tur på mindre end en time

Jeg ville gerne i højere grad kunne benytte at kunne cykle igennem AF, men stinettet korresponderer ikke synderlig godt med
tilkørselsvejene

Jeg tager derover med børnene for at få luft og for at kigge på naturen. Min datter elsker insekter og dyr.

Jeg sætter stor pris på den ro, der er, fordi området er så stort at man kan komme "væk" fra andre, selvom man er i Kbh. Jeg
sætter også stor pris på at møde fasaner, rådyr og mange fugle tidlige morgener og sene aftener.

Jeg studerer også blomster- og fuglelivet

Jeg ser ud over den fra min lejlighed. Giver mental energi

Jeg sanker. Der en planter og bær, der kan spises. Det giver mig også et afbræk fra min hverdag og set er en god måde at
være i naturen på

Jeg sanker

Jeg sanker

Jeg rider på min hest, der står på fold på Fælleden mere en halvdelen af året.

Jeg oplader mine batterier når jeg færdes på fælleden. Nyder det fantastiske dyreliv der er derude.
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Jeg nyder virkelig meget at have mulighed for følge naturens gang, årstidernes skiften og den ro det giver at bevæge sig i
naturen. Som storbymenneske i en travl hverdag er det bydende nødvendigt at have adgang til både nattergalens sang, de
smukke efterårsfarver og det grå-grå i november.Det giver ro i både krop og sjæl at færdes på Amager Fælled!

Jeg nyder og værdsætter den smule natur, der er tilbage på Amager Fælled

Jeg nyder naturen og det grønne åndehul tæt på hvor jeg bor

Jeg nyder den vilde natur, kigger efter vilde planter, fugle, ræve og rådyr

Jeg nyder den forholdsvis uforstyrrede natur i al slags vejr. Det er helt specielt for en storby som København. Det er vigtigt
pga. størrelsen og nærheden til den større Kalvebod Fælled.

Jeg nyder at kunne lade øjet vandre uden høje bygninger og biler. Elsker dyrefoldene

Jeg nyder at have “Naturen” tæt på og følge årstidernes gang, og at se planterne udvikle sig. Jeg bliver ked af det, hver gang
et område bliver asfalteret, belyst eller indtaget af droneflyvere eller woltbude.

Jeg nyder at der stadig er er noget tilbage af Amager fælled, det naturlige område uden for  mange mennesker og ro

Jeg nyder at cykle eller gå igennem fælleden, fx på vej fra Sydhavn til Amager eller til walknTalk i forbindelse med arbejde

Jeg nyder at bruge fælleden dejligt skønt med grøn natur lige her i byen. Gå ture i stille og ro, se solen stå op ude på bakke er
bare en dejlig oplevelse der giver energi. Ser dyrene på fælles nyder jeg og fuglesang. En dejlig cykeltur er også skønt og jeg
kan stoppe og tage en pause eller hvis jeg cykler ved vandet en svømmetur. Dejlig der også er mulighed for at overnatte i
shelter.

Jeg mener Amager Fælled er et vigtigt rekreativt område for alle københavnere. Jeg kommer der flere gange om ugen alene
eller sammen med andre, hvor vi nyder naturen, havnen og kolonihaverne

Jeg løber ture, går ture, får ro og overskud, nyder naturen

Jeg løber ture 3 gange om ugen og kører på tværs af fælleden til cykelbroen.

Jeg løber eller cykler igennem for at komme fra Islands Brygge til Amagerbro.

Jeg løber eller cykler flere gange om ugen på Amager Fælled, det er en smuk og  hyggelig genvej på Amager

Jeg løber

Jeg længes efter et godt spot hvor jeg kan sidde og læse en bog, eller tænke for mig selv

Jeg kommer overalt på Fælleden

Jeg kigger på fugle. Jeg lader mig drage af de små gemte stier ind i vildnisset hvor jeg sætter mig og glor og nyder
stilheden, plukker brombær.

Jeg kigger på fugle, planter, insekter, padder, frøer, larver og alt det andet vilde.

Jeg har en rute gennem fælleden som jeg bruger når jeg skal ud til mit sommerhus. En rute jeg tar når jeg lufter hund og en
tredje når jeg løber

Jeg har brugt området til motion og været på kursus i at slå med le

Jeg har brugt fælleden hele mit voksenliv, og jeg er ked af, at der er så lidt tilbage af den.

Jeg går ture, når vejret er godt, og jeg bruger området til løbetræning.
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Jeg går tur med mine børn og vi har fokus på de forskellige træer, hvordan er natur, hvad for nogle dyr og insekter vi ser..
Jeg går også tur med barnevogn og slapper af.

Jeg går stille og roligt - kun på stierne - forsøger ikke at forstyrre dyrelivet

Jeg går som oftest en tur på 3-4 kilometer. Jeg ser tit rådyr og en enkelt gang en ræv. Derudover plukker jeg brombær og
samler af og til ramsløg. Jeg bruger også Amager Fælled til løbeture.

Jeg går næsten dagligt ture med min hund. Jeg er vild med de helt små trampestier (herunder også bøsseskoven, som
desværre er super ulækker af deres efterladenskaber). Jeg stiplejer lidt for at kunne gå på de helt små stier uden at blive
revet af brombærkrattet og brændt af brændenæller

Jeg går med min hund

Jeg går mange motions ture både alene, med venner eller veninder og nogle gange med min hund

Jeg går eller cykler en tur for at se på fugle og/eller sommerfugle - sjældent alene for transport - nogle gange bare for en
aftencykeltur

Jeg gå hver dag tur på fælleden og nyder at lytte til fuglesang, se hjorte og snoge, nyde træer og bare trække naturen ind

Jeg følger især naturens udvikling i foldene.

Jeg følger især naturens udvikling i foldene.

Jeg får mange naturoplevelser med dyr planter svampe fugle

Jeg er lige flyttet hertil og glæder mig, til mange cykelture i området og få glæde af flora og fauna

Jeg er gangbesværet

Jeg er dårligt gående og er derfor glad for at gå tur på stierne

Jeg elsker bare at gå rundt

Jeg elsker at jeg på gåben eller cykel kan møde vilde dyr så tæt på centrum. I går måtte jeg bremse for en snog

Jeg cykler tit gennem Amagerfælled, nigke gang stopper jeg og plukker frugt eller bær (mirabeller, havtorn, hyben). Jeg kan
godt lide at se fuglene, hestene, bierne, ravne og andre dyr der bor der. Ikke så tit men ofte alligevel  løber jeg en tur om
morgenen eller om eftermiddagen. I sommer det sker tit at jeg ikke kan søve om natten og tager jeg lange gåture på
Amagerfælled.

Jeg cykler selv igen, og løber ture der. Min søns skole bruger fælleden hver uge til natur/teknik, idræt osv

Jeg cykler også gravel på fælleden, men foretrækker Kalvebod Fælled

Jeg cykler og går på Fælleden. Jeg bor på Nørrebro og det at opleve lidt vild natur betyder meget for mig.

Jeg cykler oftest igennem Amager fælled når jeg har besøgt Fælleden.

Jeg cykler igennem området og nyder at gå på opdagelse.

Jeg cykler igennem

Jeg cykler hver morgen gennem amager Fælled, i det sidste år. Tidligere har jeg løbet der på ugentlig basis. Men det største
er ikke de cykel og løbeture, men den oplevelse det er at gå gennem et NATUROMRÅDE som er så tæt på byen. Ingen andre
steder i byen kan man føle sig omsluttet af natur som her. Plus følelsen af at naturen eksisterer på sine egne vilkår og har
sin egen biotop/ biodiversitet
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Jeg cykler gennem og rundt på fælleden, løber ture og går en gang i mellem ture.

Jeg cykler gennem Amager Fælled til og fra arbejde

Jeg cyklede tit tværs gennem fælleden inden den blev afspærret til byggeri

Jeg cyklede til/fra arbejde gennem fælleden før sommerferien. Nu nyt arbejde længere væk så desværre ingen tur gennem
fælleden mere 

Jeg både går ture og sidder på Fælleden og nyder udsigten og roen. Det betyder meget, at den ikke er parkagtig, og at der
ikke er for mange bænke og grillpladser, fordi de tiltrækker dem, der gerne vil høre høj musik. Det er vigtigt,  når man bor i
byen, at man også kan opleve stilhed og dyreliv

Jeg brugte den meget til gå ture, cykelture og kælketure om vinteren. Efter byggeriet på Fælleden er startet, aer jeg slet ikke
nogen motivation i at komme der mere. Det bliver kun værre når folk flytter ind derovre og begynder at trampe rundt.
Fælleden er desværre i mine øjne ødelagt for altid. Fremover bliver det kun til den daglige cykeltur fra ørestad mod valby via
cykelstien langs Fælleden.

Jeg bruger området til at styrke både det fysiske og mentale helbred. Jeg har et mentalt udfordrende arbejde som giver et
behov for at koble helt af, og ved at connecte med naturen..gå, bade, cykle, lufte lånehund. Igennem naturoplevelser/træning
i terræn er jeg kommet godt ud igennem hjernerystelse efter biluheld, lammelse af ben,4 diskusprolapser ect. Og jeg har haft
stor glæde af at videregive viden om og gå på opdagelse til børn da jeg var ansat som pædagog. Udover alt dette beriger jeg
mit forråd ved at sanke og lave lækker mad og drikke af svampe, bær, rødder ect. Der er så meget sansemotorisk og
vidensmæssigt at hente  i at bruge fælleden

Jeg bruger området til at kunne sidde (stort set) uforstyrret og uden andre glor på mig. Dette er dog ødelagt af Fælledby, for
en stor delnaf arealet, da jeg kan ses fra de huse der opføres. Ud over dette, så kommer jeg der med mine børn, eventuelt
med min kusine og hendes jævnaldrende barn, for at se på dyr og planter eller klatre i træer.

Jeg bruger ofte Amager Fælled til at motionere min hund og til at tage naturfoto

Jeg bruger mest Fælleden til at finde ro og inspiration fra naturen og få frisk luft samtidig med at få noget bevægelse ind i
dagen.

Jeg bruger fælleden til løbeture, naturoplevelser med børn og mig selv

Jeg bruger fælleden som det nærmeste større grønne område

Jeg bruger fælleaden til at slappe af og finde ro. Nogle gange går jeg lange turer, andre gange sidder jeg i solen med en bog
eller er ude at plukke bær og hyldeblomster. Udover det er det en del af min rute til vej til arbejde.

Jeg bruger det som fristed. Jeg kigger efter fuglelivet. Jeg tager billeder. Jeg elsker det hele!

Jeg bruger det som et frirum for afslapning, ro, stilhed og motion

Jeg bruger det især til gåture med barnevognen (for at komme væk fra trafikken) og til løbeture.

Jeg bruger den til  at gå lange ture, at opleve natuur, at se grøn i fred.

Jeg bruger den kun til transit. Ville gerne gå ture, men jeg er utryg ved at være der.

Jeg bruger både Amager og Kalvebod Fælled. Og svarer på dette. Jeg tror mange ikke skelner mellem de to, og det er også
uklart om I gør det med denne survey

Jeg bruger Amagerfælled som et grønt åndehul midt i byen. Det skaber en kæmpe værdig og er en af grundene til at jeg er
bosat på Amager Vest.
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Jeg bruger Amager fælled til at gå tur i, til at få en form for fornemmelse for natur, til sankning af særlig hyld og brombær, til
gåture med barnevognen, når min datter sover, og jeg vil glæde mig til at bruge den til at give hende naturoplevelser - kigge
på haletudserne, plukke blomster, se på fugle osv

Jeg bruger Amager fælled til at få ro i hovedet og motion i form af lange gåture. Det er med til at forebygge stress og give
min krop motion.

Jeg bruger Amager fælled i min hverdag til at få et roligt afbræk fr byens støj og grå betonlandskab. Til at gå og løbe ture
alene eller sammen med en ven. Til picnic. Jeg cykler gennem fælleden til og fra skole fremfor at cykle langs vejen, selvom
det er langsommere. Jeg har også lavet mad af planter fra fælleden bl.a. kan man finde: hyld, brombær, miabella, havtorn,
skvadderkål, brændenælde, ramsløg, spøjsløg, vild purløg og peberrod

Jeg bruger Amager Fælled til løbeture, gåture med venner og familie, som overfartsvej når jeg har muligheden for det og til
at opleve dyrelivet derude.

Jeg bruger Amager Fælled til at bryde byens beton og få luft og frihed i tankerne.

Jeg bruger Amager Fælled mange gange om ugen, mest for at komme ud i naturen og få lidt ro fra byens larm.

Jeg bruger AF til at se på dyr, især snoge, firben, frøer, fugle, sommerfugle og rådyr

Jeg bruger AF flere gange om ugen, hvor jeg cykler lange ture og nyder stilheden og dyrelivet

Jeg bor ved Kalvebod Fælled, så det er naturligt for mig at brugen den i stedet

Jeg bor tæt på, og vil altid lægge vejen over fælleden hvis jeg kan. Fra Parkrun om lørdagen til gåture over langebro.

Jeg bor meget tæt på og nyder meget, at have noget grønt i nærheden.

Jeg bor lige ved siden af. Jeg cykler derfor igennem fælleden mandag til fredag.

Jeg bor i UN17, så det er svært ikke at bruge Fælleden. Den er en af grundene til at bo her.

Jeg benytter fælleden stort set hver dag i forbindelse med transport, motion og nydelse. Fælleden er nok den primære
tiltrækning ved at bo i Ørestad, og jeg anser det for en gave for de lokale og bidrager også til at få børn til at påskønne
naturen og forstå hvorfor den skal beskyttes.

Jeg arbejder som kunstner og samler også små prøver af sten, blåler mm. ind som jeg bruger til at udvikle keramiske
glasurer af. Tager også aftryk af fx træer

Jeg ELSKER Amager Fælled og har brugt den siden 1970

Jeg  løber på amager fælled 2 gange om ugen.

Især kælkebakker, og kvæg er forbundet med anvendelsen

I normally walk around alone, with my partner or friends to get fresh air and relax

I go there to relax and unwind. It is trully an oasis of peace and quiet for our rushed lives.

Høre fugle og til tider stilhed

Hyggelige gåture

Hvis jeg skal slappe af og opdele natur tæt på hvor jeg bor

Hvis jeg skal cykle igennem eller har gået en tur



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Hver dag til gennemkørsel med en smuk og trafikfri rute. Bruger den også til motion og naturoplevelser

Holde fødselsdage, picnic

Har tidligere brugt AF meget mere, men efter byggeriet, kommer jeg ikke så ofte som førhen. Byggeriet er en skændsel for
hele København, og borgerne i særdeleshed, ingen i KBH Kommune har lyttet til borgernes ønsker, i kommer for sent på
banen

Gåyure

Gåturer

Gåture, som motion. Alene, eller med naboer. Cykling, transport

Gåture, som en del af cykelrute med racercykel, udsigt over fælleden fra Ørestad, grønt/natur der giver ro, kigge på “sort sol”
over Amager Fælled

Gåture, ofte på de mindre stier eller uden for det egentlig anlagte stisystem.

Gåture til steder jeg aldrig har været før. Plukke bær

Gåture til ro og fordybelse. Nyder naturen

Gåture på stierne, da jeg ikke er så godt gående

Gåture på stierne og et par ture op på højene og ellers bar nyde naturen

Gåture men også udsigten fra min altan ( bor på 9.) og følger årstiderne. Jeg er bevægelseshæmmet og har begrænset
mulighed for at komme på fælleden. Min arbejdedplads vuggestuen  Sejlhuset bruger fælleden på ture hvor børnene også
sover middagslur.

Gåture med arbejde og familie

Gåture i Amager Fælled er oftest ren terapi for mig. Ro, fred, græssende køer og heste, fugle, rådyr, flora. Det eneste, der kan
forstyrre, er fester med høj musik, ulækker lugt fra grilloptænding, griseri fra menneskeligt affald! Lad festmenneskerne blive
i byen, hvor en fest kan nydes ligeså som i naturen, mens en naturoplevelse ikke kan nydes i byen.

Gåture hvor jeg spiller Pokemon Go. Samtidig med at jeg får aturoplevelser

Gåture

Går undertiden en søndagstur alene. ;-)

Går ture, nyder naturen og dyrene

Går ture med min hustru

Går tur, motionere, finder fred og fordybelse. Et herlig åndehul i byen

Går tur med hundene

Går og cykler og nyder dufte og synsindtryk

Går often ud på Amager bjergen og viser gæster udsigten over København

Går ofte ture og nyde naturoplevelsen. Der er gode muligheder for at variere sine ture. Stierne gør at man kan gå ture hele
året.



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Går for at se på heste og kvæg eller vandretur med en veninde.

Går eller cykler igennem til og fra arbejde

Gåafstanden er pt. for lang. Derfor bruger jeg ikke Fælleden

Gå- og cykelture i naturen til at supplere byoplevelser med naturoplevelser

Gå, løber, cykler, for at nyde natuer  og dyrke motion

Gå ture, nyder naturen og dyrelivet

Gå ture på stierne

Gå ture med hund og hyggeture med børn

Gå ture

Gå og cykelture

Griller osse derude

God cykelrute

Geocaching, gåture, picnic eller til aktivitet med børn.

Gennemkørsel

Gennem kørsel

Fælleden er et vigtigt åndehul for mig. Et frirum fra en pulserende by og hektiske dage.

Fælleden er efterhånden det eneste naturområde i København, hvor man kan komme på afstand af trafikken

Fælleden er bare en fast del af mit liv, som jeg nødig vil undvære.

Fælleden er - sandheden i ære - temmelig grim, men den tilbyder et perfekt åndehul og afveksling fra det tæt bebyggede
boligområde, hvor jeg ellers opholder mig (Ørestad City).

Fælleden blev min have, da Ritt Bjerregård tog min nyttehave i Hørgården. Hun var så fræk, så hendes svar på vores
modstand, var at vi bare kunne tage til Malmø. Der var masser af kolonihaver at få.

Fælleden benytter både min kæreste og jeg som åndehul et grønt ånde hul med plads til ro og fordybelse samt letterer
aktivitet. Luften er mærkbart renere end udenfor Fælleden og vi tager ofte dybe vejrtrækninger når vi går en tur. Vi benytter
fælleden som vores baghave, da vi bor i lejlighed på Halfdansgade.                og god til dybe vejret

Får ro på og nyder at det IKKE er en park!

Få natur

Få et pusterum fra hverdagen og byen.

Fre og ro

Forskellige arrangementer

Fornøjelse, fuglefløjt og motion

For at opleve naturen og roen



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

For at finde ro finder jeg rolige steder hvor jeg kun kan høre naturen

Fisker i søerne med mine børn, svampe, sanke og naturoplevelser

Fantastisk afbræk fra bygninger, larm og travlhed. Jeg elsker at cykle den vej igennem på vej hjem. På den måde kan man få
roen og den fantastiske natur ofte i en ellers travl hverdag. Det bedste er når der er stjerneklart. Så stopper jeg gerne op på
vejen hjem for at nyde stjernerne et øjeblik. Når jeg har tid tager jeg på gå, løbe- og cykelture derude enten alene eller med
venner/familie.

Et åndehul i byen. Biodiversitet. Motion. Rideskolen. Gåture med børnene. Kigger på dyr og natur.

Et skønt sted på Amager hvor man kan komme lidt væk fra biler og deres forurening.

Et grønt rum, til motion, ro, gå-ture til at tale om ting, mental wellnes.

Et get away fra stress

Et fantastisk sted så tæt på ny og bolig

Er meget glad for at der er natur så tæt på byen det er helt unikt

En skøn oase i en travl by. En pause fra skærm og larm.

En mulighed for mig for at være tæt på natur selvom jeg bor i byen.

En gang var det ro og fordybelse, men det er der ikke mere :-(

Elsker at gå i naturen og se på alle de skænne træer or børn der lejer

Elsker at cykle på grusstier uden lysforurening.

Elsker at cykle igennem på vej til og fra arbejde. Gå ture i weekender. Plukke brombær.

Elsker Amager fælled. Evigt taknemmelig for at den findes lige der midt i byen

Elsker Amager fælked

Efter min søn er kommet til, bruger jeg den til naturture med min søn.

Det skæmmer naturoplevelsen at man nu har valgt at bygge huse inde på fælledens område. Ærgerligt

Det har stor betydning at have adgang til flot natur som ikke bare er velfriseret men "naturlig", dvs at der er dyre og insektliv

Det handler heller ikke kun om os mennesker og hvad VI bruger den til, men de andre væsener som også bor i Amager
Fælled

Det giver mig et pusterum ig en modsætning til den travle hverdag

Det føles som at gå gennem byens lunge

Det er vigtigt for mig med vild natur tæt på hvor jeg bor.

Det er mit og min families åndehul, men desværre bliver der mindre og mindre af det. Og der bliver bygget beboelse og
ødelagt natur. Det er en skamplet at ødelægge naturen og de få åndehuller, der er

Det er mit favoritsted at være.



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Det er mest mine børn der har gavn af Amager Fælled. De har spejderudflugter dertil, løber motionsløb i idræt eller deltager
ved forskellige natur-arrangementer.

Det er hoved attraktionen - men grundet byggeriet er der ikke ro for tiden og tæt trafik. Men alle på denne matrikel bruger
den året rundt hver dag

Det er forfærdeligt at der bliver bygget på fælleden. Der er skræmt så mange fugle væk.

Det er fedt at udforske fælleden og lære den at kende. Glæder mig til at gøre brug af sheltere også.

Det er et åndehul og frirum fra byens larm og stress. Desværre er der kommet alt for mange knallerter og el-cykler, også på
de mindre stier udenfor hovedvejene

Det er et dejligt sted at gå tur og et åndehul, som byen har svært brug for

Det er en åndehul i ens travl hverdag som skal bevares

Det er en vigtig del af Amager og København at vi har den og at den ikke er “friseret “ men stadig fremtræder vild.

Det er en integreret af min dagligdag hvor den ligger midt mellem faste steder i mit liv

Det er en helt vidunderlig lille perle midt i byen. Det er min mulighed for at give mine tre børn ro i en travlt hverdag. Amager
Strand kan på ingen måde det samme, da der er alt for mange mennesker og ikke samme ro.

Det er en fornøjelse at gå i naturen som der desværre er blevet mindre af efter affredning og opførelse af Fælledby

Det er den nærmeste natur, så jeg bruger den til meget forskelligt

Det er dejligt, der er hovedstier og små “hemmelige” stier igennem den mere tætvoksende del. Jeg holder meget af at kigge
på dyrene.

Det er bare et must indeni. Hvis fælleden forringes yderligere, er kbh ikke værd at bo i

Det er bare et dejligt sted at være - både til daglig transport, motion og overraskende rigtig natur og en følelse af at være i
naturen langt væk fra byen

Det er Kbhs kommunes - SIDSTE - vilde bynære natur! Lad nu være med at bygge mere - der er jo snart INTET tilbage til alle
os, der nyder fælleden :(

Det er - eller har i hvert fald været - et skønt sted at gå tur i naturen, se rådyr og haletudser, plukke hyldeblomster eller bare at
sætte sig et sted og nyde den relative ro i naturen tæt på, hvor jeg bor.  Med 5000 nye beboere på Fælleden tvivler jeg på, at
hjortene vil være glade for at være der, og der kommer garanteret også meget mere trafik gennem Fælleden og mange flere
mennesker, så jeg ved ikke, om det bliver muligt at få de naturoplevelser og den ro på Fælleden i fremtiden, som gør, at jeg
holder så meget af området.

Det eneste utæmmet åndehul i Københavns kommune for dyr og mennesker, der bid for bid forsvinder og aldrig kan
genopstå !

Desværre er Fælleden blevet meget mindre og det er blevet svært at finde plads til ro

Der er skøn natur, eneste sted der er ro og fredet på Amager. Fælleden er fredet , så lad den være!

Der er en dejlig ro

Dejligt ubebygget område tæt på cemtrum

Dejligt med grønne områder stille og rolig



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

De grønne områder bliver mindre og mindre og Ørestaden bebygges i tæt og alt for høj grad, så det der er tilbage af fælleden
bruges til at nyde naturen.

Day and night walks, picnics, bike rides

Cykler, går, kigger på fugle finder ro

Cykler, går, kigger på fugle finder ro

Cykler, går, kigger på fugle finder ro

Cykler til og fra arbejde cirka 3 gange om ugen.

Cykler rundt derovre g tager gerne madpakken med, savner dog lidt flere bord/bælke sæt

Cykler på ladcykel fra Ørestad til centrum og hjem igen.

Cykler mest langs Fælleden

Cykler igennem, da det er den korteste vej

Cykler igennem hver dag til arbejde

Cykler igennem (når jeg skal ind til byen), går ture

Cykler generer påstående til ro og fordybelse. Sæt skilt op med cykling forbudt

Cykler

Cykle igennem eller ture med skolen osv.

Cykle igennem

Cykle

Cykelstier og åben natur

Cykelstien Ørestad til Sydhavnen og tilbage igen

Cycling to work. Running. Walks.

Contemplation

Bål og snobrød

Brugte Amager Fælled som barn, nu kører jeg igennem til Islands Brygge ca.1xmd

Bruger tid med køerne, nyder udsigten fra bakken, langs søen eller nogen af de andre flotte steder på fælleden. Cykler rundt
og udforsker, nyder en picnic et dejligt sted i naturen, motionere, nyder naturen og får et pusterum fra alt byens støj, beton
bygninger og overfyldte steder som København nu engang er blevet til efterhånden.

Bruger også tit Amager Fælled med barnebarnet. Vi ser på og taler om fårene, kørerne og hestene. Ser på blomster og ser
om vi kan finder

Bruger også skydebanen på Selinevej

Bruger mest Amager fælled til transport



Her kan du uddybe din brug af Amager Fælled: - Sådan bruger jeg Amager Fælled:

Bruger meget til løb alene og cykle igennem. Har enkelte gange gået ture, men ofte kan jeg faktisk ikke helt orientere mig om
hvor jeg bør gå hen.

Bruger fælleden sammen med min kone til at få motion og skønne naturopleveler året rundt

Bruger fælled til mange forskellige ting. Fælled er årsagen til at vi flyttede ud af indre Kbh.

Bruger den ikke specielt

Bor tæt på

Bor overfor Fælleden og ønsker at der bygges boliger på Fælleden.

Bor lige overfor og byder det grønne åndehul

Besøg på Naturcenteret

Best described as - "an escape from every day work"

B o

At kunne færdes på Amager Fælled bidrager væsentligt til min og familiens almene livskvalitet.

At komme tæt på naturen

At give mig naturoplevelse, ro, horisont, årstidernes skiften, mærke vind og vejr

At følge årets gang. Elsker at opleve kontrasten til byen. Den nemme adgang til alt det grønne. Nettergalesang og andet
fuglekvidder.

Amagerfælled er en grøn oase I Københavns beton udrulning - Amagerfælled som desværre bliver mindre og mindre med
byggeriet af tåbeligheden på lærkeslætten. Så lige nu kan vi stadig finde ro når byggelarmen ikke er for voldsomt.

Amager fælled er mit 'laboratorium' ifbm min kunstpraksis

Amager fælled er Københavns lunge

Amager Fælled er vigtig for min mentale sundhed og derfor bruger jeg området flittigt. Næsten på daglig basis.

Amager Fælled er utrolig vigtig for mig. Det er min nærmeste naturoplevelse i min hverdag. Her bruge Fælleden til flere
formål og jeg elske den vilde natur og alle de dyr og planter; og de rødlistet.

Amager Fælled er som en udvidet baghave, hvor naturens gang opleves på nært hold.

Amager Fælled er et naturåndehul midt i byen, hvor man kan komme tæt på dyr, der normalt ellers ikke holder til i storbyen.
Et pusterum fra beton og fliser.

Amager Fælled er en stor del af mit og vores familieliv og har været det i årtier. Det er en skam hvad I har gjort mod den. Det
seneste byggeri er en skændsel!

Alt fra picnic til at kigge på dyrelivet

Afslappende ro



Hvad er vigtigt for dig? Sæt kryds i hver række for at beskrive, hvor vigtigt de enkelte
elementer i Amager Fælled er for dig.

Slet ikke vigtigt Ikke vigtigt Neutral

Vigtigt Meget vigtigt

Ved ikke/Ønsker ikke at svare

Fælledens natur (de åbne
overdrev, træer og buske,

Grønjordssøen, de nye vandhulle...

Fælledens faciliteter (stier, bænke,
bålpladser, sheltere,

skraldespande, skilte ...

Fælledens aktiviteter (Hjertestier,
Rute til Ro, Amarminoen)

Renhold af fælleden

Tilgængelighed

Tryghed

Ro

0% 25% 50% 75% 100%

3 18 77

4 10 20 38 28

8 15 30 29 17

8 40 50

5 15 39 37

4 16 33 44

10 34 52

Antal svar

1.776

1.776

1.776

1.776

1.774

1.776

1.776

Gennemsnit

4,7

3,8

3,3

4,4

4,1

4,2

4,4

Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager
Fælled betyder for dig:

Jeg ønsker ikke at svare.

Dette sætter jeg pris på:

0% 25% 50% 75% 100%

59%

41%

Antal svar

1.036

722



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

“Vild” natur helt tæt på byen

ægte natur = grusveje, mørk når det er mørkt, lidt vild bevoksning, uberørthed

åndehul i byen

Ægte natur i byen. Naturen på Amager Fælled skal have lov til at være og trives. Bebyggelse, infrastruktur, flere mennesker
m.m. presser naturen. Vi er midt i en biodiversitetskollaps og naturen skal have mere plads. Ikke mindre

Ægte natur (dvs. ikke en park), mulighed for at finde uforstyrrede små oaser i naturen, hvor man kan tage en lur under et
træ...

Åndehullet tæt på byen.

Åndehul i storbyen. Mulighed for naturoplevelser

Åndehul fra byens pulserende liv

Åndehul

Åbne vidder og en åben horisont. At børnene for det mest kan udforske frit (udfordres af hurtige cykelister)

Åbent og tilgængeligt grønt område

Åben natur og udsigter

Åben adgang til alle stier. Ingen lygtepæle eller lys om aftenen. Fritgående dyr, som bare har lov til være der. Synes der bør
være flere træer. Åben natur og ro.

vidderne

tilgængelighed, opholdssteder i form bænke

så vild natur som muligt

stort set det hele er ked af at der nogle gange bliver ryddet rigeligt i vækst

stilhed og ro fra det hverdagsliv

smuk vandrenatur

ro, natur på egne betingelser, dyre, fugle og plantelivet, ingen biler, ingen knallerter, at jeg kan fare vild,

ro og natur

ro og fred og  nydelse af naturen

rimelig uberørt natur- jeg synes fx at den asfalterede sti som jeg selv kører på hver dag er helt langt ude! Burde ALDRIG være
lavet

naturen, dyr, fugle, insekter, duften, blomster, træer, urter, bær, frugter. duften af natur og roen

naturen tæt på byen, stilheden, forskellige stier at følge, muligheden for at krydse på tværs for at komme til andre bydele

naturen og fuglene



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

naturen i sig selv: planter, træer, fugle, ro & stilhed

naturen

naturen

nature, a true untouched nature spot in the middle of the city

natur

natur

muligheden for at finde natur, ro og glæde i at kunne cykle derud på kort tid.  Jeg er sikker på at det giver en langt større
folkesundhed, ved med sikkerhed at det  giver mig stor glæde

mulighed for natur og ro og motion i storbyens nærhed

morgenroen omkring Grønjordssøen

man skal holde fast i, at det ikke skal være en friseret park med en masse skilte, lade naturen passe sig selv mest muligt, så
også vildtet føler sig tryg der

københavns åndehul - en uvurderlig perle som gør det værd at bo i KBH - dejligt om der blev lavet flere åbne områder - giver
mere tryghed at færdes

jo mere naturlig naturen er, jo bedre

jeg sætter pris på ovennævnte

jeg sætter pris på den alsidighed fælleden har, at den har store bakker, søer og dyr

jeg boede som barn på Isl. Brygge, nu er jeg gammel, men den er et skønt åndehhul

identitetskabende for Amager

herligt dyreliv

having such a relaxing, nature getaway nearby the city

god plads, vind i håret, dyreliv

fælleden betyder meget og til info er der ingen sheltere på amager fælled, men på kalvebod fælled.

fuglelivet

fuglearter, kuer

fred og ro, frisk luft, lyden af fugle. Jeg elsker Amager Fælled, og jeg håber, at byggeriet på denne grund stopper

fred og ro

flere høje træer

et åndehul midt i byen

et stykke "vild" natur side om side med storby, boliger og trafik - det er ret enestående.

et mangfold af blomster



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

et frirum i en storby

et frirum fra byens larm og beton og stress

er spirituel så jeg bruger Amager fælleden til at komme i et med naturen

er begejstret for biodiversiteten

er at besøge de vilde arters hjem, i et intakt økosystem. At kunne fare vild et kort øjeblik og se at Fælleden rummer
skjulested for det vilde i menneskets natur.

en smuk og naturlig oase

en grøn oase i en asfalteret storby

dyrelivet, uspoleret natur, nattemørke

det giver mig ro og glæde. tænk at bo lige ved det grønne Amagerfælled. jeg følger mig meget privilegeret.

det frirum Fælleden nu en gang er. Lidt ro på og lidt mere i kontakt med naturen

der skal være plads til model fly kluppen

der er jo en slags natur

den uberørte natur

dejlig natur

de mange trampestier gennem krat og græsarealer

calm, nature, trees and green vegetation

bevar mest af den oprindelige natur

at åndehullet bevares

at naturen er tæt på byen, samt at der fodboldbaner, mini-fly drone plads, samt samlingssteder med bænke, grill mv.

at man stadig kan fare vild (altså lidt med vilje)

at kunne sanke, at "risikere" at møde vilde dyr (desværre meget på retur for tiden) at stå på højen og tælle Københavns tårne

at kunne plukke frugt - endnu ikke at kunne se bebyggelser

at ikke hele amager skal udvikles til en stor byggeplads

at have et grønt roligt område tæt på hvor man bor

at det ligger tæt på min bopæl

at der ikke er biler og støj og man er omgivet af natur og dyr

at der er rigtig natur tæt på, hvor jeg bor

at der ER et stort, grønt område så tæt på mig, - hvis jeg skulle få lyst til at udnytte det.

at den bynære natur får lov at være så vild som det er muligt



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

alt i fælleden

alle dem som jeg har lige kryset af

afgræsning

Værdsætter den vilde natur og plads til ro både til og fra job og i weekenden.

Vildskab og natur

Vilde planter, såsom Gul Snerre finder man kun på Amager Fælled og Vestamager.

Vilde natur, frisk luft, smukke omgivelser, liv og rigt biodiversitet.

Vild, tæmmet natur og meget af den

Vild uplejet natur. Åbne vidder. Træer af og til. Ingen trafikstøj. Nattergal og fugle kvidder. Trampestier som ikke er lagt af
kommunen

Vild uplejet natur

Vild og udlejet natur.

Vild natur, stier, siddepladser

Vild natur, ro og lidt bænke rundt omkring

Vild natur, fred og ro, ingen bygninger, masser af dyr og naturoplevelserog op

Vild natur, dyr der plejer naturen, ro, stilhed

Vild natur, Plads til alle, mulighed for brugs muligheder, byens åndehul, naturens diversitet

Vild natur og, fred, opdage nye stier

Vild natur og insekter

Vild natur midt i en storby

Vild natur meget tæt på byen. Mere end en park. At man kan blive væk

Vild natur med få vel-etablerede stier. Løb på trail stier - etablerede og naturligt lavede.

Vild natur lige udenfor hoveddøren er et kæmpe plus ift. livskvalitet og afstressning.

Vild natur lige midt i byen. Tilgængelighed, jeg kan let komme dertil, og jeg kan bruge kortere eller længere tid derude

Vild natur

Vild natur

Vild natur

Vild natur

Vild natur

Vigtigt med balance mellem fælleden som trafikåre og pladsen til natur og ro



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Vidderne, roen, at blikket kan søge mod en horisont langt væk

Vi bruger Kalvebod Fælled og vil gerne have at Amager Fælled bevares på samme måde som Kalvebod Fælled.

Varieret natur og åndehul lige midt i byen<3

Varieret beplantning, dyr (fugle, heste, køer mv.), små oaser med dertilhørende søer og.lign, mulighed for også at finde
afkroge med dyb ro fra byens puls

Variationen af natur og de forskellige typer planter. De mange forskellige ruter, jeg kan lægge for gå- og løbeture. Et
ånderum.

Vandhuller med frøer og haletudser, både for mig selv og børnebørnene.

Uspoleret, relativ ren natur. Der skal ikke gøres mere ved fælleden, der skal gøres mindre. Men ja, der kunne godt opstilles
skraldespande og et par bænke der falder godt ind i området

Uspoleret natur, det skal ikke ligne en park

Uspoleret natur og små stier til gående

Uspoleret natur og dyreliv

Urørt natur

Unikt og stor plads til at alle kan færdes derinde. Dejligt, at man i en by som København kan følge med i årstidernes
udvikling på nært hold

Uendeligheden

Udstrækningen!!

Udsigten fra højene og de lysåbne arealer

Udsigt og adgang til naturen

Udfyldt ovenfor

Uberørt natur, natur som den skal være - ingen byparker. Er meget glad for der frirum og ro

Uberørt natur, dyr

Uberørt natur og dyreliv

Uberørt natur i København og dyrene

Ubebyggede arealer, plads til biodiversiteten, grønne oase i byen og ro

UPLE JET vilde natur og biodiversitet! Fælleden bør ikke gøres til en lille plejet belyst bypark - lad nu natur være natur - vi har
snart INTET tilbage af den i Kbhs Kommune :(

Tæt på byen og alligevel så dejlig stille

Træerne, krattene, vandhullerne, dyr, insekter kort sagt naturen.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Træer, planter, dyrerne på græs. At kunne se årstidernes skiften. Ønsker ikke mere belysning! Det er dejligt med et mørkt
natursted i en by og fornemme skumringen falde på. Det er herligt med et sted at kunne se årstiderne skifte, plukke
brombær mm. Jeg ser Amager fælled  som byens lunger bogstaveligt talt. Fælleden er en af de grunde til at jeg hellere vil bo
på Amager end andre steder i byen.

Træer og buske, gode stier, dyr

Træer og alt det grønne, frugt træer, fugle, insekter, frisk luft.

Tilgængelighed tæt på byen. Ro, natur og frisk luft.

Tilgængelighed og at det ikke er en skov men sammensat af forskellige overdrev

The possibility to find some nature close to home

The diversity of landscapes and potential activities, the many routes (narrow and wider), encounters with wild fauna

The Fælled is one of the main reasons why I live in Vest Amager. I can enjoy the city and peace and quiet at the same time.
It's very important for my quality of life and mental health.

Sætter stor pris på de mange små stier og bakker som kan gøre løbeturen varieret

Sætter pris på naturen og kunne motionere og lufte hunden på fælleden.

Sætter pris på det som Amager fælled altid har været og synes det er altafgørende at Amager fælled bliver lavet til et
naturreservat! Et fredet naturområde!

Sætter pris på den natur der er at finde så tæt på en storby. At møde andre mennesker. At Fælleden er så tilgængelig

Sådan et stykke dejlig natur så tæt på byen. Det giver mig fred i sjælen at kunne krydse igennem og se, nyde og være i natur
når jeg bor på stenbroen!

Så uberørt som muligt

Så meget som muligt vild, ureguleret natur

Så fri natur ‘midt’ i en storby.

SÅ meget natur SÅ tæt på

Størrelsen, den vilde natur, genvej til byen

Større naturområde med plads til at bevæge sig, fordybe sig og finde ro.

Større areal med vild bynært natur

Stort, åbent og grønt område midt i ellers alt for tæt byggeri

Stort sammenhængende stykke vild natur så man kan gå/cykle langt

Stort roligt, god mængde mennesker, hemmelige steder, forskellighed

Stort naturområde tæt på bopæl. Hele familien kan koble af og få ro i kroppen på kort tid. Så meget forskelligt natur at det
aldrig bliver kedeligt.

Stort grønt og åbent område tæt på min bopæl. Var mit primære åndehul indtil de begyndte byggeriet.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Storbyens oase

Stilheden og naturen

Stier er vigtige for at kunne komme rundt, men for min skyld med også godt lidt vilde og ujævne (i hvert fald nogle af dem).
Renhold, ro og tryghed er også vigtigt og så eller så meget natur som muligt

Stadig lidt fri natur uden alt for mange irriterende stier på kryds og tværs

Stadig en oplevelse af "vild" natur i byen

Spiselige plantet og rigt planteliv

Spiselige planter, offentlig adgang, en blanding af natur/stisystemer,

Som jeg nævnte: planter, lys, årstider, vejret, dufte, ikke som i en park

Som borger der er udsat for stress og let påvirket af larm, giver det en stor ro og bedring af mit mentale helbred at kunne
"sætte farten ned", ved at være i noget natur, som ikke er negativt påvirket af mennesket.

Smukt naturområde, jegvtidligere brugte meget

Smuk natur, gode ruter

Se ovenstående. Stor variation, mange stier, bænke, naturkvalitet og så en lille sti igennem.

Se forrige svar

Sammenhængende natur uden ‘faciliteter’ men gerne med få græssende dyr

Roen, pladsen til fordybelse, at man kan forsvinde lidt i naturen og de små stier derude i modsætning til i en park. Den vilde
natur, blomsterne og fuglene.

Roen, naturen, dyrene og deres lyde.

Roen, ingen billarm. Følge årstiderne.

Roen, Et sted, hvor de menneskelige aftryk er så små som mulige. Et sted hvor jeg kan se horisonten. - At cykle.

Roen og følelsen af at være i naturen som intet andet i København kan tilbyde på samme måde

Roen og freden

Roen og den vilde natur. Åndehul uden soundboxes og alt for mange mennesker - plads, ro, luft og vild natur

Roen og den vilde natur.

Roen men der mangler bænke

Ro, variationen

Ro, rå natur, bær, blomster og frugter til alle, gode stier

Ro, og at den er så stor, at man kan blive væk i naturen.

Ro, naturen, dyrelivet

Ro, natur. Ingen lysforurening, stilhed, et pusterum væk fra beboelse og dennes asfalt, sten og beton



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Ro, frisk luft(meget lidt tilbage her på Amager) Bare det at jeg har muligheden betyder meget for min adresse.

Ro, dyreliv og uspolerethed.

Ro, dyreliv og natur

Ro,  fred og natur

Ro og uspoleret natur

Ro og naturoplevelse

Ro og højt til loftet

Ro og grønt dyr og planter - stier er ok men ingen asfalt o.lign. Lysforurening er et nogo

Ro og fred, åbne vidder

Ro og fred

Ro natur dyr- at kunne komme dertil hurtigt

Ro i grønt med mange møder med vild dyreliv så tæt på Rådhuset er en enestående tilføjelse til en -også- hektisk kulturby
med meget park og for lidt vildt

Ro fra byens puls og naturoplevelser

Ro !!!  - og at dyrenes verden først og fremmest respekteres. det skal IKKE være en park med bænke og grillpladser men et
fredet naturområde hvor menneske kun skal kunne GÅ på stier - ikke ræce afsted på cykler e  de

Ro

Ro

Ro

Righoldig natur indenfor kort afstand fra bopæl

Renhold, Dyreliv og ro.

Rengøring

Ren natur uden bopæl i nærheden

På vidden af fælleden, men den er desværre ved at forsvinde

På det vilde og at naturen får ro, så jeg kan nyde det på naturens betingelser. Gør ikke fælleden til en park

På den urørte natur, dyrene og bare sidde og få ro i kroppen

Private/Secluded locations

Plante- og dyreliv og at det er tilgængeligt for alle.

Plads, ro, natur

Plads, ro og fri natur



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Peace. Nature. Biodiversity. Flora. Birdlife.

Park Run

Oplevelsen af natur og ro, dyreliv og forskel i landskab

Open space for alle

Området er unikt for mig, da jeg har haft flere oplevelser her

Områder, hvor der ikke er trafikstøj.

Nærheden til natur som ikke er en park

Nærheden til min bopæl og byen

Nærheden til byen. Store vidder og natur

Nærhed af et grøntområde tæt på

Når cyklister overholder reglerne og ikke kører folk ned, som går en tur. Som fodgænger er man næsten i vejen nogen gange
for at motionscyklister kan få deres puls op inden aftensmaden. Det bliver list hasarderet

Nyder den uforstyrrede natur og alle de dufte og syn og oplevelser man kan få når naturen ikke er stynet eller tilrettelagt. Så
venligst, lad Amager Følled vedblive med st være det den er. Undlad at lukrer på den med smarte ideer til udnyttelse. Tak.

Noget der ligner natur tæt på/i på. Et sted der ikke er bebygget og overbefolket.

Naturoplevelser.

Naturoplevelser tæt på storbyen

Naturoplevelser

Naturoplevelse tæt ved byen, og at der plads til alle

Naturlige natur

Naturens udvikling i foldene.

Naturen. Nattergalens sang, rådyr på stien.

Naturen. Dyrene. Ro.

Naturen. Da jeg er kommet op i alderen, værdsætter jeg bænkene

Naturen, fugle, træer og ro

Naturen, fred og ro, årstidernes skiften

Naturen, dyreliv, rent og pænt, kunne være flere skraldespande

Naturen, biodiversiteten og roen

Naturen!

Naturen så tæt på byen.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Naturen og roen samt dådyr

Naturen og naturens ro giver mig et roligt sind. Specielt i stressede og triste perioder

Naturen og dyrelivet

Naturen og det uberørte

Naturen og de lange strækninger

Naturen og at det er et forholdsvis stort område - det må endelig ikke blive mindre

Naturen nydes bedst, mens der er ro

Naturen kan nydes uden at forholde sig til noget som helst

Naturen inde i byen

Naturen gir mig indre ro og mindsker følelsen af ensomhed og ubetydelighed

Naturen dyrelivet

Naturen betyder generelt meget for mig og jeg synes vi skal passe bedre på den. Så flere skraldespande, således vi kommer
affald til livs

Naturen  og at stierne er vedligeholdt men ikke asfalteret, der er ro

Naturen

Naturen

Naturen

Naturen

Naturen

Naturen

Naturen

Naturarealer i byen. Rolige omgivelser, vild natur og plantearter. Brombær og luft.

Natur, åbne vidder, brombær, solskin

Natur, ro, opsamling af co2, rekreation, mødested til gåture, åndehul, vise børn i byen hvad natur er. Flere går ture, som de
har fået 'oridineret' af lægen ift stress reduktion. Åndehul. Haletudser. Rovfugle. Ingen trafik. Øvebane for nye cykelister,
alternativet kan være at forældre kører børn rundt i ladcykler og børnene ikke får motion. Forebyggelse af folkesundheden.

Natur, meget tæt på tætbebyggede gader

Natur, ikke park; trygheden - ret åbne stier

Natur, dyreliv, fred, ro, plads og ingen trængsel

Natur tæt på mit hjem

Natur tæt på byen.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Natur tæt på byen, plads, åbne vidder, bær, grøn grøn opladning

Natur tæt på byen, og naturen må gerne være vild og uplejet. Fedt at kunne løbe eller gå trailstier

Natur tæt på byen, biodiversitet, ro

Natur tæt på byen

Natur så tæt på byen, det er så unikt og vi bør gøre alt for at bevare det. Stoppe med at affrede natur for at bygge på
forurenet grund.

Natur og åndehul

Natur og hundeløbegård

Natur og dyr

Natur nær byen

Natur midt i byen, ro, fred, alenetid, grussti (ingen asfalt), naturen får lov at være natur.

Natur lige uden for byen - med mange trampestier

Natur lige uden for byen

Natur i storbyen ikk gå?

Natur i hverdagen og tæt på byen

Natur i byen

Natur i byen

Natur i byen

Natur er tilgængeligt tæt på byen.

Natur der ikke der tæmmet ud men er det i hvert fald langs med de større stier

Natur

Natur

Muligheden for ro. Den afvekslende natur.

Muligheden for lokal naturoplevelser

Muligheden for at tage en gåtur eller cykeltur.

Muligheden for at koble af og nyde naturen

Mulighed for trygt at kunne bevæge sig rund i naturen, gående eller cyklene.

Mulighed for stor åben og vild natur, nærmest midt i byen. Et sted, hvor man kan opleve årstidernes skiften - plukke æbler,
grave peberrod op, finde kriblekrable-dyr og nusse en hest på mulen. Det er helt unikt, og en vigtig del af vores familie-
aktiviteter i løbet af året.

Mulighed for ro og natur i byen - en følelse af st komme udenfor byen og på landet. Årstidernes skiften er tydelig i fælleden



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Mulighed for at komme ud i naturen selvom jeg bor i byen

Mit grønne åndehul. Ingen tung trafik. Fugle, insekter.

Mere “vild” natur i byen end andre steder

Mangfoldigheden af muligheder.

Man kan komme rundt, nem at bruge og køre/gå rundt

Lys luft og ‘savannestemning’

Logik for burhøns. Vigtigere end asfalt og beton.

Ligesom før handler det ikke kun om os mennesker, men de andre dyr og naturen som også har ret til at være i vores by
uden det skal tilpasses os mennesker fuldtsændigt

Lange stræk uden trafik

Køerne midt i byen :)

Københavns lunge

København er fuld af støj - så det er dejligt med åndehuller hvor stilheden kan indfinde sig og hvor opmærksomheden kan gå
til det omkringliggende i stedet for trafik (biler/cyklister) som fylder virkelig meget !

Kontakt til naturen

Jeg ville sætte større pris på hvis der var gå og cykelruter - jeg oplever en stor stigning i cyklister, der bruger fælleden som
gennemgang i deres rute og det forstår jeg, men det er efterhånden ret befærdet til tider og min datter kan flere steder ikke
gå selv uden at jeg skal være bange for at hun bliver kørt ned any minute. Det ødelægger naturoplevelsen en smule
desværre.

Jeg ville sætte pris på et område for fri hunde

Jeg ville gerne nyde naturen og roen, men jeg er utryg ved at befinde mig der alene.

Jeg sætter stor pris på at have dejlig natur tæt på hvor jeg bor

Jeg sætter stor pris på at bevare den grønne natur, dyreliv, ro og fordybelse.

Jeg sætter pris på, at vi har et stykke relativt vild natur midt i byen.

Jeg sætter pris på, at der er natur midt i byen. At jeg kan sidde på en bænk uden at møde andre. At jeg muligheden for at
slippe for byen, mens jeg er mellem træerne

Jeg sætter pris på naturen. De vilde dyr. Roen. Og bænke her og der. Jeg er ked af, at der er kommet hegn over det hele
(hvordan kommer rådyrene rundt med alle de indhegninger?).

Jeg sætter pris på naturen!

Jeg sætter pris på naturen så tæt på byen, roen og freden, muligheden for en gåtur, eller cykeltur fremfor at tage asfaltvejen

Jeg sætter pris på man kan komme ud og se noget natur i rolige omgivelser, men at man også kan stoppe op ved en bænk
eller på bakkerne og lave noget socialt



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Jeg sætter pris på krattet og de små stier og mindre på de åbne overdrev. Jeg sætter pris på renhold af fælleden, og jeg
synes, der skal være MANGE flere skraldespande på fælleden. Jeg sætter pris på, at kunne slappe af og suge solen til mig
især i det meget tidlige forår, men der er INGEN steder, hvor det er muligt at sætte sig og slappe af med et ryglæn i ryggen,
der hvor solen er i februar, marts og april

Jeg sætter pris på det naturlige, roen ig jeg kan færders der uden at møde andre mennesker. På dyrerne… at jeg kan gå rundt
med min hund, være alene og opleve naturen.

Jeg sætter pris på dens rå natur og vil gerne have den forbliver sådan. ingen bygninger, stier, klubber eller faciliteter ønskes.

Jeg sætter pris på den skønne natur, og de mange oplevelser, som man kan få på området med dyr, stier, ruter, bænke, søer,
dyr mv. Det er det skønneste område på Amager.

Jeg sætter pris på de uberørte pletter, der hvor Fælleden ikke har antaget karakter af park eller motionskulisse.

Jeg sætter pris på de steder der føles som natur, og ikke som en park.

Jeg sætter pris på de perioder, hvor naturen ikke forstyrres for meget (overdrevent vedligehold og fjernelse af sivbunker,
etc), og man kan komme helt tæt på den.

Jeg sætter pris på de mange muligheder Fælleden tilbyder. Selv den relative korte gå/cykeltur fra Artillerivej til Ørestads
Bouldevard er et vigtigt pusterum.

Jeg sætter pris på at naturen på Amager Fælled er uberørt. Cykelstierne fungerer godt som de ligger lige nu.

Jeg sætter pris på at kunne gå i fred og ro for at opdage dyr og planter. Jeg sætter pris på at slippe for hurtige cyklister.

Jeg sætter pris på at kunne dyrke motion i natur-lignende omgivelser, og vil sætte meget stor pris på, at man både kan løbe,
køre MTB, stå på rulleski og langrendsski på fælleden. Man kan måske med fordel lave nogle reelle spor, så gående (der
søger ro) og andre typer motionsaktiviteter adskilles en smule - men så der er plads til ALLE!

Jeg sætter pris på at fælleden er stor nok til ikke at være overrendt af mennesker, selvom der er mange brugere samtidig.
Derfor frygter jeg at den nye bebyggelse ødelægger oplevelsen, ved et helt andet flow af mennesker som bor direkte i
fristedet. Jeg frygter også at en større lokal menneskemængde vil skræmme en del arter helt eller delvist væk.

Jeg sætter pris på at det er noget af det eneste og ældste natur vi har tilbage efterhånden i kbh og det skal vi bevare. I
stedet for at bygge alt muligt møg som ingen har råd til at bosætte sig i.

Jeg sætter pris på at det er et grønt område i byen, der ikke er designet ind i mindste detalje. Der er lidt vildtvoksent og
tingene må være hvad de er. Byen bugner af parker med forskellige aktiviteter og undtænkte måder at opholde sig på - hvor
at fælladen har lov til at føles mere som en pause fra byen. Hvilket også er godt for fælladens dyr.

Jeg sætter pris på at der bliver gjort plads til at man kan gå på stierne men samtidig er tænkt på at der også skal være plads
til dyrene.

Jeg sætter pris på alle åbne, naturrige og offentligt tilgængelige områder i Hovedstaden. Uden dem, ville København være en
fattig og fjendtlig by.

Jeg synes det er fantastisk at bo ved siden af et så stort grønt område midt i byen. Det er fantastisk at se hvordan den tager
sig ud hen over året.

Jeg opfatter AF som Amagers store grønne lunge, der forebygger en fornemmelse af at blive 'by-kvalt'

Jeg nyder at man kan være på og udenfor stier. Jeg nyder at jeg på dårlige gådage med mit tidl lammet ben stadig kan
komme derud. Også at man lyttede til at etablere stier med nemadgang for gangbesværede og kørestolsbrugere. Jeg elsker
mangfoldigheden i at se vand, sø, åben fælled, mørk skov, får, køer, heste, fugle, iler, mus, snoge, hugorme, dådyr ect



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Jeg kommer her, hvis jeg er overstimuleret og har brug for ro.

Jeg kan meget godt lide at besøge hestene.

Jeg kan godt lide at det er så vildt og utæmmet som muligt. Byggeriet er noget møg.

Jeg er født og opvokset ved fælleden og har brugt den hele mit liv.  Jeg sætter stor pris på at der overhovedet er noget
tilbage af Amager fælleden, så også mine og andres børn har et grønt område at udforske.

Jeg elsker, at man har sådan et stort naturområde tæt på inde i byen. Det giver et tiltrængt afbræk og ville begræde det
utroligt meget, hvis fælleden forsvandt.

Jeg elsker dette store vildtvoksende område. Med fred og ro

Jeg elsker dette store naturområde, hvor man kan gå i fred og ro

Jeg elsker den vilde natur, hvor det er muligt at blive”væk”. Fuglesangen fra Nattergale, gulbuge og kærsangere og
tornsangere og gø, det er det eneste sted i Københavns Kommune man kan opleve det. Jeg elsker også, at der er a der er
anderledes end i almindelige friserede parker.

Jeg bruger mest Fælleden til at cykle igennem, men jeg nyder naturen og ro hver gang.

Jeg bruger de bredere stier til løb og de mindre stier til gåture. Dejligt med variationen på fælleden mellem skov-agtige
områder og de åbne stykker.

Jeg bor tæt på Amagerfælled. Det er rart at cykle gennem Amagerfælled og at nyde en afslappede gåtur og trække vejret.
Nogle natter, når himlen er klart, Amagerfælled er den dejligste sted hvor jeg kan kigge på stjernerne, fordi der er mindre
elektrisk lys. Det dufter godt og jeg har den fornemmelse at være tættere på jorden når jeg er på Amagerfælled. Jeg kan
kigge langt frem og berolige mine sanser. Jeg elsker at bo i byen og Amagerfælled hjælper mig når byensluv bliver for
intens.

Ja

It’s nice to experience the nature visually on my way back from work. See the changing seasons. And ofcourse a great place
for a walk.

It's a place where I go to get away from the rush that is my life.

It is wild, calm

Især fred og ro, og der er ikke så meget trængsel som i byens andre grønne områder

Intet.

Ingen lysforurening så man ka se stjernehimlen

Ingen beboelse

Ikke rigtigt noget - der er så mange andre store grønne områder på øen...

Igen, forskelligheden på så lille et område. At kunne finde stille"uberørte" områder, At næsten kunne fare vild. At stadig se ny
natur der

Ift. spørgsmål 2: Vigtigt at der IKKE er belysning på fælleden

I really like that there's real nature available close to the city and I think we should keep it that way



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

I appreciate that it is quiet and relaxing, it's clean and I like to see people running, walking, kids visiting the animals

Hvis nogen gad at beskære tornebuske langs cykelstierne, så ville det være mega godt. Det er super iriterrende at få revet sit
tøj i stykker.

Hvis det kan være med til at finansiere mere offentlig trafik.

Hvis cyklisterne rettede sig efter hastigheden

Have natur i nærhed af min bopæl

Har svaret under tidligere spørgsmål

Har jo lige svaret det på den forrige slide!

Har jeg skrevet en gang

Har ikke været bruger af Amager fælled… endnu

Har fulgt mig fra min barndom. Elsker den lille naturpause hvor man kan følge sæsonen midt i min pendling. Elsker hestene
ved islands brygge. Og kvæget. Og brombærrene.

Gå ture alene og sammen med andre. Dejlig cykeltur gennem fælleden, hvis man f.ex vil på Fisketorvet. Men det er meget
trist at de små lamper langs stien ikke virker mere

Gå i naturen, de åbne vidder

Grønt område med fuglesang, fred og ro

Grøn område og roen

Grøn oase i en ellers travl og ‘grå’ by.

Grøn natur, ro, dyrene

Grøn natur tæt på byen, som virker sammen med byen og ikke kun er natur

Grustiger, singletrack stier, bakkerne, selvom de er små, bedst om vinteren

Gode stier til at løbe og /eller cykle igennem (og måske lidt bedre direkte ruter plus skiltning)

Gode stier til at cykle på

Gode stier og natur

Gode oplevelser med mine børn, dybe samtaler…… og at kunne høre fuglene fløjte

Gode cykelstier og et fedt boligprojekt; Fælledby

God plads til løb, godt mødested med andre hunde

Glad for at have noget natur tæt på hvor jeg bor

Før Københavns kommune skulle betale metrogæld, nød jeg det uspolerede dyreliv. Det er særligt vigtigt for mig, at man
lader være med at gøre naturområder  tilgængelige, men lader dem være

Følge årstider -motion- naturens lyde - glæde over at fælleden bilver brugt rekreativt.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Fælleden skal være natur, ikke friseret park med elektriske hegn og husdyr.

Fælleden skal som tidligere være vild og urørt natur med dyreliv. Der skal ikke være afgrænsede folde med køer, heste mm.
Det skal være vild natur og uden bygninger/boliger. Bevar fælleden som urørt natur og byens åndehul.

Fælleden ligger tæt på min bolig. Den ligger på fuglenes trækruter. Denm giver lys og luft

Fælleden indebærer muligheden for at få herlige naturoplevelser selv om man bor centralt i København

Fælleden har det, jeg finder vigtigt ( måske et toilet og lidt flere bænke)

Fælleden er et unik natur og frirum tæt på hovedstaden, og er en væsentlig og ikke mindst vigtig del af hovedstadens
identitet

Fælleden er et enestående naturområde, som I er ved at ødelægge totalt med jeres højhuse og jeres åbenlyse projekt om at
omdanne området til en friseret park - uden dyr!!  Jeg ønsker at NATUREN bliver bevaret !!! At dyrene får lov til at være et
sted !!! Jeg ønsker IKKE en bypark med shelters, grill-steder, hoppeborge og pølsevogne og larm !!! Der skal IKKE være
oplyste stier!! Der skal ikke være cyklister - kun gående, som bedes opføre sig stille af hensyn til dyrelivet, her må I gerne
sætte skilte op ved indgangene til Fælleden..  Skraldespande på gangstier med mellemrum er en god ide`- mens bålpladser
inviterer til fester, larm og svineri.

Fælleden er en natur oase lige ved siden storbyen

Fælleden er delvist ødelagt med det nye byggeri og de bliver meget værre nå folk flytter ind. Det vigtige dyreliv forsvinder
langsomt. Nå der kommer meget mere menneskelig aktivitet og fælleden stadig forsvinder bid for bid. Til sidst bliver det til
en fin trimmet park uden liv.

Fælleden er København's åndehul og den bidrager til biodiversitet

Fuglene, duftene

Fugleliv fred og ro

Fuglearter, kuer

Fugle, insekter, trær, planter

Frirum i naturen

Fred, ro, natur omkring mig, mange sti-mulighedee

Fred, ro og at der ikke er motoriseret trafik

Fred og ro. Natur tæt på byen

Fred og ro og højt til loftet

Fred og ro i (relativt) uplejet natur

Fred og ro

Flot natur så tæt på byen, kontakten med dyr og planter, roen

Flora og fauna, biodiversitet, uspoleret natur, åbne vidder

Fedt at der er et åndehul med bærbuske stier også de mudrede



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Farven

Fantastisk smukt og varieret naturområde, der giver mulighed for forskellige oplevelser og tæt på min bolig.

Fantastisk at have et stort grønt område inde i byen. Københavns svar på Central Park

Evnen til at kunne forsvinde ud af byen, ind i den rolige vilde natur, giver både mig og mine nære en meget særlig sindsro

Etablering/vedligehold af natur og “vildt” miljø

Et åndehul tæt på byen

Et åndehul i byen. Alternativ cykelrute til centrum

Et åndehul i byen tæt på hjem hvor der er masser af plads så det aldrig føles overrendt

Et åndehul i byen til fred, men også liv og aktivitet

Et åndehul i byen

Et åndehul i asfaltjunglen.

Et åndehul hvor man “kommer på landet” væk fra trafik og støj og tæt på dyr og planter.,Det giver stor velvære til krop og
sjæl da jeg ofte kombinerer en tur til fælleden med motion

Et vigtigt åndehul i storbyen

Et stykke ikke (alt for ) kultiveret natur tæt på

Et stort uudnyttet område som jeg gerne så brugt til ny boliger, så oprindelig natur som strandengen kan nydes.

Et stort naturområde, så tæt på byen, med masser af mulighed for oplevelser både alene, som par og i grupper. Ikke
overrendt.

Et stort naturområde i et ellers meget tæt bebygget område. Ikke for planlagt, men mulighed for stor, næsten uforstyrret
himmel

Et stort grønt åndehul tæt på byen, plads til bioversitet, trygt at færdes der

Et stort grønt område tæt på København med forskellige landskaber

Et stort bynært grønt område med plads til mange forskellige brugere.

Et sted hvor jeg kan være alene og hvor der er ro

Et skønt område i byen

Et skønt naturområde!

Et roligt område tæt på byen. Vild natur og en pause fra den travle hverdag

Et område der ikke er bebygget. Et åndehul midt i travlheden

Et naturåndehul væk fra byens larm og forurening

Et naturområde tæt på byen, hvor der er mørkt om aftenen så man kan nyde naturen



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Et natur område tæt på byen, hvor det ihvertfald tidligere var muligt at finde ro. Men nu bliver jeg i dårligt humør af at gå der
pga byggeriet. Så kommer der desværre så ofte mere

Et lille åndehul i storbyen og dens beton og asfalt

Et grønt åndehul.

Et grønt åndehul med en mere vild natur end fx byens parker

Et grønt åndehul i byen med delvis ‘vild’ natur, fugle og dyreliv

Et grønt åndehul

Et grønt område i København

Et frirum i byen...selvom byggeriet har ødelagt en stor del af dette

Et fantastisk naturområde tæt ved en millionby. Det er unikt!

Et fantastisk naturområde tilgængeligt så tæt på storbyen.

Er vokset op på Bryggen, så fælleden har altid været skoven midt i byen.

Er det dejligste sted, tænk at bo midt i Kbh, og have vild natur som nabo. Kan slet ikke beskrives hvor meget jeg sætter pris
på det luftrum man får, det er vilde dyr og natur, lige mellem metropol og motorveje.

Enestående natur

En skøn og trafiksikker måde at komme ind til byen på.

En rimelig mængde u-orden er nødvendig, for at naturen kan trives.

En naturperle i en storby som København

En mere fri natur end andre steder i Kbh - og (relativt) fritgående dyrene på fælleden

En grøn oase midt i byen tilgængelig for alle.

En grøn fredet "lunge" i byen

En form for trafikregulering, det er lidt kaos med løbere, cykler, rulleskøjter, barnevogne osv

En bredere cykel sti gennem fællen

Elsker den næsten uberørte, vilde natur så tæt på byen

Elsker at færdes i den vilde (omend velplejede!) natur, i særdeleshed at der aldrig føles overrendt. Dejligt at man det både er
plads til fodgængere og cyklister. Synes iøvrigt vældig godt om den relativt begrænsede (og iøvrigt letforståelige!)
information, der er opsat hvor man har brug for at se den. Diskret og delikat, og på ingen vis giver fornemmelse af at færdes
i en skilteskov.

E stort sammenhængende grønt område så tæt på byen. Det er unikt og vigtigt for os at have adgang til. Samtidig har
fælleden en størrelse og bevoksning der gør det muligt at forsvinde bare en lille smule fra byens liv, larm og fra andre
mennesker

Dyrene, fuglene og ro - Man stresser af...



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Dyrene - savner dog flere får og heste - især de kvækkende frøer Roen, brombær, hyben, græsserne, skoven i det fjerne,
stierne, fuglehusene/udkigstårnene

Dyrelivet,  roen,  skønheden,  det ufriserede, at folk tydeligvis ikke sviner , at området er stort og forhåbentlig ikke bliver spist
lidt af gangen af byggeri

Dyrelivet og at der er luft omkring dig

Dyrelivet

Dyr og blandet grønt

Diversiteten af naturen, faunen og floraen

Diversitet i naturen og gode løberuter

Det vilde, det uforudsigelige, roen så tæt på byen, årstidernes skiften, frit udsyn til himlen, bynær natur

Det vilde uplanlagte og naturlige

Det var en stor del af årsagen til, at jeg flyttede til det sted, hvor jeg nu bor

Det tidligere vildnæs, fugleliv, samt hare, rådyr og alt det andet der lever, men KBH Kommune har med byggeriet, og
omstillingen til parklignende områder ødelagt værdifuld NATUR

Det suverænt vigtigste for mig er, at jeg bor 150 meter fra et kæmpe naturområde, samtidig med at jeg har alle storbyens
faciliteter lige ved hånden. Genial kombination :-)

Det store, grønne område tæt på min bolig.

Det rige dyreliv, beskyttelse og ro for de sjældne og fredede arter, der hidtil har boet der i fred !!r

Det rige dyre- og fugleliv

Det plejede at være en rolig grøn oase til opladning og ture med hunden. Efterhånden er den så lille og overrendt at det er en
kedelig park. Dådyr og ræve har ingen ro mere :-(

Det jeg bedst kan lig er, at Amager Fælleden føles mere vildt og naturlig end andre steder i byen. Der er ro og plads til dyr. Vi
har specifik valgt at bo hvor vi gør, fordi Fælleden er tæt på.

Det har været et perfekt ift. vores børn og deres naturoplevelser midt i det store København. Virkelig en oase i storbyen +
biodiversitet.

Det grønne åndehul

Det grønne liv

Det føles som at være uden for byen selvom man er i København.

Det er vigtigt for mig, at fælleden er så naturtro som muligt - at der ikke er belysning, store skilte, bænke o.l., men at det
føles, som om man er væk fra byen

Det er vigtigt for Amager og København at have åndehuller af ordentlig størrelse med en slags rå natur

Det er vigtigt at byen har natur og at der passes godt på de grønne områder som er tilbage af Amager Fælled.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Det er så dejligt, at vi har et så stort område med masser, selvom vi bor inde midt i byen. Det giver lidt luft og ro omkring en.
Dejligt at der er så mange forskellige stier, som man kan gå på.

Det er stadigvæk et nogenlunde ok grønt område med varierede biotoper, dyr og fugle, der gør det en tur værd

Det er skønt med denne naturoase så tæt på byen. Det giver plads til naturen og giver et frirum

Det er sjovt med små kroge, rå stier, ikke for meget pleje

Det er ret unikt at have et så "naturligt" (i anførselstegn, for det er jo langt hen ad vejen menneskeanlagt) område, der ligger
så tæt på byen. Vi bor få minutter fra Store Høj, og muligheden for at se på fugle ved søen er fantastisk.

Det er også skønt og vigtigt med foldene med dyreliv. Det er vigtigt for mig at kommunen overholder plejeplanen, så
diversitet opretholdes

Det er noget af det eneste natur tilbage i KBH som ikke har karakter af en park. Vildt vigtigt for børn der vokser op i byen og
for bio diversitet

Det er noget af den sidste stk natur vi har tilbage i nærområdet. Det skal vedblive som det er nu!! Der er blevet ødelagt nok til
alt det hjernedøde byggeri

Det er for mig ekstra vigtigt at naturen i amager fælled bevares

Det er fantastisk at have en så stor park så bynært. Jeg opfatter ikke fælleden som et stykke natur, men som en bypark

Det er et åndehul

Det er et vigtigt åndehul, blot få km fra Rådhuspladsen, meget unikt.

Det er et stort naturområde, som er let tilgængeligt for alle. Det giver en frihed for at få ro, bevæge sig og nyde naturen og
dyrene.

Det er et sted med vild natur tæt på hvor jeg bor, så jeg hurtigt og nemt kan komme ud i "det grønne" både med hunden og
alene

Det er et naturområde i en stadig mere bebygget by

Det er et grønt åndehul med mulighed for at få mange forskellige oplevelser (sø, træer, udsigt, årstider m.m.)

Det er et fantastisk område der bliver brugt både til træning, gåture og som transporten. Er meget vigtigt at brvare

Det er et fantastisk område at gå på og nyde naturen og roen

Det er et enestående, at en storby har et sådant naturområde som en integreret del af - ja: netop storbyen

Det er et dyrebart åndehul midt i travlheden og larmen fra storbyen og hverdagen i storbyen. Jeg er både autist og kunstner
og kommer der især for at finde meget dyrebar ro og stilhed samt inspiration fra naturen og dyrene. Det er også et sted, der
på en sund og dejlig måde demonstrerer tidens gang via de skiftende sæsoner, som alle byder på noget nyt og unikt for alle
sanserne. Om vinteren er det et velkomment sted, hvor man kan komme lidt væk fra det grå og triste bybillede. Jeg sætter
stor pris på, hvad Amager Fælled gør for mig personligt for både mit mentale og fysiske velvære, hvilket som autist som
standard er hårdt belastet.

Det er enestående at vi har den slags natur så tæt på byen.

Det er en kæmpe værdi at have så stort et grønt område så tæt på en storby. Amager Fælled er (bør være) et uvurderligt
åndehold for mennesker såvel som dyr



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Det er en kæmpe skat her midt i byen, at kunne gå ud i naturen både for at få ro og opleve naturen. Fælleden er blevet endnu
vigtigere de sidste år grundet den store udvikling med helt sindssygt mange bygninger

Det er en god sted til slapper af

Det er det sted jeg oftest bruger hvis jeg ønsker at gå en tur. Naturen og muligheden for at opleve et dyr og se årstiderne er
vigtigt

Det er dejligt der findes sådan et sted tæt på byen

Det er dejligt at have et grønt område. Det jeg ikke er glad for er at stier fra artellerivej bør klippes og holdes nede, det er
meget utrygt at færdes der alene .

Det er altid rart at kunne gå en tur i naturen og besøge køerne i deres naturlige område hvor de har massere plads til sig
selv.

Det betyder virkelig meget at have dette åndehul af natur så tæt på, så der er mulighed for at nyde roen og naturen på daglig
basis i en ellers larmende og travl hverdag som byboer.

Det betyder utroligt meget for ens sind at der er et med fred og ro

Det betyder meget at Amager Fælled er der, det giver mig mulighed for motion, ro, skønne natur oplevelser, hele året

Det  hele - eller rettere den nuværende kombination af planlagt og vild natur. At have så stort et grønt område tæt på
hovedstden og meget nær in egen bolig er et privilegium. Indskrænk det ikke, men gerne giv en støttende hånd.

Des store vidder og udsynet. Ingen huse eller andet "menneskeværk" når man ser ud over området.

Der skal selvfølgelig være ro på den måde, at der ikke skal køre forbrændingsmotorer igennem. Dog synes jeg godt Fælleden
med bruges til arrangementer. Sætter pris på de mange stier, og at der er mulighed for at komme ud i næsten vild natur og
være i nærheden af dyr.

Der mangler toiletter, jeg er ikke tryg, når der ikke er andre mennesker på stierne, der bygges for meget, byen kommer for tæt
på

Der mangler bestemt flere velholdte græsplæne arealer, hvor folk kan sidde og have picnic. Jeg savner selv at have et godt
spot, hvor jeg kan slå et tæppe ud og nyde naturen trods man bor i en storby.

Der er så stor variation. Dejlig natur, dyr og planter, året rundt.

Der er so regel andre brugere i nærheden, hvis jeg får brug for hjælp

Der er roligt og natur

Der er god plads, ro og natur

Der er fred og ro. men lidt for mange der kører på racercykler

Den ‘vilde’ natur

Den vilde, uspolerede natur. Ro. Et sted jeg kan slippe stress og tanke op med ny energi.

Den vilde uberørte natur og de dyr som bor på Amager Fælled

Den vilde og uspolerede natur

Den vilde natur, naturnærhed og ro



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Den vilde natur, naturnærhed og ro

Den vilde natur, naturnærhed og ro

Den vilde natur, dyr , planter mm og at der er masser af plads, af p

Den vilde natur, du kan høre naturen .

Den vilde natur

Den varierede natur - stilhed fra boliger, trafik og lignende. At Fælleden er et naturligt åndehul.

Den unikke og ikke så parklignede natur som er unik. Beliggenheden, tæt på byen og stadig med plads

Den uberørte natur , minimum af lysforurening, stilheden, de specielle dyr, øgning af biodiversiteten som desværre
ødelægges med Fælledby og deres greenwash,, store græssere, bilag IV arter ugler lærker orkideer, insekter sommerfugle
samt at nogle kæmper for at bevare det unikke som politikerne vil ødelægge med byggeri

Den særlige natur - jeg ønske bestemt ikke bebyggelse på Amager Fælled, og mener at affredning ikke burde være muligt af
økonomiske grunde

Den specielle natur. Nogle steder nærmest scanne-agtig, sam den store variation.

Den smukke natur

Den skønne grønne natur

Den ligger tæt på hvor jeg bor

Den frie natur, gode stier til at cykle og gå på - men at det stadig er i grus og forholdsvis naturligt. Jeg er kæmpe fan af hvor
lidt lysfourrenet det er, så man kan se på stjerner. De store træer og buskadser gør man kommer væk fra byen.

Den fredfyldte natur. Dyre-og plantelivet og fri os fra et byliv med grill og fest, der trækkes ud i naturen til stor irritation for
dem, der ønsker at nyde naturen - og ikke festlivet. Det kan forblive i byen!

Den er tæt på og mange muligheder for forskellige ture på de mange stier og skiftende årstider

Den er let tilgængelig fra hele nærområdet og har stor diversitet hvad angår natur og terræn

Den diverse natur og dyreliv. De små stier man kan følge væk fra hovedstierne. Broerne der går ud så man kan sidde og
drikke kaffe ved søen. Roen.

Den betyder ro i en stresset hverdag, og et fantastisk sted at søge hen.

Den betyder en del for mig når jeg ikke er på arbejdet. Smuk, ren et dejligt sted at dyrke motion

Dejloig udsigt fra min altan (Tårnene), mulighed gåture

Dejligt med natur tæt på byen

Dejligt at være på fælleden med cykelstien på tværs er fungere slet ikke den er farlig

Dejligt at have så skøn og tilgængelig natur et stenkast fra lejligheder og byen. Nyder altid min tid der og foretrækker det
gerne fremfor andet fx strandparken eller voldene om chriatianshavn, da det føles mere roligt

Dejlig natur, mange stier og veje igennem området. Tæt på byen, væk fra byens larm og trængsel



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Dejlig natur tæt på byen

Dejlig natur midt i byen. Godt med stier til både dårligt gående og velfungerende personer. Jeg elsker at udforske alle de
små stier i skovområderne og nyder at cykle lange ture. Skønt at møde de vilde dyr på Fælleden.

De åbne vidder, som man ikke møder andre steder i områder. Stedets storslåethed.

De åbne vidder

De vilde dyr skal have plads, frede områder, så dyrene bliver, det er unikt

De ovenover besvarelses områder dækker meget godt alt hvad jeg elsker ved Amager Fælled det er så vigtig at have også
denne type natur at kunne finde ro og lysten til lange eller kortere gåture. Det er også meget hyggeligt at opleve at så mange
andre mennesker bruger AF det gør det tryg også at gå og cykle alene der.

De mest uberørte områder

De mange stier og der alsidige terræn. Det er utilgiveligt at kommunen har valgt at bygge på lærkesletten.

De mange stier og alsidigheden i terrænet. Jeg synes der er utilgiveligt at kimmunen har valgt at bygge på lærkesletten

De mange frugter og spiselige planter

Da man kunne se dyr hjorte. Hare.med mere

Cykling og gåture

Cykelsti henover fælleden

Bænke der indbyder til en stille stund alene

Bådpladser, sheltere osv, men synes det er synd at der er asfalteret og lavet lys mm

Bynær natur. Man kan hurtigt føle sig væk fra byen

Bynær natur i et så stort område, at det er et reelt fristed for udbredelse af den lokale flora og fauna og for fx trækfugle.

Bruger Fælleden mindre efter byggeriet er gået i gang, det er en ærgerlig udvikling da Fælleden tidligere var et skønt sted

Blandingen af det åbne og skov

Biodiversitet tæt på bebyggelse

Biodiversitet - der desværre hastigt er ved at forsvinde

Bilfri naturoplevelse uden asfalt og lysforurening

Beliggenheden altså nærheden til byen

At være midt i byen, men alligevel kunne føle, at jeg er lang væk i naturen. Man hører ikke biler, men bare dyrene og lyd fra
træerne.

At være i naturen

At vi stadig har noget natur hvor der er ro.

At vi har natur i byen



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

At vi har et større sammenhængende naturområde inde i København, hvor man kan færdes på tværs.

At vi har et stort åbent grønt område tæt på byen

At vi et stykke natur i København der kan få lov at være natur uden for meget indblanding fra os mennesker

At så stort et naturområde befinder sig så tæt på byen. At der findes et så stort område, hvor man han ‘forsvinde’ uden at
høre by og bil-støj

At selvom man bor i storbyen kan man hurtigt komme ud i naturen året rundt. Det føles som at have en stor have

At selv om jeg bor i byen med min familie, så har vi hurtig tilgang til naturoplevelser. Der dog bliver mindre jo mere der bliver
bygget på Fælleden

At se et rådyr midt i byen - at gæssene flyver over hustagene - at frøer kvækker

At området får lov at stå urørt

At naturen vokser naturligt

At natur får liv at være natur og vild. Det skal ikke være endnu en park med lys og skilte

At mountainbikes ikke må køre på de mindre trådte stier, fx Rute til Ro

At man undlader at bygge mere og lader naturen være.

At man så nemt kan opleve flot natur i byen.

At man kan tage ud i naturen og være der på naturens præmisser. At det IKKE skal tilpasses os, f.eks. asfalteres til.

At man kan se langt

At man kan opnå en illusion om at være ude i naturen selv om det er midt i byen. Jeg kan lide at gå på opdagelse efter dyr
og planter. Plukke brombær og hyldeblomster.

At man kan gå i fred uden cykler på stien.

At man kan finde nye stier, uventede hjørner, dyr.

At man i alle aldre kan få en god fornærmelse af at være ude på landet uden at være det, fantastisk

At man har naturen tæt på sin bopæl

At man altid kan gå på opdagelse og opleve naturen fra en ny side.

At kunne være i naturen tæt på byen. At se grønt og langt

At kunne stå midt på Amager Fælled og ikke kunne høre trafikstøj. At Fælleden ikke er overrent med mennesker og støj
samt at der ikke kan ses bebyggelse. Det bekymrer mig meget at en stor del af Fælleden skal bebygges, da mange flere
mennesker vil bruge fælleden og der vil blive mere støj.

At kunne opleve og færdes i naturen, hvor der er ro og fred

At kunne mærke og opleve gammel natur midt i København er den største gave

At kunne blive væk, at der er natur der ikke er organiseret/planlagt



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

At komme væk fra byen, trafikstøjen, og andre mennesker. For at se og høre naturen

At komme ud i den bynære natur. Jeg kan bedst lide når den er så lidt plejet som muligt og står så vild som muligt, med højt
græs som rådyrene kan gemme sig i. Jeg bruger mest de små stier inde mellem træerne

At kbhs kommune og by og havn lader den være og ikke bygger flere “grønne” boliger - da al natur til sidst flygter og
forsvinder

At jeg ved at der stadig er naturlig biodiversitet på Amager og omkring Kbh… det er en mental vitaminpille og livsvigtigt ikke
kun at bo blandt beton og biler

At jeg kommer ud i noget natur og bliver stolt over, at Kbh har dette

At jeg kan trække vejret. At der stadig findes lidt natur inden for gå afstand. Jeg ville sætte pris på, hvis man ikke nedlagde
mere af fælleden, vi har brug for at kunne trække vejret

At jeg kan løbe eller gå en tur i naturen i tryghed på det meste af Fælleden . Turen på cykelmotorvejen er derimod et sandt
helvede. Og desværre ser jeg også flere og flere hurtigt cykle de cykelmotionister på de andre stier, hvilket før færden alene ,
men i særdeleshed med mine børn mindre tryg.

At jeg kan cykle gennem fælleden til Vesterbro

At jeg har en bynær lokation hvor jeg kan løbe orienterings løb

At hunde skal være i snor

At have så fin natur tæt på hvor jeg bor

At have naturen tæt på, muligheden for at følge årstidernes skiften. Åndehul i byen

At have natur, eller store områder uden bebyggelse, hvor jeg kan gå rundt i fred og ro og føle at jeg er kommet væk fra byen.

At have natur midt i byen der ikke er for tivoliseret

At have et stykke vild natur med dyr midt i byen

At følge naturens gang året rundt selvom jeg bor i byen

At fælleden simpelt hen findes. At den forbliver intakt og at man hæger om at vedligeholde den som et naturskønt område.
At man ikke tivoliserer den men lader naturen råde.

At fælleden har så meget vild natur som muligt. At der er højt græs og kvæg

At fælleden er ubebygget.

At fælleden er så stor, at der er plads til alle os, der bruger den

At fælleden er natur og ikke en byggeplads

At fælleden er et fælles frirum for alle aldre

At få lov til at opleve store græssende dyr på en fælled midt i byen.

At få et stykke vild natur tæt på

At det stadig er meget naturligt/vild med vilje, de steder hvor der er gode stier at komme rundt på.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

At det ikke er for velholdt og friseret. At der er plads til “rigtig” natur

At det forbliver et vildt og utæmmet område med høj biodiversitet

At det er varieret natur

At det er tildelt vild natur. At der er køer om sommeren

At det er så tæt på og så uberørt. Man ser ofte dyr

At det er så stort, at man kommer helt væk fra bylarm.

At det er rigtig vild natur og ikke en park. At det er et stort område (jeg er bekymret for at det bliver mindre og mindre).

At det er muligt at cykle på tværs

At det er et åndehul med en masse planter og bær, dee kan spises

At det er et unikt naturområde tæt på byen

At det er et stort naturområde som har en “vild” aura over sig med mange muligheder for naturoplevelser og noget fint at
kigge på for krop og sind.

At det er et sted, der ikke som sådan er planlagt og etableret

At det er et område med masser af dyr, planter, svampe og andre naturoplevelser i nærheden af hvor jeg bor. København har
slet ikke nok af den slags.

At det er et grønt område. Jeg har virkelig nydt den om vinteren med sne og is.

At det er et fælles sted hvor alle har mulighed for at motionere, gå ture og opleve sæsonernes farver. Jeg nyder især at se
dyrelivet og naturen der har det godt.

At det er en oase hvor dyr og fugle trives

At det er en grøn oase

At det IKKE er en park, men vild natur og byens lunge

At der stadig er plads til at man kan gå alene, så længe det varer.

At der ikke sættes flere husdyr ud

At der ikke er bygninger der stopper øjet

At der ikke er beboelse og at det er det tætteste man kan komme på "ren natur" i kbh

At der ikke bygges mere

At der findes så fantastisk natur midt i en storby

At der er vild og uplejet natur

At der er vild natur, de små trampestier, roen og freden, ikke for mange mennesker, at se på dyrene, at man er skærmet fra
byen

At der er vild natur tæt på hvor jeg bor, og her er Amager Fælled et godt alternativ!



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

At der er uforstyrret natur i nærheden af København. Jeg ville ønske, at man arbejdede på at reducere støjen fra
motorvejene.

At der er så stort et naturområde så tæt på byen - helt unikt!

At der er så forholdsvist speciel natur tilgængelig for alle i København, som ønsker der

At der er roligt og plads til naturen.

At der er ro og at det er naturen vi kan høre. Det burde ikke være tilladt at spille musik nogen steder på fælleden og der burde
skiltes tydeligt med på. Specielt ved bålsteder/shelterpladser og andre steder der opfordre til at folk samles.

At der er plads til alle. At der stadigvæk er åbne vider.

At der er meget plads at bevæge sig på. At der er stille og rent

At der er mange små skjulte steder og krat - alle kan finde deres egne favoritsteder

At der er et stort  grønt "åndehul" i en tætbebygget storby  t

At der er et område med natur så tæt på byen

At der er bynær natur til en storby.

At der er adgang til naturligende område

At der er adgang for alle - og adgang alle steder

At der bliver vedligeholdt klippet og gjort ved derude

At den ikke virker pyntet og pænt holdt, men har vibe af ægte natur.

At den er så stor at der er plads til mange både dyr og mennesker. Den må ikke skrumpe mere.

At den er fredet, og det eneste sted du kan gå en dejlig lang tur uden at se bygninger overalt

At den er der og der ikke skal bygges mere forhåbentlig. Vi har brug for bynær natur og ikke mindst at passe på dyrene

At den bevares med al dens plante- og dyreliv

At cyklister ikke kører forbi for hurtigt da det kan forskække hunde og gener dem der går

At bruge fælleden er en meget vigtig del af mit liv

At bo så tæt på natur midt i Kbh er en fantastisk gave

At alle brugere passer på naturen

At Fælleden får lov at være natur uden alt for meget "pleje" (læs menneskelig drift af områderne).

At Amager Fælled er et stort, sammenhængende område så tæt på byens centrum

At Amager Fælled bevares som natur området, så vildt som muligt. At det ikke bliver en park men vildt natur. Behold den
som den var for 5 årsiden

At Amagee fælled kunne blive ved med at være et uspoleret grønt og vildt område.t

At  Amager fælled forbliver vild og ikke som park. Stop rydning af naturen, lad den passe sig selv



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Asfalteret stier som der er plads til at gå på samt cykle

Artsdiversitet/naturperler, ro, sanseoplevelser, bynær natur, frisk luft, plads

Amager og kalvebod fælled er det sidste helt frie (store) områder tilbage i KBH. At kunne være i byen og have fred og ro i
områderne. Det giver livet en større betydning. Det er vigtigt at kunne få ro og fred da byen er hetisk og larmende

Amager fælled var et meget artsrigt fugleområde. Mange fugle er forsvundet efter byggeriet blev startet. Lærkerne blev
skræmt væk af hunde med hundefører, der kun gik der for at holde lærkerne væk for området. Der var virkelig mange
nattergale og løvsangere inden byggeriet. Viben, rørhøgen og rørdrum er også blevet skræmt væk. I vil gerne have grønne
områder, hvorfor ødelægger I dem så?

Amager fælled betyder hjernero og naturoplevelser som er utroligt vigtig.

Amager Fælled giver mulighed for at opleve noget der er næsten natur. Jo mere parkpræg, jo mindre natur. Lad os bevare
den smule vilde vi har nær Hovedstaden

Amager Fælled giver fantastiske naturoplevelser netop fordi fælleden ikke er en park med græsplæner, stiger og belysning.
Der er plads til alt muligt andet i det vilde og folk bruger det på et væld af forskellige måder.

Amager Fælled er vores familie og samfunds foretrukne sted for spil, lob, cycle og afslapning.

Amager Fælled er unik for kbh og dennes borgere, samt for dyre- og fugleliv. Stop bebyggelsen af den! Kbh kommune vil
gerne være en "grøn" kommune, men ødelægger natur og havet med de aktiviter og planer de har gang i nu. Det er desuden
mod borgernes ønske, hvor flertallet er imod disse aktiviteter. Hvor er demokratiet henne???

Amager Fælled er mit åndehul i en stor, travl by. Den giver mig ro og glæde og mulighed for at være i rigtig (så længe det
varer) natur selvom jeg bor i byen

Amager Fælled er habitat for et dyre- og planteliv, som bør beskyttes og tilgodeses som højeste prioritet. Vi står midt i en
biodiversitetskrise, og alligevel taler vi om naturen, som om den er en ting: “hvad bruger du den til? Kan den bruges til
noget?” Naturen er det, der holder os i live. Hvert insekt, hver fugl, hver padde og hvert pattedyr har sin særlige plads - både i
økosystemet og i hjertet. Amager Fælled er en lysåben kratskov med slette/overdrev og vådområder, søer og bakker. Det er
de helt rigtige betingelser for det dyreliv, der ellers er trængt af marker med monokultur, produktionsskove og døde parker
og villahaver.

Amager Fælled er et grønt åndehul, som jeg bruger flere gange om ugen. Her er ro og natur. Her kan jeg få en pause fra
byen, det hektiske liv, mennesker og trafik. Det betyder meget for mig i min hverdag, og er en af grundene til, at jeg er glad
for at bo på Amager Vest, og for at jeg overhovedet flyttede hertil. Det er desuden også en stor sundhedsfaktor ift. det
grønne i byen og forurening af både lys og luft.

Amager Fælled er et fristed og der er stadig et vist dyreliv. Desværre ser jeg nu sjældent råvildt, ræv og fasaner.Ligesom
lærken stort set er helt forsvundet.

Amager Fælled er et fint lille pusterum

Amager Fælled er er unikt åndehul midt i storbyens stress og jag. Her er fantastiske naturoplevelser, gode gåture og
spændende dyreliv, som er essentielt for både børn og voksene

Amager Fælled er en oase og det er helt unikt at en hovedstad har "naturen" så tæt på.

Amager Fælled er byens lunge. Det er vigtigt at turde bevare den så intakt som muligt. Der findes intet andet sted i en
verdensby.

Amager Fælled VAR en grøn oase for alle os der bor omkring den, et frikvarter fra bylivet, hvor man kunne gå i egne tanker,
eller tage familien med.



Her kan du skrive, hvad du sætter pris på ved Amager Fælled, og hvad Amager Fælled betyder for dig: - Dette sætter jeg
pris på:

Altså, det er næsten for stort! Det er livsbevarende. Livsforlængende. Det er let tilgængeligt. Det egner sig til alle pga der er
gode stier og bænke. Det er med til at holde luften ren. Det er på alle måder grøn omstilling.

Alt,som er s

Alt ved fælleden

Alt ved det smukke natur område det er og de muligheder det giver

Alt ved Fælleden.

Alt det grønne

Alt - et åndehul for hele København

Alt - bortset fra den fæle Fælledby og medfølgende cykelsti over Strandengen

Alle mennesker har brug for rekreative områder

Alle de ovenfor nævnte punkter, især fælledens natur og aktiviteter

Alle de foregående spørgsmål

Afstand fra byen og beboelse

Adgang til nogenlunde fri natur

Adgang til natur

AF er vores Central Park, et stykke natur den kan give en unik naturoplevelse til folk i byen. Desværre har politikere med Soc.
i spidsen valgt at ødelægge den livsnerve i den sidste sørgelige rest. Det er en skamplet. Kig Jer i spejlet! Stop med tivoli-
ficeringen af naturen. Lad natur være natur. I fjerner dyr og hegn for at gøre det til en park. Stop det.

AF betyder rigtig meget for mig. Jeg ville ikke bo på Vestamager hvis det ikke var for AF. Det er et åndehul i byen og noget
helt unikt fordi det har fået lov at leve sit eget liv i mange år. Det er enormt vigtigt for mig at det ikke bliver omdannet til en
park og at den ikke bliver totalt belagt med supercykelstier og den slags i fbm. alle de nye indflyttere i Fælledby. Jeg tror det
bliver en kæmpe udfordring at bevare fælleden når der dannes et stort boligområde midt i det hele.

A place where nature thrives

.



Hvordan er din overordnede tilfredshed med Amager Fælled?

Slet ikke tilfreds

Ikke tilfreds

Neutral

Tilfreds

Meget tilfreds

Ved ikke/Ønsker ikke at svare

0% 25% 50% 75% 100%

1%

3%

7%

47%

41%

1%

Antal svar

18

53

118

806

696

24



Hvor tilfreds er du med faciliteterne i Amager Fælled?

Slet ikke tilfreds Ikke tilfreds Neutral

Tilfreds Meget tilfreds

Ved ikke/Ønsker ikke at svare

Fælledens natur (de åbne
overdrev, træer og buske,

Grønjordssøen, de nye vandhulle...

Fælledens faciliteter (stier, bænke,
bålpladser, sheltere,

skraldespande, skilte ...

Fælledens aktiviteter (Hjertestier,
Rute til Ro, Amarminoen)

Renhold af fælleden

Tilgængelighed

Tryghed

Ro

0% 25% 50% 75% 100%

7 41 47

6 26 44 19 5

32 34 18 13

5 19 50 21 4

16 46 31 5

4 18 48 26 4

7 16 47 25 3

Antal svar

1.718

1.717

1.717

1.716

1.715

1.717

1.717

Gennemsnit

4,4

3,9

4,0

4,0

4,2

4,1

4,0

Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR
Byen for at understøtte naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at
bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
 

Jeg har ikke nogen holdning.

Ved ikke:

Her er min holdning:

0% 25% 50% 75% 100%

19%

9%

72%

Antal svar

313

150

1.218



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Ønsker ikke mere byggeri på fælleden

Ønsker ikke flere bygninger. Og de steder der har sådanne bygninger er min erfaring at de næsten aldrig bliver brugt. Så det
er spild af kommunens penge. bliver

Ønsker ikke der skal bygges på fælled, det må kunne gøres et andet sted

Ønsker ikke bygninger på Amager Fælled. Området bør være fredet.

Ønsker i så fald, at det bliver diskret for netop ikke at ødelægge Fælleden som NATUR

Ærgerligt at bygge i naturområder. De kan lære udenfor

virker som en god ide med naturformidling er dog skeptisk med hensyn til hvor denne bygning med tilhørende udearealer
kan ligge uden at forringe oplevelsen af dette område

unødvendigt .  det er ikke en forlystelses park

så længe det ikke er til gene for naturen, og det er tæt på indgangen, ser jeg det kun som en god ting.

skal opføres hurtigst muligt

projektet er ikke relevant

overvejende positiv

overflødigt

oplagt god ide

opfør bygningen på DR siden, ikke mere byggeri på fælleden

ok, men prøv at undgå at æde mere plads fra naturen, kan den ikke placeres på samme side som DR byen, der hvor der er en
kæmpe parkeringsplads som ingen alligevel bruger.

ok så læmge det bliver en begerdygtig bygning

ok ide

ok

nej tak

naturformidling er vigtigt, men det må ikke blive et tivoli og vigtigst af alt, må det ikke optage for mget plads på Fælleden.
Den bliver i forvejen mindre og mindre. Men Ja tak til flere muligheder for naturformidling.

nature skal ikke omdannes til et urbant parkområde

måske skulle naturen tale selv



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

min holdning er positiv

mener ikke at der skal bygges toiletter da det kan tiltrække pesoner der tager ophold på fælleden, dog har jeg forståelse for
at det er en god ide mht. naturformidling dog bør toiletter kun være tilgængelige når der er skoler på besøg

meget underligt formuleret spørgsmål...

lyder som en god ide, men er betænkelig om vedligeholdelse af offentlige toiletter

lyder sejt og som en god ide.

lyder ok, men byg æstetisk og i naturlige materialer

lyder godt

lyder fint hvis toiletterne kan holdes frie for ballade og være rene

lyder fint

lyder fint

lyder  godt

lad være

lad nu være med at skære mere af fælleden af. Hvor tit vil de toiletter blive rengjort? Opsyn med hvordan området bliver
brugt? Stop med at gøre fælleden til en park. I er kun på jagt efter ammunition til at fortsætte parkificering.

kom da bare igang.

jo mindre bygning, jo bedre

jo mere areal der bliver bebygget - jo mindre af Storbyens oase

jeg tænker at der virkelig mangler offentlige toiletter i det område. så vil være en god ide. må evt gerne kombineres med salg
af kaffe/ is for at trafik omkring huset vil mindske misbrug, hærværk og kriminalitet.

jeg kan huske at have gjort god og konstruktiv brug af de undervisnings muligheder der er på fælleden da jeg selv gik i
folkeskole og syntes det er en god ide at give lignende muligheder til flere

it could be nice, as long as it is in wood, and does not attract commercial use, the wildness of the place as to be protected

ikke for mange bygninger, det fine er jo at det er menneskeskabt natur oven på en losseplads og lidt ældre natur

ikke bygge

håber ikke at fælleden bliver overrendt fint med toiletter. mht til udstyr kan den enkelte skole selv med bringe noget udstyr

hvis det handler om at børn skal lære om dyr, planter og natur- ok

helt ok

helt fint



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

gør det ikke. Fælleden er natur. Jo mere der bygges jo mere vil der blive bygget fremover også. Fælleden bliver ædt bid for
bid, og det er et kæmpe tab for Kbh med så fin og vild natur så tæt på  byen. Tænk at kunne gå i fælleden og høre klokkerne
på rådhuset - det er netop det, der gør stedet unikt.

good idea

good idea

godt så længe det falde ind i omgivelserne

godt med toiletter

gode ide

god idé

god idè

god ide, særligt med toiletterne

god ide, såfremt det er reel naturformidling og ikke den rabiate rewilding kultur der hersker i visse biolog/naturformidler
kredse

god ide!

god ide at formidle om natur og især fælleden

god ide

god ide

god ide

god ide

god ide

fint, men hvad med Artillerivej's siden

fint, hvis det ikke bliver alt for stort

fint så længe det ikke går ud over roen omkring fælleden

fint nok, bare I ikke også gør Fælleden mere velfriseret med belysning, bold baner o.lign. Hold den vild som den er!

fint

fint

fint

fint

fedt med offentlige toiletter i nærheden, dem er der generelt for få af i KBH



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

det ville være dejligt med det i mange år planlagte hus, og på vores gåture, er der mange, der efterlyser toiletter og et sted st
trække i tørvejr.

det vil være rigtig godt, så behøver eleverne ikke altid, at tage til Naturcenter vestamager

det ser jeg som et positiv initiativ

det lyder som en god ide og et godt formål

det lyder godt

det kommet an på størrelse hvis område og bygning kan holdes indenfor 200kvm og en etage. Generelt fint med offentlig
toilet

det er vel OK

det er ok bare det ikke dominerer, men falder i mad naturen

det er jeg meget modstander af , lad Naturen være natur

det er godt

det er godt

det er en god idé.

det er en god ide

det er bedre end fælledbyen.

der skal ikke bygges noget

byg ikke mere  - det er natur

a well-design and sustainable building could be an asset

Virker temmelig hyklerisk - den måde fælleden er blevet administreret på er jo et "skole" eksempel på dårlig management

Virker som en fin ide

Virker overflødigt. Med mindre bygningen er 100% biologisk nedbrydelig.

Virkelig dårlig ide, behold nu bare naturen som den er. Vi har flot Naturcenter ved Vestamager

Ville være en rigtig god ide med toiletter på fælleden, jo flere jo bedre, MEN jeg synes at det er en rigtig dårlig ide at bygge
noget som helst, herunder undervisninglokaler eller lign. Man kan jo bare tage derud, evt. med sine lærere og der er også
naturcentret amager (dog anden kommune), man behøver ikke gøre det sværere end det er - og kan frygte at det er en
glidebane mod mere byggeri på fælleden. Så al byggeri (udover toiletter) er jeg stærkt imod.

Vil være en rigtig god ide

Vigtigt at børn lærer om naturen men naturen skal ikke lide for meget af byggeriet.

Vigtigt at bygningen indgår i naturen, så bæredygtigt byggeri, som ikke fylder for meget



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Vigtigt

Vi har vestamager naturcenter - det må række. Selv om formålet er godt er der grænser for, hvor mange vi kan myldre rundt
derude på stadig mindre plads

Vi har tidligere set, at enhver tilføjelse af bygninger eller anden brug af Amagerfælled, er blevet brugt som en begrundelse at
tage areal fra Amagerfælled til beboelse. Derfor er jeg meget tilbageholden for forslaget. Placering af denne bygning bør
være på den modsatte side af vejen tættere på DR byens metro station for ikke at tage areal fra Amagerfælled.

Var det ikke smartere at bygge den på siden væk fra fælleden? Altså ovre ved DR-bygningen.

Usikker på hvad det kan tiltrække af uheldig på mærksomhed

Unødvendigt. Vil gøre fælleden til tivoli

Unødvendigt. Det vil være en deroute, en undskylning for at bygge mere på en friseret fælled.

Unødvendigt

Unødvendig. Hvis elever skal have viden, kan de få det på skolerne, inden besøg på fælleden

Undgå byggeri

Undgå at bygge mere på/ved Amager fælled

Undervisning og naturformidling er fint. Det kommer selvfølgelig an på, hvordan man forestiller sig bygningens udformning
og om den respekterer den natur, den skal være en del af.

Undervisning bør bestemt understøttes

Umiddelbart lyder det som en god idé. Formidlingen er utroligt vigtig, og det er godt, at bygningen planlægges at ligge ved
indgangen. Det ville ikke pynte, hvis den lå midt inde i naturområdet.

Udnyt den del af fælleden der er menneskeskabt

Udmærket at uddybe betydningen af natur for børn

Uden at vide mere om projektet synes jeg umiddelbart det lyder som en god ide.

Tænker man skal overveje placeringen nøje, så bygninger ikke tager udsigten mod syd, når man går ind på fælleden. Det
oprindelige placeringsforslag ved kanalen kan med for placeres mere mod nord i det nuværende 'krat'. Tænk også gerne den
fremtidige metro ind.

Tænker hvis det er  oget der kan gøres med naturen i mende er det godt for skoleklasse børn

Tror det er en god ide. Vi har noget ligesom hos traktorstedet på Kalvebod fælled, og det er en stor succes

Toiletter vil være ok, men det er ikke.nødvendigt med undervisningsudstyrmrd

Toiletter et sted er en god idé

Toiletter er vigtigt ikke andet

Toiletter er vigtige i yderområderne NB



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Toiletter er fint, hvis de bliver holdt rene. Ideen med bygningen er fin, hvis klubber fx kan låne dem i et par timer gratis/billigt
til at læ før/efter en aktivitet

Toilet faciliteter bø der være flere steder på fælleden

Toilet er fint. Men skole kan bruge naturcenter

Toilet er en virkelig god ide, pt bliver mursten skulpturere ved stationen brugt som toilet og det er ulækkert

Tja, ideen om et offnetligt toilet er god, men den anden del af et kunne jeg godt undvære, idet det bare vil tiltrække flere
besøgende - lidt ligesom Naturcenter Vestamager gør på Vestamager. Og jeg synes der er nok trafik på Amager Fælled
allerede

There should be no more building in this area, it will be noisy, dirty and ugly. People need to understand that by building even
small things, you're taking a small part of nature away.

Tag ud i den rigtige natur, hvis der skal laves naturformidling. Amager Fælled er ikke natur, men en park.

Sæt i gang! Alt, hvad der formidler fælleden og giver (endnu) flere borgere i alle aldre lyst og lejlighed til at bruge fælleden i
deres hverdag er ubetinget positivt.

Sålænge det er for at understøtte naturformidling, så er det en god ide, men ellers synes jeg ikke der skal flere bygninger ind
i Amager Fælled

Såfremt bygningen ikke er skæmmende i omgivelserne, er jeg ikke i mod undervisningbygning

Såfremt bygningen ikke bygges på fælleden, men på arealet overfor indgangen, er jeg positiv, bygges der på naturarealet er
jeg imod - man kan sagens naturformidle uden at bygge og fjerne natur.

Såfremt bygningen etableres tæt på andre bygninger og ikke midt i naturområdet, vil det være fint.

Så længe projektet ikke kommer til at tage væk fra naturen, synes jeg uden er god. Det kan fremme tilgængeligheden og
interessen for stedet

Så længe man ikke inddrager et endnu ubebygget område er det en god ide.

Så længe konstruktionen kan ske i et område, som ligger udenfor Fælleden, er jeg stor tilhænger. Jeg ser ekstrem stor værdi
i at så meget af Fælleden bevares urørt/ubebygget

Så længe i ikke fjerner mere natur, er jeg ok med det. Særligt mht offentlige toiletter - det er noget som mangler.

Så længe faciliteterne er af begrænset størrelse og ikke optager for store arealer, er det en god ide.

Så længe det ikke kræver fældning af træer, er det fint

Så længe det ikke gør udover eksisterende natur og dyreliv, så er den helt fin!

Så længe det ikke går ud over naturen, der er jo ikke meget tilbage!

Så længe det ikke gå ud over for meget af fælledens natur, så synes jeg, at det er en fremragende ide.

Så længe det ikke forstyrre natur oplevelsen, synes jeg det er en god ide

Så længe det ikke er på selve fælleden med græsarealet inden er det ok



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Så længe det ikke bliver en alt for stor bygning, lyder det fint

Så længe det er ved indgangen kan det vel gå an, men fælleden er ikke en forlystelsespark

Så længe det er med naturen i højsædet og på dets præmisser, og ikke med samme tilgang som byggeriet på lærkesletten

Så længe det bliver på østsiden af vejen er det ok

Så længe der ikke ødelægges endnu mere natur lyder det som en god ide, men lad nu være med at fælde og ødelægge vores
sparsomme natur - tag af alt betonnen i stedet for

Så længe den ligger lidt tilbagetrukket, så man ikke laver en prop når skoleelever og øvrig trafik skal mødes, så er det fint.

Så længe den ikke er for stor og falder ind i naturen, så ok

Så længe bygningen ikke er opført på et område, der i øjeblikket er vildt område og inholdet 0 parkeringspladser.

Syntes ikke der skal bygges mere brug de faciliteter vi har . Lad fælle være hvis du vil lærer noget om fælles så gå en tur ud
og ny den. Brug skolen til at forberede turen og snak om fælles ikke mere byggeri

Syns ikke der skal være flere bygninger på fælleden

Synes jeg lyder fint - godt med offentlige toiletter. Håber dog ikke det er en kæmpestor betonkassebygning

Synes ikke, at der skal bygges mere på fælleden. Alle vil jo gerne have lidt, men stop.

Synes det lyder finno, arkitektur skal følge formålet

Synes det er unødvendigt

Synes det er fint

Synes det er absurd og dybt forrykt at der bliver ved med at blive bygget på Amager fælled! Stop med at bygge mere på
Amager fælled!

Synes allerede der er bygget rigeligt på Fælleden

Super, der mangler den slags muligheder i området

Super!

Super plan

Super ide. Burde også gælde børnehavebørn.

Super ide

Super ide

Super godt initiativ

Super god idé!

Super god ide. Vigtig at fælleden også bruges til læring i folkeskolen!



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Super god ide. Sørg for at der er toilet faciliteter og et sted man kan tappe vand.

Super god ide, husk at bevare naturen og ikke bygge eller ændre ved den

Super dårlig ide. Lad naturen være og lad vær med at bygge mere der

Super Idé, hvis bygningen ikke bliver for invasiv og integrere med naturen

Super

Stop nu med al jeres institutionalisering af alting. Drop det gus og brug de penge på noget klogere. Det eneste der mangler
er flere bænke og flere forskellige slags vilde blomster

Stop med flere bebyggelser

Stop med at gøre fælleden til en lille grøn plet med ALT for mange ting

Stop med at bygge!

Stop med at bygge på fælleden, det er unik natur og alt er for meget bliver ødelagt ved hvert byggeri!

Stop med at bygge på Amager fælled, bare stop

Stop med at bygge på Amager fælled

Stop med at bygge på Amager fælled

Stop med at bygge på Amager Fælled

Stop med at blive ved med at bygge på fælleden - for det ødelægger mere end det favner - lad naturen være i fred på
fælleden - hvis bygge til skolebørn så gør det andre steder - for man kan godt blive undervist andre steder i bygninger som
ikke ligger på fælleden - det gjorde man da jeg og mine børn var børn - så STOP NU AL DET BYGGERI PÅ FÆLLEDEN

Stop det

Stemmer for en diskret bygning

Spændende

Spændende

Spildte penge, gammeldags tankegang. Lav istedet materiale på you tube eller power points til undervisningsbrug.

Spild af skatteydernes penge. Fælleden er ikke natur. Der bør udstykkes byggegrunde, så København kan udvikle sig.

Spild af penge - er der virkelig et behov for at understøtte naturformidlingen? brug pengene på at sikre en bedre og mere
sikker tilgang til Fælleden, når man krydser Artillerivej

Som udgangspunkt en god idé. Naturnær naturformidling giver god mening. Mht toiletter: Bor selv op og ned af Amager
Fææled og har derfor ikke behov for adgang til offentlige toiletter, men kan godt se behovet for andre. Forudsætter dog at
de driftes.

Smuk tanke bare det IKKE bliver en stor klods og tager for meget jord fra Fælleden da kommunen jo er super gode til Salami
metoden



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Skolerne kan vel nok formidle materiale om naturen på selve skolerne. Jeg synes ikke, at det vil pynte med en bygning som
indgang til Amager Fælled. Offentlige toiletter kan der måske være brug for, men jeg kan være bekymret for hærværk og at
eksempelvis romaer vil benytte både lokalerne og toiletterne som residens.

Skoler kan fint bruge Amager Fælled uden at der skal bygges i et i forvejen godt naturområde

Skidt ide, placer bygningen på det grønne område lige overfor. Så får Fælleden stadig ro, og flere får adgang til toiletterne.

Skide god ide!

Skide god ide

Skeptisk. Unødvendigt indgreb. Kan sagtens lave undervisning uden bygning

Skeptisk - vil gerne begrænse alt byggeri mest muligt

Skal respektere naturen og toen

Skal helt sikkert bygges i træ med træuldsiolering og ikke skade natur

Set med institutioners øjne forstår jeg det, men jeg kan frygte, at en bygning gør området mere lukket og utilnærmeligt. Det
vil i hvert tilfælde være et must, at det opføres i naturmaterialer, og ikke bliver for stort.

STOP SÅ med at bygge mere !!! Hug en hæl og klip en tå !!! Folk og børn kan læse om natur på nettet og få undervisning i
skolerne, de behøver ikke

STOP MED AT BEBYGGE Amager Fælled. BEVAR AMAGERFÆLLED og BEVAR VILD NATUR.

Rædselsfult. Lad nu være med at lave endnu en park!

Rimeligt

Rigtigt god idé

Rigtig godt. Der er brug for toiletter der og en god informationsindsats

Rigtig god idé, der har manglet offentlige toiletter. Har ikke skolebørn, så ved ikke om de vil drage nytte af det.

Rigtig god idé

Rigtig god ide

Rigtig god ide. Der skal flere toiletter til Fælleden!

Rigtig god ide.

Rigtig god ide.

Rigtig god ide!!!

Rigtig god ide!

Rigtig god ide for bysbørn



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Rigtig god ide for at sikre nærværende naturformidling

Rigtig god ide

Rigtig god ide

Rigtig god ide

Rigtig god ide

Rigtig god ide

Rigtig god Idé

Rigtig fint

Pretty cool, flere offenlige toiletter er der altid behov for

Positivt!

Positivt stemt

Positivt

Positiv, under den afgørende forudsætning, at bygningen ikke placeres, hvor den vil skæmme og påvirke natur- og
landskabsoplevelsen       rke opl

Positiv, så længe man ikke inddrage mere af fælleden til bebyggelse.

Positiv, men integration i landskabet meget vigtigt

Positiv, hvis den faktisk bliver brugt (måske også som mødested lige som Vestamager naturcenter)

Positiv, da skal det ikke blive til et sted hvor der bliver skabt en utryghed

Positiv overfor naturformidling

Positiv

Positiv

Positiv

Positiv

Posetiv

Perfekt god ide

Pas på ikke at lave Fælleden til en friseret park.

Pas på at byggeriet ikke går ud over den vilde natur og roen på Fælleden



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Overordnet synes jeg at det er godt at der kommer både undervisningsudstyr og toiletter tættere på fælleden (Og godt at det
ikke er inde i fælleden men holdes lidt undenfor. En bøn om, at undervisningen kan udvides til weekender i form af
arrangementer mm? For selve byggeriet kommer det an på placeringen. Jeg håber, at det ikke kommer til at være for tæt på
naturen. Hvis det kommer tæt på naturen håber jeg ar der arbejdes med et projekt der kan indpasses i naturen arkitektonisk.

Overflødigt. Der findes andre ikke benyttede bygninger på Amager

Overflødigt brug af penge til tivolisering af naturen

Overdrevent. Kommer de positive siderne til at overgå de negative siderne?

Only ok if it remains the only extra building - nature should be preserved!

Området nær DR-byen har stor naturværdi, bl.a. med mange nattergale. Disse biotoper må ikke ødelægges ved indgreb.
Placer endelig bygningen uden for fælleden på den vestlige side af Ørestad Boulevard!

Området er, som jeg husker det, fredet. Vurderet udelukkende på det, er det dumt at bygge et hus. Omvendt vil det give
skolerne i området en god indgang til området. I forhold til denne bygning er jeg positiv. Men det ændrer ikke ved, at
kommunen i forhold til byggeri har truffet nogle kontroversielle valg

Ok, hvis det bliver gjort i pagt med naturen.

Ok så længe det alene er på græsplænen

Ok så længe den mere vilde del af Amager Fælled ikke ødelægges / forstyrres.

Ok med mig når den ligger i udkanten

Ok hvis det ikke optager en masse plads, ellers flyt det ned i den ende hvor det tidligere vandrehjem lå

Ok hvis den placeret på græsplænen foran vandkanalen

Ok - men ikke et stort skrummel!

Ok

Ok

Ok

Ok

Ok

Ok

Ok

Offentlige toiletter ved indgangen ja tak. Andre bygninger nej tak. Der er en masse ledig plads ved DR metrostation som
kunne bruges til det.

Offentlige toiletter tiltrækker ballademagere og narkomaner



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Offentlige toiletter lyder godt. Jeg håber bygningen bygges af klimavenlige materialer, gerne genanvendte, der passer til
omgivelserne, så der statueres et eksempel med bygningen.

Offentlige toiletter er godt. Så folk ikke tisser i naturen

Offentlige toiletter er altid godt hvis de er åbne - lav dem evt meget primitive uden brug af rendende vand - med let
bionedbrydlig papir  osv. Men flere bygninger til alt muligt andet er et nogo. Læg alle mulige bygninger der I er ved at
ødelægge nature i forvejen på lærkeslætten.

Offentlig toiletter er en god ting, men nej til bygning, de må lære i skolen og børnehaven hvad fællen er.

OK, hvis den ikke fylder for meget og passer med omgivelserne

OK med en mindre bygning

OK hvis det er en mindre bygning og den ikke går ud over naturarealer,

OK hvis der ikke bliver affredet areal

OK hvis bygning ikke med tiden udbygges så mere og mere af fælleden “bebygges”. Det er mere end rigeligt med den
fejlplacerede Fælledby.

OK

Når man går Amagerminoen mangler toiletterne måske mere undervejs (er kun ved Kongelundsfortet)

No good area to place that. Better to invest in Vestamager

Nej tak. Find en eksisterende bygning ombyg den. Det er mere klimakorekt og dette bevarere naturen

Nej tak ønsker ikke mere bygning

Nej tak til mere byggeri

Nej tak - fælleden skal ikke bebygges yderligere

Nej tak

Nej tak

Nej tak

Nej jeg synes slet ikke det er nødvendigt. Den info kan de få i skolen inden de tager på tur eller de kan tage ud til Amager
Naturcenter ude ved Ørestaden

Nej Tak! Der skal ikke bygges en millimeter mere beton. Skilte og læskure -ok, men ikke el og vvs! Så rykker byen blot
længere ind i naturreservatet som er bynær vild natur.

Nej

Negativ. Jeg synes der bliver bygget alt for meget på fælleden.

Negativ. Det går på kompromis mee den fri natur.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Naturformidling, foregår bedst udenfor i naturen. Der er ingen grund til at bygge en bygning, som børn kan være indeni, for at
lære om det, der er udenfor.

Naturformidling til kommende generationer om at passe på vores sparsomme bynære natur er en god ide.

Naturformidling i børnehøjde vigtigt, men ikke Fælleden kan rumme mere byggeri/indsnævring af den grønne ramme.

Naturformidling i børnehøjde er godt, men man skal også passe på, at det ikke går ud over oplevelse for de øvrige brugere af
fælleden

Naturformidling er vigtig. Bygningen må afspejle placeringen

Naturformidling er vigtig, jeg har derfor ikke noget imod at man bygger til det formål, så længe arkitekturen forholder sig til
og indpasser sig i området.

Naturformidling er vigtig - så det støtter jeg

Naturformidling er vigtig

Naturformidling er et positivt tiltag.

Naturformidling er altid fornuftigt

Naturen i sig er vigtigere end naturformidling. I kan godt formidle uden yderligere et hus!!

Naturen har ikke behov for flere bygninger og flere besøgende

NU må I stoppe al det byggeri! Der ER jo snart ikke noget natur længere!! Er MEGET vred over der bliver anlagt Fælledbyen!
Fuldstændig gak gak!

NU STOPPER I MED AT TAGE MERE AF FÆLLEDEN, Den skal ikke stå på fælleden.

NEJ. Der skal ikke stilles flere bygninger på Amager Fælled.

NEJ TAK: Ikke noget byggeri, tak!

Måske en god ide, men hvis man ønsker ro, natur og Fælled for de mange natur elskende københavnere, skal man nok passe
lidt på med mere bebyggelse og flere og nye aktiviteter derude.

Min umiddelbare tanke er, at det kunne være spild af ressourcer.

Min holdning er, at det er okay, hvis man ikke fjerner noget af Amager Fælled for at etablere bygningen. Men synes det ville
være trist, hvis andet var tilfældet, da vildere natur i forvejen er lidt under pres.

Min holdning er klart, at der ikke skal bygges yderligere på AF.

Min datter går på Amager Fælled skole, så fed ide.

Mere undervisning om natur er en god ide, selvom det er på bekostning af en smule af naturen. Vi skal lærer den næste
generation om hvorfor naturen er vigtig, hvis det skal gide at beskytte den.

Mere natur til børn er kun godt. Så længe bygningen ikke forstyrre dyrelivet

Mere byggeri på den sparsomme natur virker ikke rigtigt. Men på den anden side virker de naturcentre der er rigtig godt.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Mener det er unødvendigt. Det er fint som det er. Der skal ikke bygges mere på fælleden

Meget positiv

Meget gerne

Meget fint med offentlige toiletter. Sørg nu for, at de er åbne HELE året.

Meget fin ide

Meget dårlig ide med flere bygninger på Fælleden. Stop byggeri på Fælleden

Meget Tilfreds

Mega godt idé

Mega god idé! Og kunne være spændende, hvis den var åben for børnefamilier udenfor skolernes åbningstid

Mega god ide

Mega dårlig idé.

Man skal ikke spolere fred og natur på selvefælleden

Man bør så vidt muligt undgå bygninger, måske med undtagelse af toiletteræ

Man behøver vel ikke en bygning, bare tag børnene med ud i skoven

Lyder umiddelbart som en god plan

Lyder umiddelbart som en god ide. Så længe man stadigvæk tænker naturen ind i det.

Lyder som god ide

Lyder som en rigtig gode ide

Lyder som en okay idé

Lyder som en god og hyggelig idé.

Lyder som en god idé

Lyder som en god idé

Lyder som en god idé

Lyder som en god ide, så længe selve Amager Fælled ikke inddrages.

Lyder som en god ide, hvis bygningen laves af genbrug og er klimavenlig

Lyder som en god ide, at give indblik i naturen for skoleelever

Lyder som en god ide så længe den ikke ødelægger noget af Fælleden

Lyder som en god ide hvis det bygges i bæredygtige materialer og bygningen passer ind i naturen



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Lyder som en god ide HVIS man IKKE rydder mere natur

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en god ide

Lyder som en fin ide

Lyder skønt

Lyder ok

Lyder ok

Lyder godt. Jeg håber, der også kan blive et mindre lagerrum til Amager Fælled parkrun.

Lyder godt, måske også bruge det til andet, undersøgelser af amager fælled for bedre at kunne veligeholde

Lyder godt, mangler toilet

Lyder godt

Lyder fornuftigt at inddrage skolernes muligheder til undervisning. Toiletter er altid rare.

Lyder fornuftigt

Lyder fornuftigt

Lyder fint. Så længe det ikke ødelægger naturen

Lyder fint.

Lyder fint, så længe det er noget af græsarealet der inddrages, så der ikke fældes buske/træer

Lyder fint

Lyder fint

Lyder dejligt, så længe det stadig er tilgængeligt gennem den indgang imens det bygges

Lyder dejligt



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Lyder da perfekt

Lav så lidt som muligt! Den er god som den er. Eventuelt et toilet tæt på DR byen, i yderkanten af Amager fælled.

Latterligt at bruge penge på denne Tivolisering af fælleden

Lad være med det

Lad være med at sætte flere bygninger på Amager Fælled og formålet med disse er fuldstændigt underordnet, problemmet
er bygningerne.

Lad være med at bygge mere på området

Lad være med at bygge mere på Fælleden i det hele taget. Den nuværende byggeplads har ødelagt så meget allerede.

Lad være med at bygge mere på Amager Fælled. Lad naturen være. Formidlingen kan ske online og ved
undervisningmateriale, som udleveres direkte til skolerne.

Lad være med at bygge mere i Fælleden

Lad vær pls

Lad vær med at bygger mere på Amager Fælled

Lad nu være med at bygge mere på den Fælled. Den bygning kna ligge på den anden side af vejen!

Lad nu vær med at bygge mere altså. Lav en meget lille uforstyrrede indgang, og ja et par toiletter, men ikke alt muligt andet,
naturformidlingen skal foregå i naturen ikke på bekostning af den

Lad nu vær med at bygge hele tiden. Der er bygget mere end nok på Fælleden og den klare sig fint uden mere powerpoint.

Lad nu natur være natur og lad være med at fylde hele fælleden op med alt muligt!

Lad nu fælleden være.

Lad Fælleden være vild bynær natur, byg og tramp ikke yderligere herpå!

Lad Amager fælled være uden bygninger, således at der tages meget hensyn til fællens dyreliv

Københavns kommunen har for vane at bygge lige præcis ligeså meget som den ønsker inde på fælleden, så hvorfor nu
spørge borgerne? Men en bygning med toiletter og undervisning om naturen lyder som en god ide´. Boliger inde på
naturområdet lyder og har altid lydt som en dårlig idé.

Københavns kommune har allerede forbrudt sig nok på Amager Fælled ! er

Kommer meget an på placering. ?

Kommer an på hvor meget det fylder og hvordan man har tænkt at designe det. Vigtigt at bygninger og især nyetablerede
bygninger ikke overskygger naturens ægthed

Klart for!. Super godt sted at åbne op for naturen og skabe formidling

Kan være en god idé - når blot bygningen ikke æder for meget af naturen



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Kan virke beskæmmende, og offentlige toiletter kan tiltrække de forkerte mennesker, som bruger fælleden til lejre

Kan ikke se begrundelsen for dette

Kan frygte, at indgangen bliver besværliggjort med mere trængsel. I forvejen er indgangen blevet mere og mere brugt af
besøgende som samles nær indgangen i

Kan bygningen så ikke være på den anden side ad vejen så det ikke tager noget af Amager fælled.

KK skal stoppe med at ødelægge Amager Fælled. Lad Fælleden være et naturområde

Jo mindre byggeri på fælleden jo bedre

Jo mindre byggeri derude, jo bedre

Jo mere interaktiv formidling om vores by i sammenhæng med natur jo bedre. Toiletter som holdes ved lige og renholdes er
godt, hvis ikke der er råd til det, så bedre at lade være

Jeg ønsker ikke nogen form for bebyggelse ved eller på fælleden, aktivitets niveauet skal være lavt så det er ro.

Jeg ønsker ikke i sælger eller bygger flere bygninger og tager det fra natur området

Jeg ønsker ikke bygninger på Amager Fælled

Jeg ønsker ikke at man laver fælles om til en park, men har ikke noget imod naturformidling som er vigtigt.

Jeg ville syntes det var ærgerligt, hvis for meget af fælleden blev inddraget til det. Samtidig synes jeg, at det er et fint formål

Jeg vil være ked af flere bygninger, selvom en lille, diskret toiletbygning kan være brugbar.

Jeg vil personligt hellere være fri. Hvis Børnene kan få væsentlig mere udeliv og natur i deres dagligdag og ikke blot et par
gange hvert halvår, så er det måske alligevel godt.

Jeg vil ikke at fælleden tivoliseres.

Jeg vil helst ikke have nogle bygninger i Amager Fælled

Jeg vil hellere være foruden

Jeg vil foretrække at der ikke bygges yderligere ved fælleden

Jeg vil blive utryg ved at gå på Fælleden da der ofte opholder sig upassende folk ved offentlige toiletter på skæve
tidspunkter

Jeg tænker det er fint med at rumme skoleudstyr til at bruge i naturen. Jeg kan se en problematik i at etablere det der, hvis
der bliver adgang til toilet og bænke mm. da det måske vil tiltrække borgere som så kan sidde der og skabe en form for
byrum som ikke høre til i naturen.

Jeg tænker den kan placeres tæt på men ikke på. Der er allerede naturformidling for børn ude ved Vestamager st. Der er
allerede bygget og taget for meget af fælleden. Det siger jeg også som mor til at barn der ville profiterer af tilbuddet.

Jeg tænker at en toiletbygning i hvert hjørne kunne være godt. Men undervisning foreslår jeg henlagt til eksisterende
lokalitet ved Naturcenter Amager. Jeg ser ingen grund til at invitere flere forstyrrende skoleklasser til området end der er i
forvejen.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Jeg tænker at det er en god ide

Jeg tænker at der skal være ro i Amager Fælled, det er faktisk det der er godt lige nu. For mange aktiviteter og for mange
børn alle steder med skoler, undervisningsudstyr, personale, etc kan annullere rolighed og det frihed man føler når man gå
eller man er der. Toiletter kunne evn. være en god idé, men kender ikke projektet og det kræver at jeg ser det før jeg kan
fortælle min mening om det.

Jeg tror, at AF vil nyde godt af, at der etableres en 'institution', der kan synliggøre kommunens prioritering af området og
fremme formidlingen - min forhåbning er, at det vil tilskynde brugere til at udvise omtanke i deres benyttelse af området

Jeg tror det er god ide.

Jeg syntes det er vigtig at lave en bro mellem naturen og byen og lade alle bruge den

Jeg syntes de skal bruge naturen som den er, uden en ny bygning

Jeg synes, det lyder fantastisk

Jeg synes, det er vigtigt at bevare naturen og ikke indrette skolestuer, shelters, bådpladser etc. så den naturoplevelse, man
ønskede drukner i mennesker.

Jeg synes, det er unødvendigt med yderligere byggeri på dén del af fælleden

Jeg synes, det er meget god idé, da man på den måde kan være mere aktiv, og at vi kan selv komme med vores børn og lære
om natur.

Jeg synes, der skal være så få bygninger som muligt omkring Amager fælled og værdsætter roen, derfor er jeg umiddelbart
ikke super begejstret for planen.

Jeg synes, at det er ærgerligt at bebygge fælleden mere. Jeg synes i øvrigt, at fælleden hellere skal have karakter af vild
natur end laves om til park. I forvejen er mange af stierne ved at udvikle sig til cykelstier, hvor man hele tiden skal springe til
side. Det gælder selv små ikke grusede stier. Folk med mountainbike kører gennem budskaber mv.

Jeg synes, at det er vigtigt for skolebørn at lære om Amager Fælleds betydning for dyre- og plantemiljøet i København

Jeg synes, at det er rart at børn og unge får kendskab til området. Bare der ikke skulle bygges så meget

Jeg synes, at det er en fantastisk idé

Jeg synes umiddelbart ikke, natur skal forklares men opleves. Det kan evt placeres nogle skilte med etablering af fælleden.
Det vil dog være fint med offentlige toiletter.

Jeg synes man skal stoppe med at bygge derude. Der blev også lavet et ubehjælpsomt byggeri ved starten af Nokken, der
ikke bliver brugt til noget. Lad det være det dejlige naturlige sted

Jeg synes man skal afholde sig fra at bygge på blot en cm mere af fælleden. Den bebyggelse der nu sker på lærkesletten er
en katastrofe. Formålet med ovenstående lyder fint, men det bør ikke bygges på selve fælleden.

Jeg synes ikke, der skal være så meget 'halløj'. Giv området ro og giv dem, der færdes på Fælleden ro.der, ro.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Jeg synes ikke, der skal etableres særlige 'indgange' til naturen - jeg kan være neutral med en bygning som denne, hvis man
ikke ryddede så meget som én busk eller ét træ for at få plads, men sådan bliver det jo nok ikke... Man bør efter min mening
ikke fortsætte med at gøre Amager fælled til en park og omfartsvej for cyklister med fortsat bebyggelse og asfaltering mv.
af fælleden...

Jeg synes ikke dette bør ske på bekostning af at noget fælleden fjernes. Den bør ikke i selve fælleden, men i stedet
umiddelbart udenfor fælleden. Derudover lyder det som et spændende projekt, givet at det bliver givet det nødvendige
budget, både i forhold til at tiltrække skoleklasserne, men også ift. formidling og især ift. vedligehold og drift.

Jeg synes ikke det er nødvendigt. Naturen kan formidle i sig selv. Flere bygninger og asfalt = mindre natur

Jeg synes ikke der skal bygges mere. I forvejen synes jeg fælleden blev ødelagt i forbindelse med Ørestaden og Amager
Boulevard blev til

Jeg synes ikke der skal bygges mere på fælleden. Jeg synes de bygninger kan ligge eksisterende byggeri

Jeg synes ikke der skal bygges mere op AF

Jeg synes ikke der skal bygges mere

Jeg synes ikke bygningen skal tage for meget plads. Slet ikke fra fælleden

Jeg synes ikke at det er nødvendigt. Men hvis det kan lære nogle børn at sætte pris på naturen og der bliver taget hensyn til
fælleden så det ikke bliver en forlystelsespark, så fint med mig

Jeg synes ikke at der skal bygges mere på Amager Fælled og ville ønske at Fælledby ikke blev bygget. En bygning som
understøtter naturformidling synes jeg dog er af stor betydning. Dog ønsker jeg ikke endnu en bygning på Fælleden.

Jeg synes ikke Fælleden skal bebygges mere. På den anden er det et godt formål og helt oplagt med naturformidlingstilbud
for skoler. Også Ok med toiletter.

Jeg synes fælleden skal være vild og utæmmet

Jeg synes det virker unødvendigt. Brug i stedet pegene på at forbedre naturarealerne (genså græs eller renover bredderene
gangstien over søen, sætte kort op ved nogle af grusti krydsene osv.)

Jeg synes det vil udbrede kendskabet og brugen af fælled

Jeg synes det er synd, hvis vi skal miste endnu mere af fælleden til byggeri. Den forsvinder mere og mere, og vi skal virkelig
værne om den! Jeg synes det er en god idé med et formidlingscenter, men det skal placeres udenfor fælleden og ikke være
grund til fjernelse af endnu mere af den efterhånden sjældne, vilde natur.

Jeg synes det er synd at tage af fælleden på grund af bygninger...

Jeg synes det er godt med offentlige toiletter. Det er ofså godt for skolerne at kunne lære om naturen væk fra
klasselokalerne.

Jeg synes det er godt

Jeg synes det er en god idé, hvis den ikke bliver for dominerende. Less is more

Jeg synes det er en god idé så børnene kan opleve naturen selv hvis de går i skole i byen.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Jeg synes det er en god idé

Jeg synes det er en god ide, især pga toilettetne da der især er mangel på dem k sammenhæng med Amagerminoen, tænker
også det er et godt sted at tage ud for guidede turen med naturformidling, som et mini-naturcenter

Jeg synes det er en god ide og kan måske få flere til at bruge fælleden

Jeg synes det er en god ide

Jeg synes der ikke skal udbygges noget i Amager Fælled

Jeg synes der er unødvendigt.

Jeg synes at offentlige toiletter og undervisningsmuligheder er vigtige, men jeg synes kkke det skal gøres på bekostning af
området. Hvis det er en lille bygning så ok, men større projekter ødelægger naturen.

Jeg synes at naturformidling til børn er vigtigt, men jeg synes også at fælleden skal være mest natur og meget få bygninger.
Hvis der skal være en bygning, synes jeg at den skal have en åben struktur, f.eks. uden vægge, men kun tag, selvom jeg godt
ved at det nok er svært at undgå hærværk.

Jeg synes at naturformidling er vigtigt og offentlige toiletter kan afhjælpe andre problemer

Jeg synes at mere fokus på naturen er kun godt. Så længe at det ikke betyder at vi tager noget af naturen væk. Så hvis det er
tæt på er det fint men vil ikke have at man fælder træer eller andet for at gøre plads til det.

Jeg synes at det lyder fint, da jeg tænker at det vil gøre så at flere vil få øjnene op for fælleden.

Jeg synes at det er en glimrende idé. Ligesom vi har naturformidling på Amager Strand som jeg ser er fyldt med aktiviteter
ville det være fantastisk med en base til mere naturformidling på AF, helst ikke beton klodser men en bygning der falder ind i
naturmiljøet

Jeg synes alt der kan understøtte undervisning om naturen er en god ide. Jeg synes klart skoler skal bruge fælleden mere,
da det er et godt sted at møde naturen. Jeg synes også det er fedt hvis der er toiletter i bygningen, da jeg ikke synes der skal
opføres toiletter ude i selve fælleden, da det for mig ville være et sært clash, samtidig med at jeg hellere vil bruge pengene
der ville gå til at vedligeholde toiletterne på andre ting, som vedligeholdelse af selve fælleden, naturaktiviteter osv. Der er
massere af buske og krat hvor man kan blive dækket fra alle sider hvor man kan tisse hvis man har lyst.

Jeg ser gerne at bygningen ikke bygges på Amager fælled og dermed tager plads fra naturen.

Jeg mener ikke der skal bygges mere på fælleden

Jeg mener det er en dårlig idé at forstyrre og ødelægge mere af den natur der efterhånden er ved at være tilbage. Så jeg
synes det er en dårlig idé med mere byggeri på og omkring Amager Fælled.

Jeg lide ideen om det men for Fælleden, som i forvejen ikke er stor, betyder det meget at placere endnu en bygning på den.
Hvad med at placere bygningen fx under metroen eller på arealet mellem DR og Grønjordsvej

Jeg kender ikke planen men er generelt tilhænger af naturformidling (og offentlige toilettet), så umiddelbart lyder det godt -
forudsat at bygningen ligger helt i udkanten af fælleden og i øvrigt i respekt med naturen

Jeg kan ikke lide det

Jeg kan ikke forstå, hvorfor der hele tiden skal bygges. Er det ikke en del af læringen, at naturen er naturlig?



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Jeg kan godt lide idéen om at bruge fælleden til undervisning, men jeg synes allerede at de omkringliggende institutioner
bruger området i stort omfang og at mere permanente installationer vil øge trafikken hvilket jeg ikke mener er
formålstjenesteligt

Jeg kan godt lide ideen

Jeg kan godt lide den plan

Jeg håber den passer ind i naturen/fælleden, uden at blive endnu en "moderne" klods, der gør det sværere at opleve naturen

Jeg har selv ønsket et sted med information om de dyr og deres levevis, samt planter på Amager Fælled. Men det skal laves
med respekt for Amager Fælled og svine stedet til dom det forfærdelig byggeri I har gang i på Lærke Sletten. Skram jer
alle!!!!

Jeg går ud fra at Fælleden bliver brugt i forvejen til undervisning. Hvis det kan forbedre og evt få flere med længere transport
til at bruge Fælleden er det en god idé

Jeg er positiv

Jeg er positiv

Jeg er overordnet positivt indstillet, da jeg mener naturfordybelse er vigtig for skolebørn.

Jeg er lidt træt af at der popper diverse bebyggelser op på fælleden - sådan "lidt ad gangen". Fælleden er et naturområde og
der skal hverken være cykelskure, toiletter, gynger eller karruseller.

Jeg er ked af der bliver bygget. Der er massere af steder som øresundsmiljøskolen, naturværkstedet  Kløvermarksvej som
ikke bliver brugt nok. Som mor til 3 i København kan jeg sige mine børn ikke besøger disse steder med skole eller instution,
men med mig og disse steder er ofte uden eller med få besøgende!

Jeg er i mod. Ærgerligt at vi ikke bare kan bruge naturen som den er, men alting skal være seværdigheder

Jeg er glad for naturen og roen lige ved Dr byens indgang så jeg håber ikke det bliver noget stort byggeri

Jeg er bekymret for om der vil hænge bumser ud ved toiletter og skabe utryghed. Også handel med stoffer er jeg bekymret
for. Hvor der er tag på kommer de utilpassede eksistenser.

Jeg er bekymret for at der igen bliver taget en bid af Fælleden. Så det synes jeg ikke er nogen god ide.

Jeg er bange for , at hver gang der gives tilladelse til byggeri, bliver det nemmere at bygge mere og det er jeg meget i mod.
på den anden side kan jeg godt se at oplysning om naturen , gør at vi passer mere på naturen, så derfor et lille byggeri til
formålet er Ok , toiletter er også Ok men ikke mere beboelse.

Jeg elsker, at at man vil gøre noget for at udvide tilbuddet om naturformidling til børn. Men kan ikke se nogen grund til at
bygge myr, mår der allerede er naturcenter Amager ved vestamager metro station

Jeg bryder mig ikke om ideen med flere bygninger på Fælleden, men det er tydeligt at der mangler toiletter med alle de
vådservietter og lommetørklæder, der ligger og flyder i krattene. Hvordan de skal holdes rene og fri for hærværk, ved jeg
ikke.

Jeg bor ikke i nærheden, men offentlige toiletter er altid en god idé

Ja tak til understøttelse af naturformidling



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Ja tak

JEg vil gerne have Amager Fælled så vild som mulig. Derfor ikke for mere byggeri, selvom der er kedeligt og trimmet
græsplæne derude.

It would be nice to have public toilets around that idea. It is needed.

It sounds like a good idea, would love to see it happening

It can activate the area with more people. Currently, most activities take place here, such as jogging and cycling, but these
facilities will allow for more.

Intet behov for en bygning

Ingen bygninger, lad natur være natur, og hold op med at bygge for alle som politisk råber op!

Ingen byggeri på fælleden

Information er godt, men bygningen bør ikke være dominerende

Impact på natur skal minimeres, men naturformidling er vigtig

Imod!

Imod forslaget. Vigtigt at værne om fred, der er på fælleden, og som der er forsvundet så meget af med al det nye byggeri

Imod en disideret bygning. Byg en åben rund træ stolpe pavillon. Undervisningsudstyr skal være på skolerne ti brug i mange
forskellige sammenhænge og ikke ude på Amager Fælled.

Imod det , toiletter så tæt på metro vil blive ødelagt og misbrugt . Skole kan have deres materiale med .

Ikke positiv

Ikke ok at ødelægge natur, dvs bygge i natur - for at kunne formidle. Man kan sagtens formidle uden bygninger. Der er flere
bygninger allerede og jeg ser aldrig nogen i dem

Ikke nødvendigt. Behold så meget af naturen som muligt.

Ikke nødvendigt, når man har faciliteterne ved Vestamager At.

Ikke nødvendigt og ødelægger den smule natur og ro der efterhånden forsvinder lidt ad gangen

Ikke mere byggeri på fælleden

Ikke mere byggeri på eller ved fælleden

Ikke mere byggeri på amager fælled

Ikke mere byggeri på Amager fælled

Ikke mere byggeri i nærheden af dette område!

Ikke mere byggeri



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Ikke hvis det tages ud af Amager Fælled. Men der er en parkeringsplads man kunne tage plads fra.

Ikke hvis der tages mere af Amager fælled. men hvis det er på DR siden at der kommer en hvor der i forvejen er bygget-

Ikke flere bygninger på fælleden. Byg den ved metroen.

Ikke flere bygninger på fælleden uanset formål.

Ikke flere bygninger på fælleden

Ikke bygge men udnyt det nye fine hus ved Slusen

Ikke  flere bygninger  på fælles

Ideen er nok fint men hvornår er der nok for at bevare et natur området

IKKE flere bygninger og andet lort på/i nærheden af fælleden!! Det her er jo salami effekten, hvor der konstant bliver taget en
skive væk fra fælleden!

I would love my kid to get to know more about nature. He goes to one of the schools just next to DR Byen. Make the building
by respecting nature and it should be a great addition.

I think that is a really good idea

I think it's a very good project, so people can have access to more information about the park

I think it's a positive development

I support building in any of the nature reserves with the intent that it's there to bring people there for the nature. e.g
residential buildings, no. But a big walkway so people can experience nature, yes. More park benches yes, anything that
elevates the natural surrounding areas so people can appreciate the beauty, not have yet even more housing and destroying
even more nature.

I skal stoppe med at bygge på Fælleden

I really like this proposal. It can foster knowledge among young people on the importance of natural areas. I noticed a lack
of toilets when I took a hike there once, so I think the provision of more public toilets is also crucial.

I princippet en god ide, men kun hvis bygningen bliver lav og æstetisk passer til formålet.

I like to have education facilities for children

I like this idea.

I har allerede udbygget nok

I had not heard of the project before now, but it seems like it would have a positive impact.

I glemmer den ældre generation

I don't think that we need a building there. Let's keep the nature undisturbed

Håber denne plan IKKE realiseres



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Hvorfor skal man bygge noget i tilknytning til en park - det er natur, og fuldstændig unødvendig indgreb at bygge der. Hvis
det absolut er behov så byg toiletter ved Metro, og ikke på den lille del af sårbar natur som er igen.

Hvorfor kun til skoler? Jeg kommer der jævnligt med mine spejdere

Hvorfor kan man ikke bruge skolernes egne faciliteter inden man tager på fælleden? Man kan udarbejde meget
undervisningsmateriale for de penge det koster at bygge sådanne faciliteter.

Hvorfor gøre det på Fælleden? Der er masser af "døde" kvadratmeter ved siden af DR Byen metrostation. Her vil det give
meget mere mening at lave toiletter.

Hvorfor er naturstyrelsens bygninger i området ikke tilstrækkeligt hertil?

Hvorfor behøver man en bygning? Ikke mere byggeri op ad Fælleden, tak! Mit barn cyklede fra Vesterbro med cykelglade
lærere til Fælleden.

Hvor meget af Amager Fælled skal ryddes for at bygge?

Hvis toiletterne er åbne hele tiden, bliver de ødelagte hurtigt.

Hvis man skal det er det meget vigtigt at bygge noget der passer ind i naturen endvidere ville det nok være nødvendigt med
opsyn så man mindsker risikoen for at bygningen bliver brugt til andre formål aften og natte timer. Men ellers god idé med
læring og toiletter

Hvis man hele tiden tager en bid af fælleden forsvinder den en dag. Man kan nemt bygge det andre steder tæt på. Fx på det
åndssvage indhegnede område med den grimme skulptur ved DR byen. Alternativt tage noget af deres giga
parkeringsplads.

Hvis det skal etableres på fælledens område, og derved fjerne natur, er det en dårlig ide. Jeg kunne også nemt forestille mig
at det ville blive etableret på en måde der hindrer fremkommeligheden omkring bygningen.

Hvis det passer ind som et bæredygtigt projekt, så fint herfra :-)

Hvis det laves som Naturpark Amager Havneslusen Nord, er det en god idé

Hvis det kommer til at æde mere af naturområdet er det lidt ærgerligt, men samtidig er det en smaddergod idé med sådan
en bygning. Og nogle få offentlige toiletter havde ikke været en dårlig ide heller.

Hvis det kommer til at minde om naturcenteret på vestamager er det fint

Hvis det kan trække folk ud i naturen så ok, men det bliver så endnu en bid af AF natur som forsvinderm for

Hvis det kan gøres uden at øddelage naturens ro, og samtidig det fremmer en tættere kontakt med naturen, og er åben til
alle, jeg synes at det kunne være gavnligt. Hvis det nye bygninger kan kun bruges fra en bestemt samfundsgruppe, jeg synes
at det betyder at man fortsætter tendensen at bygge på Amagerfælled stedet for at bevare naturen. Det lyder som en
modsigelse at ville bygge noget, der tager plads fra naturen. Skal nan bare ikke bevare naturen og komme der, når man vil
stedet for bygge i naturen?

Hvis det kan få unge at sætte pris på naturen er det ok.

Hvis det ikke tager endnu mere af området til fælleden er det en god ide, ellers er det e  rigtig dårlig ide. De kan tage ud til
naturcwnteret



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Hvis det gøres med respekt for Fælleden giver det mening

Hvis det går udover AF’s natur, synes jeg ikke, at det er en god ide. Bygning skal placeres på DR Byens side i så fald. Dårlig
ide med toiletter, der formentlig sjældent rengøres og vil blive ulækre.

Hvis det fremmer skolebørnenes forhold til Amager fælled og dens fortsat beståen. Er det fint med mig.

Hvis det er til undervisning er det en god ide. Hvis det er til beboelse er det en dårlig ide.

Hvis det er på den kedelige gæsplæne der er, så lyder det som en rigtig fin ide

Hvis det er en mindre bygning så er det fint

Hvis det bygges i en arkitektonisk stil, der passer til omgivelserne og gerne bæredygtigt byggeri, så lyder det som en god
idé.

Hvis det bliver muligt for andre foreninger at låne et lokale så er det en rigtig god understøttelse af foreningslivet. Vi mangler
et lokale som kan fungere som opholdssted ved vores orienteringsløb.

Hvis det bliver i samme stil som Vestamager Naturcenter, så er det OK.

Hvis der ikke forstyrres noget natur så er det en god ide. Læg den evt på den store græsplæne ved rundkørslen

Hvis den kan passes ind i naturen og ikke slider ekstra på det

Hvis den ikke fylder for meget, lyder det ok

Hvis den bygges bæredygtigt og arbejder sammen med naturen til en rimelig pris, så siger jeg ja

Hvis bygningen ligger tær på metoen, der hvor grasset alligevel holdes klippet, gør det ikke noget.Tvært imod, ville det
fremme brugen af fælladen og naturen der ude, hvis flere barn og unge får tage del af viden og oplevelser der ude. Dejligt
med toiletter!

Hvis bygningen kan være usynlig - ikke tager plads fra den vilde fælled, er det rigtig fint. En lille bugning

Hvis bygningen ikke er for stor og ikke bliver bygget, hvor der nu er natur, er det fint med mig.

Hvis bygningen går i et med naturen, då kan det være en god idé

Hvis bygningen etableres med respekt for den omgivende natur med det formål at passe på Amager Fælled, så er det i
orden.

Hvis byggeriet er lavt og falder ind i omgivelserne med et ordenligt farve og materiale

Hvis I vil understøtte naturformidling på Amager Fælled, så kræver det at der er noget natur at formidle. I er godt i gang med
at ødelægge naturen på Amager Fælled ved at tillade opførelsen af Fælled By.

Hvad med at placere denne bygning ovre ved metro stationen - det vil give mulighed for en glidende overgang over til
fælleden og gøre metroen pænere uden at tage af fælleden

Hvad med at bygge et andet sted end på fælleden - måske lige ved Metro - der er en super grim plads med masser af plads.

Hold op med at bygge på Amager Fælled



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Hold nu op!!!!  Lad lære..

Hold nu op med at plastre mere af Fælleden til med flere bygninger

Hmmmmm, skal være varsom med at tivolisere Fælleden, undlade at asfaltere osv.

Helt ok hvis det ikke tager af den natur, den vil formidle.

Helt ok

Helt fint, hvis det ikke sender mange skolebørn ud på stierne

Helt fint med mig

Helt fint med formidling og godt at lægge det lidt i kanten så det ikke kommer ind og forstyrrer natur og oplevelse inde på
fælleden. Fint med formidling til børn

Helt fint

Helt fint

Helt fint

Helst ikke mere byggeri

Helst ikke flere bygninger !!!

Helst ikke

Har i totalt tabt sutten? Der skal IKKE bygges noget på Fælleden FAT DET NU!

Har KK ikke bygget nok på Fælleden ?

HVIS det besluttes, så gør det med respekt for landskabet

Good idea

Good idea

Good

Good

Godt, men drager flere til Amager fælled som gør den mindre vild og mindre attraktivt

Godt med mere viden om naturen til børn & DEJLIGT med offentlige toiletter

Godt med information og toiletter

Godt med information og formidling af naturen. Det er vigtigt at bygningen er neutral og indgår i landskabet

Godt med fokus på undervisning og oplysning.

Godt initiativ. Bare ikke en bygning der fylder for meget



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Godt initiativ

Godt initiativ

Godt for børnene og godt med toiletter til alle.

Godt at lære ungdommen om naturen

Godt

Godt

Godt

Godt

God plan!

God ode med toiletter

God initiativ

God idé. Men man skal passe på at alle mulige tiltag, ødelægger Amagerfælled og gør den for parkagtig

God idé. Jeg bekymrer mig dog om, at der gradvist bliver taget flere og flere bidder af fælleden

God idé. Især hvis den fører til, at flere børn og unge vil bruge fælleden

God idé. Det vil mange kunne få glæde af.

God idé, særligt toiletter.

God idé, men ikke for stor, og bygningen skal passe ind i omgivelserne

God idé, men afhængig af størrelse og indgriben i naturen

God idé, hvis den kommer til at fungere som ved Kalvebodfælled.

God idé! Toiletter vil dog kræve opsyn og hyppig rengøring!

God idé! Det er godt at børn og unge får et forhold til naturen

God idé!

God idé!

God idé!

God idé til skolebørn, men må ikke blive opholdssted om aftenen der skaber mere larm og skrald

God idé men se lige på om noget af arkitekturen i det nye Bella Kvarter i Fælleden kan inspirere så der evt ku være en linje i
det der opføres derovre. Hvis ikke, så vil træ være flot (mini Royal Arena)



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God idé med undervisning - især hvis der også læres om respekt for naturen, som "tag dit affald med dig". Så kan børnene
lære det videre til deres forældre.

God idé med naturformidling for skoler. Der er vigtigt at bygningen falder i med naturen

God idé hvis det IKKE tager areal fra Amager Fælled

God idé -

God idé (hvis I kan få lov)

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé

God idé



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God idé

God idé

God idé

God idee

God ide. Undervisning i natur

God ide. Synes dog ikke at der skal være stor skyskrabere eller lejligheder/ store lokaler. Synes udeskole med feks agenter
er bedre.

God ide. Narurcenter Amager gør det godt.

God ide. Men vigtigt at holde det i udpunkten, hvor natur ikke ødelægges.

God ide. Gør det tilgængeligt for alle. Ved og i pagt med Fælleden, ikke på Fælleden. Naturen skal ikke betale prisen for at
etablere en bygning om .. naturen.

God ide. Der mangler generelt offentlige toiletter på Fælleden

God ide.

God ide.

God ide.

God ide, så der kan læres om naturen

God ide, og helt sikkert er vigtigt element for skolerne i området.

God ide, men bygningen skal placeres på DR siden af vejen

God ide, men byg lavt

God ide, hvis ikke bygningen skæmmer (er for stor).

God ide, hvis ikke bygningen kommer til at være for dominerende

God ide, hvis der er bemanding eller rengøring flere gange daglig ved wc”erne og hvis bygningen udarbejdes i naturlige
materialer der passer til omgivelserne på Fælleden.

God ide, hvis den vil passe ind i naturen, eks. Som naturpunkt huset nede ved havnen,

God ide, den bakker jeg op om

God ide!

God ide med offentlige toiletter. Hold bygningen lav og undgå så vidt muligt at tage for meget plads ind på fælleden

God ide med offentlige toiletter, men jeg synes umiddelbart ikke at en ny bygning er nødvendig, kan man ikke blot leje sig ind
i en allerede eksisterende bygning?



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God ide m

God ide hvis det kan bruges offentligt ligesom bygningerne ude i Kalvebod fælled

God ide hvis det bare ikke bliver et voldsomt byggeri!9

God ide hvis der er tovholder

God ide gerne med faciliter dder kan bruges af de grupper der afholder arrangementer på Fælledenter

God ide fordi det kan være med til at formilde vifen om naturen. Dog er Amager Fælled ikke er en særlig stor park (de fleste
benytter den nordlige del), hvor de nye aktiviteter også bliver placeret. Med byggeriet af Fælledby kan det selvfølgelig være,
at den sydlige del også bliver mere anvendt. At placere de fleste aktiviteter i det nordlige, kan være med til at friholde andre
dele af parken til ro og fordybelse.

God ide da det vil tage noget af presset ved vestamager

God ide at videregive vigtigheden af at passe på naturen

God ide at inddrage borgerne i naturbeskyttelse & forståelse for at alle har en pligt til at beskytte naturen.

God ide at formidle til børn. At lære borgere hvor vigtigt naturen er, må vel også betyde at man ikke bygger videre på
fælleden

God ide - men den skal ikke gøre stort indgreb i fælledens areal, som allerede har lidt store tab

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

God ide

God ide

God ide

God ide

God ide

God Idé

God

Go ide

Go ide

Go ide

Go ide

Glæder mig til at se resultatet

Glædelig

Glimrende plan

Glimrende ide. Det fungerer godt ved Naturcenter Vestamager.

Gider ikke mere byggeri, har boet i byggestøj i over 25 år

Generelt er jeg ikke til at der skal være bygninger i naturen. Men når det gælder understøttelse af naturformidling, er jeg ok
med det. Og nu hvor Amarminoen er kommet, er der også mere brug for toiletter. Der er alt for meget synligt brugt toiletpapir
på Fælleden og på Vestamager.

Generelt bryder jeg mig ikke om diverse bygninger på Fælleden. Heller ikke de nyligt byggede udsigtstårne.

Ganske udmærket, med opfølgning på lignende andre steder på fælleden

GOD IDE

Fælleden skal være uspoleret natur, jo mere der bygges jo mindre plads til naturen

Fælleden er unikt element mit i en storby og byggeri skal begrænses mest muligt

Fælleden er fredet, så den forbliver fredet, man ikke ikke bare ophæve fredningen

Fælleden er et natur område og ikke en forlystelse. En sådan bygning vil være første skridt til at omdanne området til en
velfriseret park. Så nej tak

Fuldstændigt unødvendigt, og det giver Tor megen støj og færdsel, som skræmmer Fælledens dyr.. Brug Naturcenter
Amager.
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Fremragende idé!

Fremragende idé

Forudsat det ikke stikker for voldsomt af i forhold til fælledens struktur og naturlige udseende… gerne et mindre design der
falder ind i omgivelserne og er bygget af materialer der passer til området..

Fortræffelig ide

Fornuftig ide

Formålet lyder super, men ærgerligt når fælleden bliver indskrænket

Formidling er vigtig og ved at opføre muligheden for dette tættere ved byen øges tilgængelighed forhåbentlig.

Formidling der lærer børn & unge kendskab / respekt/ glæde i naturen

Foretrækker naturen i stedet for en udvidet skolegård

Flot projekt-stort behov

Flot projekt-stort behov

Flot projekt-stort behov

Flere offentlige toiletter er godt

Flere offentlige toiletter er en god ide

Fint. Bare det ikke bliver for stort byggeri og det falder ind i naturen

Fint, men måske ikke en skyskraber

Fint, hvis det kan gøres på græsarealerne. Det vil være ærgerligt at rydde mere natur på fælleden

Fint, hvis det ikke er alt for forstyrrende i landskabet.

Fint, hvis den falder ind. Der er generelt for få toilletter i Kbh så det er også fint.

Fint, god ide’

Fint tilbud

Fint projekt.

Fint ned natur formidling

Fint med undervisning og offentlige toiletter. Bygningen bør bare ikke være mere synlig inde fra fælleden end de andre
bygninger i nærheden.

Fint med toiletter og en mindre lav bygning

Fint med toiletforhold. Naturformidling ved jeg ikke rigtig. Gå ud på Fælleden og hav din viden med hjemmefra, eller se, hvad
du kan opleve uden at alt skal undervises
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Fint med offentlige toiletter

Fint med brug, men ikke felre bygninger/anlæg, tak!

Fint hvis det er i begyndelsen ved indgangen til fælleden. Fint med mulighed for toiletbesøg, så vi også nedsætter trangen til
at besørge i området

Fint hvis det er formidling, men mængden er byggeri på fælleden er latterligt

Fint for eleverne at komme ud i naturen

Fint at ungerne kan lære noget

Fint at få børn ud af skolerne og ind i naturen! Men pas på naturen. Giv naturen plads, så vi mennesker ikke tramper den ihjel
i begejstring. Lav begrænsede stier. Lad naturen få plads.

Fint at der ikke kun er naturcenteret men flere steder til skolerne

Fint at bruge fælleden til dette formål også

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fint

Fino

Fin idé. Bare man ikke bygger flere naturområder væk.

Fin idé, så længe det er med respekt for naturen, og at man tænker naturen ind i arkitekturen og designet

Fin idé, så længe der ikke fjernes natur for at bygge den.

Fin idé med toiletter så længe de bliver holdt rene. Kunne man overveje at tilknytte det metroen i stedet for endnu mere
byggeri, der omkranser/laver et indhug i Fælleden? Og er det nødvendigt med et helt byggeri? Min erfaring er man kan
komme meget langt med mundtlig formidling. Det handler jo om at være i naturen og ikke indenfor. Jeg undrer mig også
over I spørger til min holdning til noget som angiveligt allerede er planlagt.
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Fin idé

Fin ide.

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fin ide

Fedt! Men det skal ikke kun være en “tilbygning”, den må gerne være et arkitektonisk værk.

Fed idé

Fed idé

Fed ide!

Fantastisk idé

Fantastisk ide

Fantastisk ide

FInt.

FANTASTISK

Et klart nej tak herfra ikke mere ligegyldigt byggeri på fælleden. Lav oplysningerne på nettet og intet andet tak

Er der ikke allerede et fantastisk naturskole tæt på (Vestamager)?

Er der behov for bygninger på fælleden? - jo mere vi ‘civiliserer’, jo mere bypark og jo mindre naturfælled

Enig med projektet

Enhver form for bebyggelse reducerer mulighed for biodiversitet

Endnu mere byggeri i, på og omkring Amager Fælled er umiddelbart skidt. Området er blevet mindre, mennesket rykket
større og planerne om "udvikling" synes ikke at stoppe.

Endnu en grim bygning der ødelægger det lidt natur der er på hjørnet. At der skal ske noget med rundkørslen hvis det skal
blive en realitet. Der er i forvejen meget trafik
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En skolebygning er væsentlig, men ikke hvis det tager areal og skygger for naturen

En rigtig god idé

En rigtig god ide

En mindre bygning er fint

En god idé

En god idé

En god ide, hvis området bliver holdt og holdt rent og pænt. Måske endda opsyn i åbningstid/dagtimer. Der er en risico for,
at området bliver brugt af hjemløse og bøller - det vil så skabe stor utryghed

En god ide med en lille bygning til toiletter, men undervisning burde ske ude i selve naturen. Så ikke bygningsværker der
fylder som bare er til undervisning og redskaber

En god ide hvis ikke det æder for meget af naturen

En god ide

En god ide

En god ide

Elsker tanken om at berige med viden, men det står i skingrende kontrast til at man ødelægger og bygger på fælleden

Dét er cirka det dummeste i kan gøre. Når der kommer en masse boliger på Amager Fælled, og i bygger mere til, er der
næsten ikke mere tilbage….

Dårlig og unødvendig plan. Naturen er undervisningsmateriale nok.

Dårlig idé. Bygningen "tager jo" noget af naturområdet, og modarbejder hele formålet med naturen. Det er mange penge at
bruge på bygning og vedligehold, som kunne bruges på naturpleje.

Dårlig idé at bebygge mere natur, som vi ikke har nok af. Det er ikke godt for biodiversiteten.

Dårlig idé - kig på vestamager - det bliver til snobrød, bål m.m. ikke mere plads til naturen

Dårlig idé

Dårlig idè. Byg i ørestaden - og gendan den vilde natur de steder hvor der bare er fliser, asfalt eller grus.

Dårlig ide, der er allerede bygget alt for meget på fælleden. Bla. den nye by som kommunen er ved at få opført

Dårlig ide! Bevar nu resten af Amager Fælled! Ikke mere byggeri! Formidling kan sagtens foregå i naturen og på naturens
præmisser, det kan vi lige så godt lære børnene.

Dårlig ide

Dårlig ide

Duper god ide
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Drop det, lad naturen tale selv.

Dette er meget lidt information at bygge en holdning på. Jeg håbet bare ikke at vi belaster området på Amager fælled
yderligere. Det skal have lov at være naturligt.

Dette burde etableres udenfor den eksisterende fælled. Denne burde holdes naturlig.

Det virker som en god ide. Er der ikke allerede noget tilsvarende ved naturcenter Amager?

Det virker som en god ide og en måde at sætte fælleden mere i centrum for Amager.

Det virker overflødigt for mig. Klasser kan fint have undervisning derovre allerede i dag

Det ville være dejligt, hvis Fælleden bare kunne være et rekreativt grønt område uden alt muligt øverflødigt tingel-tangel

Det vil ødelægge fælleden, og starter man først så går der ikke længe til så skal der bygges over det hele

Det vil være perfekt til børn at lære mere om natur.

Det vil være fint hvis det er velholdt og renlig og hvis skoler og klubber kommer til at brug den.

Det vil være fint

Det vil være fint

Det tænker jeg er en dårlig idé og placering

Det synes jeg vil være rigtig godt. Hvorfor kun for skoler?

Det synes jeg umiddelbart er en god ide.

Det synes jeg lyder som en god ide. Det ville også give god mening at lade foreninger og lignende gøre brug af lokaler/låne
ting til at bruge naturen der.

Det synes jeg lyder som en god ide.

Det synes jeg lyder som en god ide

Det synes jeg lyder rigtig godt!

Det synes jeg lyder fornuftigt.

Det synes jeg ikke lyder som en god ide.

Det synes jeg godt om.

Det synes jeg er ikke en god ide fordi det kraver meget vedligholdelse af toiletterne og det kan går galt meget hurtig. Der er
ikke noget garanti at unge og teenageres vil brug toiletterne hvis de ikke ligger tæt ved dem. Undervisningudstyr er noget
som skoler skulle sørge for i min optik.

Det synes jeg er et fantastisk initiativ.

Det synes jeg er en god ide, så længe bygningen ikke bliver for stor eller dominerende.
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Det skal være en bygning på naturens præmisser, ingen beton mm. Det skal ikke være det nye Fælled by, som ødelægger
naturen og som ligger på en giftgrund!

Det skal laves ordentligt så set passer ind i naturen så er det fint

Det skal i givet fald være en relativt lille bygning

Det skal de ikke gøre. Det er en dårlig ide.

Det ser jeg ingen grund til. Det vil nok være fint med et toilet, men ikke en stor skolebygning. Fælleden er fin som den er og
skal ikke bebygges.

Det risikerer at skabe affald, graffiti, hundelort, osv

Det rigtig godt

Det må ikke fylde for meget og ære for dominerende

Det lyder umiddelbart som en god ide - er lidt bekymret for det med de offentlige toiletter.

Det lyder umiddelbart godt, hvis bygningen kan tilpasses naturen

Det lyder umiddelbart fint. Særlligt de offentlige toilettet. Tænker det bedste sted at formidle natur til folkeskoleelever i
naturen - og ikke i (endnu) et klasselokale.

Det lyder super fint

Det lyder super fedt, der vil jeg gerne arbejde, men man skal ikke bygge på fælleden.

Det lyder spændende

Det lyder som et super initiativ

Det lyder som et godt initiativ

Det lyder som en super god ide. Ville også være fint med et offentligt naturcenter for andre end skoler.

Det lyder som en super god ide. Den skal bare ikke være for stor og kun være på græsplænedelen

Det lyder som en rigtig god plan

Det lyder som en rigtig god idé. Håber at andre end skoler også får adgang

Det lyder som en rigtig god ide. Vores børn skal kende mere til naturen og vigtigheden af den.

Det lyder som en rigtig god ide

Det lyder som en rigtig god ide

Det lyder som en gode idé. Toiletbygninger er der behov for, så naturcentret ikke er et af de eneste steder der er.

Det lyder som en god idé.

Det lyder som en god idé, men bør være noget, der harmonerer med Fælledens natur.
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Det lyder som en god idé at give skolebørn adgang til og viden om AF, så de kan bruge den. Toiletter er også godt.

Det lyder som en god idé

Det lyder som en god idé

Det lyder som en god idé

Det lyder som en god ide.

Det lyder som en god ide, så længe der er tale om et mindre byggeri, og ikke noget det ødelægger fælleden, ligesom det
igangværende boligbyggeri.

Det lyder som en god ide, hvis dette skal etableres mener jeg at bygningen skal være handicap venlig.

Det lyder som en god ide, hvis det kan få flere børn til at opleve naturen

Det lyder som en god ide, hvis byggeriet tager hensyn til den omliggende natur

Det lyder som en god ide!

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en god ide

Det lyder som en fod ide, hvis bygningen indgår på en naturlig måde i området og repræsenterer det cykliske liv og er
bæredygtigt
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Det lyder som en fin idé, hvis bygningen bliver vedligeholdt, og toiletterne bliver rengjort.

Det lyder som en fin idé

Det lyder som en fin ide, hvis bygningen ikke skæmmer naturen.

Det lyder som en fin ide fordi det ligger i udkanten af fælleden

Det lyder som en fin ide

Det lyder som en fantastisk idé!

Det lyder som en fantastisk ide

Det lyder som en dejlig ide

Det lyder rigtigt godt. Jeg synes virkelig der mangler toiletter. Hvis man gerne vil gå længere ture, Amarminoen, mm. skal
man finde en kaffebar et sted for at gå på toilettet. Det har virkelig manglet.

Det lyder rigtig godt

Det lyder rigtig godt

Det lyder positivt

Det lyder ok

Det lyder meget positivt!

Det lyder meget fint, bare det ikke forstyrrer området alt for meget

Det lyder især godt med toiletter

Det lyder interessant!

Det lyder godt. Har besøgt Amager Strands og Vest Amagers, hvilket fungere godt - giver variation af brugen og liv til stedet

Det lyder godt. Forudsat at det arkitektonisk glider ind i området.

Det lyder godt.

Det lyder godt, men toiletterne skulle vaere tilgaenglig 24/7

Det lyder fornuftigt og brugbart – især hvis det er ved indgangen til fælleden og ikke inde på fælleden

Det lyder fornuftigt

Det lyder fornuftigt

Det lyder fornuftigt

Det lyder fornuftigt
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Det lyder fint. Portene ind til fælleden synes jeg ville være gode at markere med både aktiviteter/naturformidling men også
fysisk med porte

Det lyder fint.

Det lyder fint.

Det lyder fint, så længe den indgår den på en pæn og neutral måde i omgivelserne.

Det lyder fint, hvis det ikke tager plads fra selve fælleden

Det lyder fint, hvis bygningen tilpasses omgivelserne og ikke bliver for stor

Det lyder fint med naturformidling

Det lyder fint - så længe at vi ikke "spiser" mere plads end absolut nødvendigt.

Det lyder fint

Det lyder fint

Det lyder fint

Det lyder fint

Det lyder fint

Det lyder fint

Det lyder da som en fin ide.

Det lyder da meget fint. Synes dog ikke man bør gøre det, hvis det går ud over større områder natur

Det lyder da meget fint, så længe det ikke tager plads fra fælleden.

Det lyder da interessent, men det kunne være godt, hvis også andre end skoleelever også kunne nyde godt af en eller anden
for form for naturformidling.

Det lyder da fedt

Det lyde som en super fin ide, men jeg forstår måske ikke at man ikke benytter narturcenter amager til det?

Det kunne være godt

Det kræver at tingene bliver rengjort hver dag

Det kommer helt an på bygningen, hvad fylder den, hvordan passer den i omgivelserne - er det et grønt byggeri. Ideen og
toiletter og formidling kan jeg se en mening i.

Det kommer an på størrelsen og omfanget. I udgangspunktet synes jeg at naturen skal stå “uberørt” i størst mulige omfang.
Men de lyder som et fornuftigt projekt så længe arkitektur og omfang respekterer naturen mest muligt.

Det kommer an på hvor helt præcis. Men som udgangspunkt en fir idé
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Det kommer an på hvor den skal ligge, der bør ikke bygges yderligere på Amager Fælled

Det kan være udemærket, blot skal man jo i videst muligt omfang begrænse bebyggelse af enhver slags på fælleden. Ellers
vil man jo meget hurtigt kunne argumentere for meget mere byggeri på fælleden og det vil ikke være i overens stemmelse
med brugere af fælleden.

Det kan være okay med en bygning, så længe arealet ikke befæstes yderligere med asfalt og parkeringspladser. Det er
meget lettere at tage endnu et hjørne i brug til bygninger, kolonihaver, børnehaver, boldbaner, stalde, etc. end det er at give
arealet tilbage til fælleden. Derfor må det gøres meget varsomt.

Det kan fremme folks kendskab og interesse for naturen og fælleden. Det tænker, jeg er en god ide.

Det kan bygges ovre ved metrostationen. Så kan rejsende også have glæde af toiletterne. Man skal ikke bygge mere på
Amager Fælled

Det fredede område må ikke påvirkes

Det et fint med info og samarbejde med skolerne

Det er ærgerligt at der inddrages mere af fælledens areal til bygninger.

Det er vigtigt, at børn har adgang til Amager Fælled

Det er vigtigt med formidling til skoler, og der mangler offentlige toiletter i området

Det er vigtigt at yderligere byggerier ikke gør mere indhug i den unikke plads som Fælleden er

Det er vigtigt at undervise børn og unge om bevarelse af Amager Fælled (ikke ophævelse af fredning og bygge huse)

Det er vigtigt at understøtte københavnske skolers mulighed for undervisning i naturen, da dette både vigtigt for børnene.
Samt fremmer børnenes forståelse for vigtigheden af at bevare naturen

Det er vigtigt at en evt bygning falder ind i naturen og ser helst at det bliver i et plan.

Det er vigtigt at den vedligeholdes og holdes under opsyn ellers bliver toiletterne et utrygt sted.

Det er vigtigt at begrænse uroen ved/omkring indgangen. Ellers et fornuftigt projekt

Det er vel et ok formål, men frygten er, at Fælleden forsvinder ved salami-metoden

Det er unødvendigt, og der er allerede bygget alt for meget på fælleden

Det er unødvendigt og kommer muligvis til at medføre en negativ effekt i form af hærværk på disse bygninger

Det er udmærket

Det er svært at forholde sig til da jeg ikke kender omfanget af planen

Det er sikkert en fordel, så muligt hærværk undgås

Det er på tide man lader fælleden være, og ikke udvider med alt det de ikke finder plads til andre steder i byen

Det er okay
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Det er ok, bare det ikke går ud over Fælleden

Det er ok, MEN kun hvis bygningen kan placeres uden for det nuværende Fælledområde. Det nye byggeri i den sydlige ende
har "stjålet" alt for meget jord, hvilket jeg i høj grad er modstander af!

Det er ok men boliger nej tak

Det er ok med adgang til toilet

Det er ok hvis den ligger ved vejen (rundkørslen?). Lad nu være med at lade den være alt for stor.

Det er ok - der mangler toiletter og det er det bedste sted at placere dem

Det er ok

Det er ok

Det er nok en god ide. Svært at vide når man ikke kender størrelsen mm.

Det er noget fis. Brug Vestamager i stedet.

Det er meget fint

Det er langt ude i min optik, men når nu læringen ikke kan foregå i naturen, så ja - det må vel til. Det ville vel være bedre hvis
et sådanne sted kunne bruges af andre end skolebørn, så?

Det er jeg umiddelbart tilhænger af. Det kommer dog an på hvordan den kommer til at være i overens med overgivelserne på
Fælleden.

Det er ikke nødvendigt, det vil være synd at placere det der

Det er ikke mit behov, og egentlig sætte jeg pris også på roen på Amager Fælled, og er på dem måde ikke specielt
interesseret i mange flere aktiviteter der. Jeg ankende dog at andre måske ville kunne få glæde af det

Det er helt OK og specielt toiletter er en god ring så folk ikke besørger i naturen

Det er godt med offentlige toiletter men synes egentlig der er for mange forskellige funktioner der trækkes ind på fælleden
så den nu er meget forstyrret

Det er godt at man på Amager Fælled øger tilgængeligheden på denne måde. Det er utopisk at fælleden skal fungerer som
vild natur. Det kan man finde på Vestsjælland eller andre steder.

Det er fuldstændig hul i hoveder. Vi har brug for grønne områder. Vi er ved at ødelægge jordkloden.

Det er for så vidt iorden med god formidling og toiletter er vel også nødvendigt. Ihvertfald hvis man ser på de mængder af
papir der er efterladt i buskadserne.

Det er for sent, der er jo næsten ikke mere natur på Amager Fælled, så min anbefaling er at anvende Naturskolen på
Kalvebod Fælled, der er stadig natur tilbage

Det er fint, hvis det bliver holdt ordentligt og rent.

Det er fint, hvis bygningen er lille og kun bruges til naturundervisning/toilet



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Det er fint med toiletter og formidling.

Det er fint med faciliteter til formidling, især for skoler. Men det bør nøje overvejes, hvor mange bygninger og faciliteter der
etableres. Det er netop fraværet af bygninger mv. der skaber naturoplevelsen og fornemmelse af relativt uberørt natur. Den
fornemmelse er vigtigt at bevare på fælleden.

Det er fint ift tilgængelighed, undervisning af bybørn og rart med toiletter ift løbeturen

Det er fint at opfører en bygning hvis denne ikke bliver for stor. Naturen børe komme i første række

Det er fint

Det er fint

Det er fint

Det er fint

Det er fint

Det er et blandet svar. Det er selvfølgelig en god idé med mere opmærksomhed på naturen, men alle steder med offentlige
toiletter og opholdsområder tiltrækker desværre ofte forkerte typer og ødelægger roen for os andre der bruger fælleden til at
koble af og nyde naturen.

Det er er en super god idé.

Det er en virkelig dårlig ide! Der skal ikke bygges mere på fælleden. Der er masser plads på området ved DR byen og
Metroen der allerede er dækket af beton, og her kan man kan stille et toilet.

Det er en udmærket idé. Der er allerede Naturcentre til skolebørn, men det kan helt sikkert supplere. Jeg ved ikke, om det er
en god idé med offentlige toiletter dog.

Det er en udmærket ide. Der mangler toilet i denne område, og der er en areal der passer til naturformidlingshuset. Og det vil
være til gavn for de mange skoler, så jeg er glad for idéen faktisk.

Det er en super godt idé!

Det er en super god ide, der mangler toiletter

Det er en rigtigt god ide til at bygge flere offentlige toiletterne i hele København.

Det er en rigtig god idé

Det er en rigtig god ide.

Det er en rigtig god ide.

Det er en rigtig god ide, hvis da Naturskolen ikke er nok

Det er en rigtig god ide så længe den bliver i det område der allerede er lidt "park"-agtigt

Det er en rigtig god ide

Det er en rigtig god ide



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Det er en ok ide

Det er en meget god ide. Det er en naturperle i byen uden lige. Offentlige toiletter er en god ide så længe det er vedligeholdt
og rent:)

Det er en god plan :-)

Det er en god idé. Vigtigt at gøre naturen lettilgængelig for skoler og institutioner. Også fint hvis det kan bruges af foreninger
og private.

Det er en god idé. Gerne formidling til børn også.

Det er en god idé, men sørg for at der er skraldespande og at der er respekt for roen.

Det er en god idé

Det er en god idé

Det er en god ide. Formidlingen omkring menneskets rolle i naturen skal styrkes og dette er et godt tiltag.

Det er en god ide. Det vil også skabe mere liv i bydelen.

Det er en god ide, hvis det så også bliver vedligeholdt eller holdt rent, da folk kan have en tendens til ikke selv at passe så
godt på ting

Det er en god ide, hvis det bliver noget i stil med det der findes på vestamager

Det er en god ide, hvis der er behov for det

Det er en god ide, hvis den ikke bliver for stor. Og den må gerne bygges i naturmaterialer

Det er en god ide med toiletter og understøttelse af naturformidling, blot skal det ikke fylde et kæmpe areal og udsynet.

Det er en god ide efter min mening

Det er en god ide

Det er en god ide

Det er en god ide

Det er en go ide

Det er en fin ide med toiletter

Det er en fin ide

Det er en dårlig idé

Det er det uberørte, det er det særlige. Alt byggeri uanset nobelt formål er ærgerligt.

Det er da en god idé



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Det er da en fantastisk god idé. Vi har brugt naturcenteret i Tårnby gennem alle årene, til glæde for vores barn, men så
sandelig også os som voksne. En positiv og nuanceret formidling er vigtig, ligeså med toiletter og andre faciliteter.

Det er Ok ved DR byen, men ikke på fredet areal som Strandengen.

Det er OK så længe den ikke bliver for stor

Det en god ide, hvis man tilfører tilsvarende natur som bygningen optager

Det der er tilbage af Amager fælled bør ikke bebygges mere. Toiletter kan bygges nær ved allerede bestående bygninger
eller langs med metro. metro

Det bør undgås at bygge mere på og op til Fælleden

Det bekymrer mig at byggerier trænger ind på fælledens område. Hvornår stopper det?

Dermed må man formode at fælledbliver bevaret, hvorfor jeg har en positiv holding til etableringen.

Der virker umiddelbart overflødigt. Naturcenter vestamager er ikke langt væk.

Der skal ikke opføres flere bygninger på fælleden !

Der skal ikke bygges sådan en bygning på selve Amager Fælled. Det skal være et naturområde.

Der skal ikke bygges på Fælleden, undervisningen kan foregå i skolerne

Der skal ikke bygges på Amagerfælled

Der skal ikke bygges mere/ødelægges mere

Der skal ikke bygges mere på fælleden!!!

Der skal ikke bygges mere på fælleden

Der skal ikke bygges mere på fælleden

Der skal ikke bygges mere på Fælleden

Der skal ikke bygges mere på Fælleden

Der skal ikke bygges mere på Fælleden

Der skal ikke bygges mere på Amager Fælled. I bygger og bygger og tager mere og mere af naturen. Salami metoden hedder
det! Stop nu!!!

Der skal ikke bygges mere på Amager Fælled, så det skal være på "ikke natur område" hvis der skal laves en bygning.

Der skal ikke bygges mere på Amager Fælled, heller ikke undervisningsfaciliteter, fælleden er fredet det skal respekteres, der
må findes alternativ placering.

Der skal ikke bygges mere på Amager Fælled uanset formål! Sæt bygningen på en P plads.

Der skal ikke bygges mere på Amager Fælled



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Der skal ikke bygge mere på Fælleden

Der skal forsat være plads til alle mennesker, ikke kun skoler

Der skal IkKE bygges mere på fælleden - kbhs kommune tager mere og mere . Den naturformidling kunne være etableret i /
ved vandrehjemmet istedet for at smadre 20 hektar naturområde.. man kunne også lave et infocenter på samme side som
DRbyen og supplere med infor om hele det hæslige forløb der har været ifm byggeriet på fælleden..

Der skal IKKE bygges på fælleden

Der skal IKKE bygges mere på Fælleden. Den bedste naturformidling for børnene er at de lærer, at være stille og bare lytte til
og betragte naturen  og glemme sig selv - bare lidt, mens de er i naturen....

Der skal ABSOLUT ikke bygges mere på fælleden. Det er totalt misforstået at man har brug for bebyggelse for at lære om
naturen. Man skal ud i den for at forstå den. Der er ikke brug for toiletter eller andre bygninger

Der mangler toiletter - så bare kom i gang 

Der er intet behov for bygningen.

Der er ingen grund til at tiltrække flere mennesker. Naturen har værdi i sig selv

Der er ikke bygges mere eller inddrages mere natur. Natur formidling er godt, men der må findes plads til disse ting uden for
fælleden

Der er ikke brug for mere byggeri på Amager Fælled og heller ikke mere tiltrækning af besøgende

Der er en prioriteringsdiskussion

Der er desværre ingen tvivl om, at KK lidt ad gangen vil æde Fælleden op. Først starter man med noget  der lyder positivt
som formidling til børn. Så kommer toiletter,  flere bygninger og til sidst er man så tæt på ikke at have unik natur,  at man
også lige så godt kan udstykke endnu mere til bolig og erhverv. Der er ikke brug for bygninger til formidling.  Lærere og
pædagoger kan godt selv. Lad os have tillid til dem

Der er bygget rigeligt og nok. Amagerfælled bør lades i fred NU!

Der er brug for offentlige toiletter. Selvom jeg godt kan lige ideen om et naturformidlingshus ville jeg være ked af det hvis
det blev startskuddet til andre "gode" bygningsprojekter.

Der er allerede rigeligt med faciliteter, og denne slags formidling sker nok bedre via digitale remedier.

Der er allerede for mange bygninger på fælleden, naturen bør lades være i fred

Der er allerede bygget for meget på fælleden. Der må være en plads tæt på fælleden. Men ikke på fælleden. Det er vigtigt at
blikket ind på fælleden bliver ødelagt af flere bygninger. Det er godt med naturformidling, men det findes jo allerede på
kalvebod fælled.

Der dkal ikke bygges mere på føllede overhoved

Der bør ikke bygges på fælleden, der er allerede bygget for meget med de nye huse

Der bør ikke bygges mere på Amager Fælled

Der burde være plads til at opføre en sådan bygning ovre ved Metroen, i stedet for på det grønne område.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Depends how much space it will take and how accessible it will be

Den skal bare ikke bygges i naturen.

Den kan placeres unden banen ved DR-byen. Der skal ikke flere bygninger der over.

Den bygning må etableres på den anden side af gaden ved siden af DR byen. Der er allerede ødelagt rigeligt

Den Fælled vi kender forsvinder i betonbyggeriet (Fællesby/Affaldsbyen), og naturen forsvinder. Hvorfor skal vi køre til
Nordsjælland for at se natur..

Dejligt!

Dejligt at fælleden bliver brugt, hvis blot der ikke tages flere grønne arealer, og at man samtidig sørger for at øvrige
aktiviteter rulleski, mtb mm. får endnu bedre kår.

DR byen skulle aldrig have været bygget der

DER SKAL IKKE BYGGES MERE PÅ AMAGER FÆLLED !!!!

Bør læne sig op ad DR Byens arkitektoniske udtryk

Bæredygtigt byggeri er vigtigt. Fint med naturformidling.

Både god ide og ikke, måske natur bare kan være natur

Bygningen skal være en integreret del af fællede, på en måde gå i et med fællede

Bygningen skal så vidt muligt gå i et med fælleden

Bygningen skal på ingen måde være dominerende i landskabet eller på bekostning af Amager Fælled natur.

Bygningen skal passe ind i landskabet og være meget diskret i størrels

Bygningen skal ikke tage mange kvadratmeter fra Fælleden. Der er allerede bygget ALT FOR MEGET på fælleden. Så der skal
ikke forsvinde mere natur! Offentlige toiletter er jeg som udgangspunkt positiv overfor, så længe de IKKE placeres inde på
fælleden. Og så længe de er rene og pæne.

Bygningen kan placeres ved eller under metroen. jeg ønsker ikke at der bygges mere på Fælleden.

Bygningen bør ligne "portene"

Byg løs, byg hele vejen rundt.

Byg den på et kulturareal med klippet græs, grus, og/eller gæs, ikke hvor der er natur, eng, overdrev, vandhuller mm

Byg den på den anden side af vejen, ved metroen. I skal ikke tage mere af fælleden.

Byg den i allerede bebygget område, der er rigeligt af fælleden der bliver ødelagt

Brug pengene på noget andet. Amager Fælled ER jo undervisningsudstyret.

Brug Vestamager i stedet.



Københavns Kommune har planer om at etablere en bygning ved indgangen nær DR Byen for at understøtte
naturformidling for skoler på Amager Fælled. Planen er, at bygningen skal rumme undervisningsudstyr samt offentlige
toiletter.
Hvad tænker du om dette projekt?
  - Her er min holdning:

Bevar Amager fælled som den er pt.

Bare tag derud og snus rundt. Det behøver man ikke et infocenter for. Hvis man vil kn man tage til Naturcenter Amager på
Kalvebod Fælled.

Bare stop. Hvad er det næste så?? Det ender med at “der bare” lige skal opstilles lidt hist og pist.

Bare i gang med det

Bare det ikke fylder for maget og griber om sig, det er trist så meget byggeri, der har taget af de grønne områder i en tid, hvor
alle plæderer for mere grønt i byen.

Bare det ikke bliver stort og grimt

Bare det ikke bliver er sted for hjemløse mm. Der er en helt del pga. Psyk. På Digevej.

Bare der ikke bygges mere og ikke laves park ud af det efter salami-metoden

Bare bygningen ikke forstyrrer naturen for meget, er det fint med mig

Bare bygning ikke tager for meget plads, der er jo snart ikke mere vild fælled tilbage

At det er afgørende, at bygningen bliver udført i naturlige materiale og udseende, der passer ind til fælleden.

As long as they are coordinated well and do not cause inconvenience for residents nearby, it sounds good to me

As long as it has a small footprint, then it’s fine, and maybe good with regards to public toilets

As long as it doesn't impact nature and calm in the area

Amager naturcenter har disse faciliteter og er let tilgængelig for skolerne. Skolerne bør helt klart bruge fælleden som de
også gør men mener ikke der er behov for endnu en bygning på fælleden eller toiletter. Det er er frirum

Amager fælled bliver bebygget of forsvinder bid for bid for bid, byggeriet skal stoppes. Det ødelægger naturen fuldstændigt
og vi skal bevare det lille smule, der er tilbage. Der skulle ALDRLG have blevet bygget på fælleden overhovedet - folk er
rasende over det og kommunen nægter at høre efter. Det skaber dybt mistillid.

Altid godt med undervisning i og om naturen - men vi tager af naturen for at gøre det.. toiletter bliver næsten altid ubrugelig..

Alletiders

Al det byggeri der er planlagt og mere vil ødelægge naturen og roen på fælleden

Afhænger af størrelsen. Umiddelbart en fin ide

Afhænger af størrelsen, det kan give god mening, men skal selvfølgelig heller ikke forstyrre



I hvor høj grad synes du, at det er vigtigt at opbygge toiletter på Amager Fælled?

I høj grad

I nogen grad

Neutral

I mindre grad

Slet ikke

Ved ikke/Ønsker ikke at svare
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Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled.
Dine forslag vil vi bruge i det videre arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de
indgå i den endelige plan.

Jeg har ikke nogen forslag.

Her er mit forslag:
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Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

“Mandeskoven” og campingbordellet ved Artillerivej og den nye skole er så ulækkert. Da islandsvrygge syd var ubebygget
var det ikke så vigtigt. Men nu med mange mennesker, børn og skolen lige ved siden af er det så træls, med alle de mænd
der lusker rundt og knalder i krattet, brugte kondomer og andet skrald over alt. Det er et område det bør ryddes op og
saneres. Åbnes op for gæster. Jeg foreslår der laves en hundehave, for andelen af hunde er enorm på Islands brygge syd.
Der kunne også med fordel laves en naturlegeplads til børn da der kun findes mindre legepladser i området. Krydser så
meget fingre for en oprydning

Ønsker flere udgange/indgange. Og flere steder en barnevogn/ladcykel kan krydse (uden trapper)

vedligehold trævæksten så fælleden ikke omdannes til skov

udvikle muligheden for at svømme i søen tæt på DR byen.  måske endda en sauna i den mindre vilde del af parken.

toiletter blot muldtoilet i træbygning ligesom ved shelters og hestefold på kalvebod. bedre kontrol med gyldenris og andre
invasive planter, mere pleje der tilgodeser flerårige blomstrende grøftekants-urter til bestøvere, bedre udsyn / planering af de
to grusstier der har lidt stejle opkørsler op mod fælledby inden man drejer til venstre for at krydse vejlande allé nær ørestad
boulevard

sørg for nogle få centrale steder med facicliteter som feks toiletter og skær ned på asfalten og alle de ekstra stier

stop mere byggeri og bevar naturen

stop med at bygge derude, og nedlæg droneflyvningspladsen. Det skaber unødvendig støj og føles ikke trygt. Det kunne
også være dejligt med noget regler for mountainbike cykling derude, da de har det med at overtage stierne så alle andre må
flygte når de kommer og skal bruge pladsen.

stop Jer selv og det lortebyggeri

stop Fælledby

stier skal være grusstier, hold op med at bygge på den fælled der er tilbage. Der er allerede tage kæmpe områder

standse al byggeri på Amager Fælled

som ældre kunne jeg ønske nogle få bænke

skal bevare mest muligt natur, undgå for mange bygninger og for meget "naturpleje" - Fint med flere dyr

sikre at små trampestier ikke ender som utilgængelig søer og mudderpøler

preserve it and don't build housing in it

opstil flere bænke - Gerne med sol og udsigt

oplysning på cykel og gangsti Ørestad Boulevard til Artillerivej ved Axel Heides Gade

naturen skal bevares

naturen kan klare sig selv

natur legepladser, herunder med dyr, naturområder for familier med natur aktiviteter og overnatning

mindre Fælledby og mere natur

mere vild natur



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

mere skiltning, jeg farer tit vild.

mange kvinder , mig selv inkluderet, tør ikke at cykle gennem amager fælled når det er mørkt, simpelthen fordi stien fra
cykelbroen ved fisketorvet til runddelen ved dr byen/grønningen ikke er belyst nok. Så det kunne være rart med nogle
ordentlige gadelygter

man kunne udvide fælleden og kompencere for Fælledby ved at inddrage/nedlægge golfbanen (1,2 km2)

lav ikke vejbelysning og bred asfaltsti på den fredere strandeng fra Fælledby til Sundby st. Der kan være en grussti ligespom
alle andre steder. Fælleden skal ikke urbaniseres

lad naturen få plads og ro - der er ikke brug for at inddrage mere af fælleden til diverse byggeprojekter.

lad det ligge og lad værd at bygge, det I har lavet senest er en skandale!

kunne tænke mig at skiltning ikke kun fokuserede på høje og bålplads men også vej og søer

jeg ønsker ikke nnp/urørtskov lignende forhold med udsatte tamdyr bag hegn som IKKE må tilskudsfodres i de kolde
måneder såfremt der ikke er naturlig føde nok på arealerne. Og som kan udgøre sikkerhedsrisiko for besøgende der er
dårligt gående, ældre, har småbørn med, har psykisk syge med.

ikke bygge mere

ikke bygge

hvad med at åbne op for fiskeri i nogle søer

grusstier fremfor asfalt, ingen belysning, da det forstyrrer nattefreden og ødelægger muligheden for at betragte stjernerne.

gerne flere åbne arealer med spredte buske og træer - giver mere tryghed at færdes der alene og man kan slå sig ned med et
tæppe. Der må også gerne være flere kort der viser hvor man er nu og skilte

forbedre naturarealerne (genså græs eller renover bredderene gangstien over søen, sætte kort op ved nogle af grusti
krydsene osv.).

flere steder at lufte sin hund uden snor - måske endda en hundesø at bade i for hunde

flere små hytter til spisning

flere skov med høje træer

flere bord/bænke-sæt forskellige steder  - vedligeholdt.

etablere flere steder, hvor man kan fiske.

etablere enkelte stier på Kalvebod fælled. Et mere fintmasket net giver flere muligheder

det bedste er ikke at gøre noget

der er for få bænke på fælleden, rart med et hvil på en bænk.

de smalle stier gør enten være forbehold cykler eller gående, der opstå ofte farlige cituationer særligt med brede lad el cykler
der suser afsted på de smalle stier

cykelstien på tværs er for smal. om vinteren er den direkte farlig pga dårlig belysning. Den er for smal og de kæmpe
diligencer aka ladcykler med elmotor, som folk benytter, gør det farligt indimellem, for de tager ikke hensyn og de kører alt
for stærkt. Gør denne ene sti bredere. og sæt mere lys på denne ene sti.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

cykelpumper

bænke, skraldespande i lysninger

byg langs kanterne på Fælleden

bredere cykelstier

breder cykelsti over fællen ved hestefolden

bevaring af den vilde natur er vigtig

bevar naturpræget og fokuser faciliteter mv periferien af fælleden

behold natur

bedre skiltning

bedre belysning på den astfalterede cykelsti dr/isl brygge

at toiletter placeres ved "knudepunkter" for tryghedens skyld

at toiletter kan placeres under metroen eller langs vejene, men ikke inde på Fælleden

at den forbliver som den er

Værn om naturen og stop alt byggeri. Alt byggeri er med til at ødelægge det vi har og det der er så specielt

Væk med skydebaner, golfbaner og fælles by. Lad området være for naturen, og lad os mennesker være gæster i begrænset
omfang.

Væk med belysning både på stier og projektørerne fra Hekla Park, væk med asfalterede cykelstier, færre bålpladser, mere
plads til naturen på naturens betingelder, og sidst men ikke mindst væk med byggeriet på Lærkesletten og reetabler naturen

Visse stier er der meget trafik på, og gående, langsomme cyklister og folk med barnevogne skal springe for livet for
hurtigtkørende motionscyklister. Det ville være fedt at få skilt de hurtigtkørende cyklister fra anden cykle og gående trafik.

Ville være virkelig dejligt at kunne bade enten i kanalen (ved DR byen) eller Grønjordssøen

Ville gerne have flere tilbud; Land Art som på Tranekær Slotspark og  Kæmpe naturlegeplads og landart som

Vil være godt med en ny sti/cykelsti, der starter ved lydskrydset Hilmar Baunsgaards Boulevard/Artillerivej og fører ind i
Fælleden. Særligt i lyset af den kommende bro over havnen.

Vil meget gerne kende placering på bygning til skolens naturformidling, men mener klart at det bør ligge på
Ørestadsboulevard i hjørnet af skolens egen grund, og bestemt ikke ved rundkørslen.  n

Vigtigt at fastholde store sammenhængende områder af hensyn til dyrelivet. Jeg savner flere spørgsmål der tager hensyn til
det vilde dyreliv i denne undersøgelse.

Vigtigt at bevare stier og stilheden

Vigtigt at bevare området og ikke inddrage mere til beboelse. Gerne shelterpladser og toiletter i tilknytning hertil.

Vi ønsker en fredning af Amager Fælled.

Vi ville blive glade hvis man lavede kælkefacilliteter, som at rette underlaget ud visse steder



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Vi snakker natur og biodiversitet. Lad det nu bare være. Ikke alt skal udvikles og bebygges. Det behøver ikke være så svært.
Det bedste politikerne kan gøre er, at lade Amager Fælled værei fred (dog evt. toiletter) og bruge tiden på at løse problemer i
stedet for at skabe dem.

Vi har brug for bænke med ryglæn (gerne i et lidt moderne design, hvor man også kan slænge sig lidt) mod syd på
overdrevet. Vi har brug for mere renhold af bøssebolleområderne - de er SÅ ulækre. De bøsser må simpelthen kommen ind i
kampen og lære at samle deres affald op!!

Vend det hele om. Hvorfor skal man bruge alle muligheder til at bygge - bevar det lille som er igen og sørg for at det får de
bedste kår. Det er ikke vejen at gå at bygge mere ned.

Vedligehold stierne, men gør så lidt som muligt ved naturen

Vedligehold stier og affaldsbeholdere, evt. nogle vedligeholdelsesfrie naturbænke (f.eks. en flækket træstamme, store sten
etc.).

Vedligehold af bålpladser

Vandposter langs ruten til Amarminoen, bedre belysning på cykelruten fra fælledvej-Ørestads Boulevard - man kan ikke se i
mørket og der sker mange ulykker. Skilte omkring man ikke må bruge elkøretøjer - alt for mange Elscootere, el-ladcykler og
city bikes. Sørge for personale kan tjekke op på hjemløses færden - de camper derude og jeg føler mig utryg når det er mørkt
som kvinde, byggeriet ved Lærkesletten skal rydde skrald op som ryger ud på stien og det samme med bevoksning af ukrudt
og planter som hænger langt ud over stierne så man ikke kan undgå at ramme brandnælder og andre ukrudt

Undlade græsslåning af sletterne. Begræns de elektriske hegn som lukker mennesker ude fra naturen. Amager fælled har
været natur i mange årtier uden græsslåning, overflødige husdyr og elektriske afspærringer.

Undlad flere øjenbæer i form af højhuse lige opad. Få styr på alle de Lime cykler og løbehjul overalt - det ødelægger hyggen
de bare er smidt rundt.

Undlad at klippe så meget i den selvsåede beplantning, - det ER ikke en park, men lade stedet være med plads til fugleliv og
dyreliv - og så må vi mennesker færdes på naturens præmisser

Undgå yderligere udbygning af veje og stier, det giver for høj cyklehastighed og for meget uro. Pas på det dyreliv der endnu
er.

Undgå yderligere indhegning som kan være til gene for rådyrene.

Undgå for enhver pris flere bygninger og bevar den vilde natur

Undgå at “forklare” hvor herlig stedet er ( Rute til ro), så alle kan bruge naturen uden “brugsanvisning”

Undgå at ødelægge mere af Amager Fælled end I allerede har gjort med Fælledby!

Undgå at gøre Amager Fælled til en park (altså overdrevent vedligehold af natur). Har været vidende til kommunale folk
fjerner sivbunker med overvintrende dyr, der smides på forbrændingen, fordi de "skæmmer" området.

Undgå at bygge mere på Amager fælled

Undgå at bebygge fælleden. Den er fantastisk som den er. Et par toiletbygninger vil sikkert højne oplevelsen, men jeg synes
ikke at der skal bygges yderligere, eller anlægges andre stier.

Undgå alt byggeri

Und for meget byggeri



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Udvikling er ikke nødvendigvis godt. Biodiversitet må være i højsædet.

Udvikle biodiversiteten optimalt

Udvidelse af cykelstien fra Axel Heides Gade til Tom Kristensens Vej. Der er mange daglige brugere og meget tæt trafik på
stien. Bedre belysning. Det er farligt for gående om aftenen.

Udvidelse af Supercykelstien i bredden og nænsom belysning (måske i belægningen). Sidst jeg forsøgte at gå Rute til ro var
den groet helt til og svær at finde. Så lidt bedre afmærkning og studsning af især start stien fra nord.

Udviddelse og mere belysning på cykelstien mellem Ørestad Nord og Axel Heides Gade. Den er farlig i vintermørket, både på
grund af smal cykelsti og dårlig belysning

Udvid fælleden, drop byggerierne

Udvid fælleden og hold den vild - vi har brug for en grøn lunge og ikke en poleret park

Ud med racer cyklerne. De er virkelig farlige. Mere oplysning om hunde i snor. Mange respekterer ikke dette

Tænker at der må kunne gøres mere i forhold til at alle os gående ikke bliver kørt ned bagfra / kørt ind i af motions cyklister.

Tydeliggøre overfor brugere af Amargerminoen at de ikke skal smide affald, ikke fylde hele vejen, og generelt rerspektere at
der er andre end gågængere der bruger fælleden.

Tydeligere markering af, at cyklisterne skal vise hensyn til de gående. Hunde skal kunne færdes frit, bedre markering af at el-
cykler IKKE er tilladt

Tryghed og renhed må forbedres. Specielt tænker jeg på grupperinger af unge der sviner ved grillpladserne og hænger ud.
Alm. unge ok, men ikke de der ligner nogle der har sociale udfordringer hvad end det er etnicitet, arbejdsløshed eller dårlig
opvækst.

Toiletter vil være godt

Toiletter ved DR-byen og enten overfor Sundby Station eller ved glaskunstværket Ørestads Boulevard/Vejlands Allé ser jeg
en pointe i. Og tilsvarende to toiletter langs Artillerivej. Men grundlæggende mener jeg kun der skal føres mere tilsyn med
ulovlig camping (jeg har flere gange set efterladte sovepladser med affald og mugne "senge") og ellers skal Amager Fælled
være forbeholdt små familieture og folk der søger fred. Fælleden behøver ikke være attraktiv for dem der ikke har "forstået
den". Den har sit helt eget formål som jeg ikke ser andre parker og naturområder opfylde.

Toiletter og flere affaldsstativer

Toilets should only be open during the day. At night, they should be locked or accessible only with a yellow card.

Tilladelse til at flyve med droner skal begrænses.

Tilgængelighed til natur for menneskers velvære er essentiel og bør bevares med høj prioritet.

There should be more sport's facilities, e.g. stadiums for badminton and other indoor activities in the region. Compared to
other areas in the Kommone, this kind of facilities for public health is lacking in the region.

The roads inside the park needs more light for the night



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Tak for muligheden for at bidrage med forslag til udviklingen af Amager Fælled. Her er nogle idéer, der både kan bevare
områdets naturlige skønhed og øge dets tilgængelighed og anvendelse:  1. **Styrket biodiversitet gennem rewilding**:
Indfør et program for "rewilding," hvor man fremmer naturlige processer, såsom introduktion af hjemmehørende plantearter
og forbedring af levesteder for truede dyrearter. Dette kan inkludere oprettelse af vandhuller og blomsterenge, som kan
tiltrække flere insekter, fugle og smådyr.  2. **Formidlingscentre og uddannelse**: Byg et naturformidlingscenter, hvor
besøgende kan lære om områdets økosystem, historie og biodiversitet. Centret kan tilbyde guidede ture, workshops og
undervisningsprogrammer rettet mod skoler og familier.  3. **Forbedret adgang og stier**: Anlæg flere naturstier med
forskellige sværhedsgrader, inklusive handicapvenlige ruter, så flere mennesker kan få glæde af området. Man kan også
etablere udsigtspunkter eller tårne, der giver et godt overblik over Fælleden.  4. **Bæredygtig infrastruktur**: Installér flere
affaldssorteringsstationer og vandposter rundt omkring på Fælleden. Brug solcelledrevne belysning og ladepunkter for
elcykler i parkeringsområderne for at støtte bæredygtig transport.  5. **Kulturelle og sociale mødesteder**: Skab små,
integrerede mødesteder eller “naturpavilloner” rundt omkring på Fælleden, hvor folk kan samles til sociale arrangementer,
workshops eller blot nyde naturen. Disse områder kan designes med respekt for den naturlige omgivelser og med
bæredygtige materialer.  6. **Beskyttelse af sårbare områder**: Identificer de mest sårbare områder af Amager Fælled og
begræns adgangen til disse steder for at beskytte dem mod menneskelig påvirkning. Brug af hegn, skiltning og uddannelse
kan hjælpe med at sikre, at disse områder bevares for fremtiden.  7. **Samarbejde med lokale organisationer**: Inddrag
lokale natur- og miljøorganisationer samt lokalsamfundet i planlægningen og vedligeholdelsen af området. De kan bidrage
med viden, ressourcer og frivillige kræfter til at støtte Fælledens udvikling.  8. **Økologisk landbrug og urban gardening**:
Overvej at integrere små områder med økologisk landbrug eller urban gardening, hvor byens indbyggere kan dyrke deres
egne afgrøder i fællesskab og lære om bæredygtig fødevareproduktion.  Disse forslag sigter mod at skabe en balance
mellem naturbevarelse og offentlig adgang, så Amager Fælled kan forblive et værdifuldt grønt område for både dyreliv og
mennesker i fremtiden.

Tag ud til naturcenteret i stedet med pæne lave bygninger og naturfornidling. Det er selvfølgelig fint med en ny bygning hvis
det ikke tager yderligere af fælledens område

Sørge for en bedre fredning, som der kræver gentagne afsteminger om at affrede over en årrække

Sørge for at der ikke fremover bebygges på fælleden.

Sørge for at der ikke bliver bygget mere end den forhadte Fælledby også kendt som 'Lossepladsby'

Sørg for at skraldespande og oprydning er i orden. Det kan kraftigt forbedres. Måske lav nogle overnatnings pladser såsom
shelters.

Sørg for at al forbedring sker på naturens præmisser.  komposttoiletter, ikke vandskyllende. Lad være med at lave en park,
lad det være vildt. Fortsæt med at tænke i “Pleje” frem for  “forbedring“ og - især “udvikling”.

Sætter pris på at der lyttes. Men Fælledby er nok. Ikke mere udvikling. AF er helt unik ift alle andre storbyer i verden. Lad den
være

Sætte en stopper for bygge muligheder i Amager Fælled for fremtiden, man har i forvejen gennem politisk korruption
gennemført et projekt hvis byggegrund har taget op mod 20%, fælleden var engang så meget mere.

Sæt skilt med cykling forbudt ved stien til fordybelse

Sæt mere støjdæmper på skydebanen som høres tydeligt meget ofte.

Sæt ind overfor de mange hunde uden snor

Sæt en fartgrænse for trafikken på grusstierne. Forbyd mountainbikes på de små, sårbare jordstier. Forbyd løse hunde og
ansæt personer til at håndhæve reglerne.

Sæt dage uden cykler. Har flere stier kun for fodgængere



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Så uberørt som muligt

Så naturligt som muligt uden alt for mange menneskeskabte installationer

Så meget vild natur så muligt

Så få ændringer som muligt. Hvis Fælledby medfører meget cykeltrafik vil det være rart med dedikerede gratiner, da nogle
cykler meget stærkt på grusstier

Synes det kunne være en god ide med nogle skilte med oplysninger om hvordan man opfører sig i naturen ved indgangene
til fælleden, sådan noget som tag alt skrald med dig - også toiletpapir - hvis du skal skide i naturen så skal det graves ned,
hvis du laver bål så husk at slukke det helt efter dig, forstyr ikke naturen eller kreaturene, derudover synes det det kunne
være en god ide at have toiletter ved flere af indgangene til fælleden, så man vidste at de var ved bestemte indgange så
færre går på toilettet i naturen

Synes der skal være så meget urørt natur som muligt , ingen bygning, ingen toiletter

Synes der mangler cykelparkering ved indgange.

Synes Fælleden skal bevares så vidt muligt. Så alt hvad der gør at der er fokus på den vilde natur synes jeg er en god ide.

Svært at forstå hvordan byggeriet ude ved vandrehjemmet har fået lov at tave så stor en bid af fælleden og ødelægge
naturen. Trist. Jeg troede egentlig at der manglede godkendelser da det startede. Den var ikke gået hvis vi andre ville bygge
noget om derhjemme uden forudgående godkendelser

Større ting: Fælleden skal ikke ødelægges af byggeri, metro eller andet forstyrrende. I det små: Jeg savner flere bænke. Der
er lange strækninger uden en eneste mulighed for at holde pause på en bænk.

Store helårsgræssende dyr på vestsiden af AF.

Stoppe den igangværende bebyggelse

Stoppe alle musik musikarrangementer i naturomåder. Der skal være fred og ro ikke på noget tidspunkt larm og musik!

Stop videre udvikling

Stop udmøntningen af boliger i Amager Fælled. Det må være muligt, at finde budget til metroen uden at ødelægge et natur
skønt område midt i beton byen.

Stop og fjern byggeriet

Stop med at tage bid for bid af naturen, for at tilfredsstille nogle få.

Stop med at gentrificere naturen

Stop med at bygge på Fælleden. Det er unikt vi har sådan en tur så tæt på København, og har fuld forståelse for der er større
og større boligbehov, men nu skal det stoppe!

Stop med at bygge mere og lav en cykelsti langs Metroen, så cykler kan køre begge veje langs fælleden, så vi undgå uheld
og forsinkelser i alle rundkørslerne.

Stop med at bygge boliger, skabe kunstig natur og gøre område bekvemt på dyrenes bekostning !

Stop med at bygge beboelsesejendomme på fælleden!



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Stop med at bebygge Fælleden, det modarbejder netop den natur der findes her. Cykelaktiviteten er allerede overvældende
på Fælleden især i myldretiden, det kan være svært at stå ikke for trafiksikkerheden for alle trafikanter - er der en løsning
hvor man kan føre folk udenom?

Stop husene i parken

Stop for musik i shelter/bålplads overfor UN17; tror det er på Kanonvej. Høj musik, råbende unge, der tænder bål og
ryger=nej tak. Desværre er der kommet flere pushere til; der sælges stoffer, køres ræs og hænges ud på Promenaden. Der er
virkelig mange hundeejere, der ikke har styr på deres hund og nogle glemmer, den skal i snor. Andre at tage hundelorten
med sig.

Stop for mere byggeri

Stop for flere stier, bygninger, belysning mv. Lad naturen råde. Slet krav om, at hundeluftere skal opsamle hundelorte, for der
flyder med lorteposer.

Stop for byggeri - desværre nok for sent - skaden synes at være sket allerede

Stop det forfærdelige byggeri. Det kommer til at skade Amager Fælled, dyrerne, planterne, føelsen af at gå i naturen i ro og
fred midt i Kbh. Og vil skabe så mange problemer i trafikken, da alle de mennesker der skal bo der naturligvis har mindst en
bil. Og  vi har i for ejen kæmpe problemer med trafikken her.

Stop byggeriet. Det er grotesk at ophæve fredningen for at bygge en by på et af vores eneste grønne områder

Stop byggeriet! Og erkend at der er brug for den grønne natur for at bedre folks mentale helbred. Dette sås tydeligt under
coronaen

Stop byggeriet ved vandrehjemmet og genskab naturen der.

Stop byggeriet på lærkesletten. Lav nye stier væk fra byggeriet

Stop byggeriet på Amager Flled

Stop byggeriet omgående og giv naturen bedre vilkår. Ikke mere byggeri af nogen art, tak!

Stop byggeriet af Fælledby. Find et andet sted til orienteringsløb...

Stop byggeriet af Fælledby og lad være med at ødelægge resten af fælledens natur med flere bygninger, stier og kunstig
belysning

Stop byggeriet af Fælled-byen - det er vigtigt (men desværre nok umuligt)

Stop byggeriet - det skal ikke blive en park

Stop byggeriet - det er en skandale og så ødelæggende for den natur, vi har så meget brug for nu.

Stop byggeri, så flora og fauna har plads

Stop byggeri på Lærkesletten

Stop bebyggelsen af Amager Fælled og respektér naturen og borgernes ønsker! Fælled by er en skændel mod kbh, natur og
borgere! Bæredygtigt byggere?-overhovedet ikke!

Stop bebyggelse at Amagerfaelleden med boliger osv.

Stier og offentlige toiletter samt andre faciliteter der er overvejende handicap venlige i deres design og funktion



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Stier nær skole og institutioner skal holdes bedre. De store huller og meget skrånende stier skaber meget farlige situationer
fordi der er så mange på så lidt plads.

Stier indtil Fælleden skal holdes klippede. De er utrygge at gå på spec ved Artellerivej.

Stier forbeholdt gående. Det stresser med alle de cyklister

Stien fra Islands Brygge over Fælleden til Ørestads Boulevard kunne godt have lidt bedre belysning

Som skrevet over, så synes jeg man kunne udnytte det slået græsarial som er ud til Ørestads bulevard. Jeg bliver mere
skeptisk hvis man planlægger at ryde bevoksning for at bygge.

Som sagt: lad være med at bygge mere, heller ikke toiletter (man kan jo sætte sig ned bag en busk hvis man bliver meget
tissetrængende), heller ikke ‘besøgscentre’. Lad Amager Fælled være naturområde - intet andet.

Som jeg skrev ville det være rigtig godt hvis der i jeres planlægning f.eks. Bygninger kunne tages højde for at foreningslivet
kunne bruge Amager Fælled meget mere hvis man kunne komme indendørs. Evt. som eget lokale eller som et låne lokale.
Ligeledes mener jeg at det ville være skønt med flere træer og ikke flere dyr. Vi har så lidt bynær natur at jeg vil være meget
ked af at skulle gå og være bange for køer osv.

Små autentiske træhuse med toiletter kunne placeres på strategiske punkter på Amager Fælled.

Skærre ned på alle de forskellige tiltag

Skraldespande ved shelterpladserne. Og et toilet og en vandpost tættere på Dragørenden af Arminoen.

Skraldespande til hundeluftere på populære stier. Derudover, tydeligere markering af hvilke områder der ikke må være hunde
i, da mange hundejere slet ikke er opmærksomme på det og lader deres hunde løbe fri blandt får og køer.

Skab og vedligehold den "autentiske" naturoplevelse som fælleden tilbyder, som et af de eneste store områder i byen.

Sikre åbne vandhuller

Sikre en gang for alle, at der ikke bliver bygget mere på Fælleden

STOP byggeriet af Fællesby, så københavnerne har et lille stykke natur tilbage på Amager.

Rør ikke for meget ved naturen

Rydde nogle ‘rabatter’ ud til stier/asfalterede veje og lade resten være. Jo flere mennesker, der færdes, jo større behov for
tydelig skiltning og adfærdsregulering.

Ro, ro, ro! Vil man have bygninger, fest, toiletter og tusindevis af andre mennesker, kan man finde det ALLE STEDER. Der må
da være muligt for os gamle amar'kanere, stadig at kunne finde lidt ro på vores ø.

Riv hegn og skrammelbyggeri ned, smid By og Havn ud og giv de fredede dyr og naturen ro. Gen fred Hele Amager Fælled.

Riv Fælledby ned. Det projekt skulle aldrig have blevet startet - det hat smadret så meget, naturen forsvinder, folk skal bo på
en giftgrund og potentielt blive meget syge af det. Udvikling skal ikke ske på bekostning af naturen.

Respekter naturfredninger, fjern det hæslige naturødelæggende byggeri i har igangsat, og lad naturen overtage området, til
gavn og glæde for Københavneren og naturen

Rensning og udvidelse af kanaler, til at holde større mængder vand - både som reservoir, og tilhørende afvanding af
overflade-vand efter klima-relaterede hændelser. Vand understøtter fødekæder.

Reducere støjen fra de store veje syd for Amager Fælled.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

På varme dage mangler der to8letter og vandstatuoner har jeg ladet mig fortælle

Provide guidance on the wild vegetation growing in the area that can be eaten/used in cooking

Please provide more toilets.

Plante flere træer

Plant høje træer på det flade område mod Fællebyen

Plant flere egetræer

Plant buske og træer der styrker biodiversiteten

Plan for at det ikke bliver bebygget

Pavilloner med bålplads

Pas på vores naturlig cyklist: respekter de gående - skilt

Pas på naturen. Bevar den natur, der er og sikre, at der ikke fjernes mere. Så vild natur som mulig med pleje, så det gavner
de vilde dyr og insekter.

Pas på Amager fælled… vi skal ike have en friseret bypark… dem er der nok af

Overveje at rydde lidt for vild Pastinak, men ellers stoppe med projektet.  Brug hellere penge på renhold andre steder i byen

Overveje at dirigere cykeltrafikken og sikre at alle de nye beboere i fælledby ikke overtrafikerer. Flere skilte og fx
hastighedsbøder for cykler eller ved kørsel på lukkede stier. Det er meget overtrafikeret pt

Overvej at give mere plads til de vilde dyr, til hjortene. Ikke mere lys på Fælleden - der skal være mulighed for at være i
naturen, også selvom man bor i København.

Oversvøm området og lad det blive en del af Øresund igen som før 1930

Overdæk motorvejen og bedre vedligehold f stierne mellem golfbanen og togbanen og den syd for togbanen ned til fasan
skoven.

Opsætning af skilte rundt omkring ved/i golfområdet, hvor der står skrevet at man gerne må gå i området uden at skulle
være golfspiller. Oplever med jævne mellemrum og blive smidt væk.

Opstilling af skraldespande - som minimum ved ind-/udgange - og plan for jævnlig tømning. Mennesket er doven af natur,
hvorfor der ofte ligger skrald.

Opstil et skur med tømbart toilet. Og undlad at bygge mere.

Opmærksomhed på at der nogle steder cykles for stærkt/hasarderet. Fælleden egner sig ikketil fx mountaibike ryttere. Der
er ikke plads til det HELE. der bør ikke sættes mere lys op end der er på fælleden, da det ødelægger det for dyr og planter og
mennesker

Oplyse om hvordan man som gående/cyklende placerer sig på stierne. Færdselsloven er jo gældende, da andet ikke er
oplyst.

Opføre en indhegning til hunde på den gamle hestefold ud til Artillerivej. Der er knap 1000 medlemmer af hund på Bryggen
og vi har inden steder i nærområdet hvor vi kan lade vores hunde løbe uden snor.

Området skal bruges rekreativt



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Områder med høje træer hvor der er tørt og fri for buskads

Nødhjælps telefoner og/eller hjertestartere

Nogle lavtliggende punkter på visse stier bliver ofte oversvømmet og kan ikke passeres tørskoet i flere dage eller endda i
ugevis. Hæv disse steder 20-30 cm, så de altid er farbare.

Nogle flere oversigtskort over Amager fælled så det bliver nemmere at finde rundt, når man er derinde.

Noe må gjøres med antall hundedritt (lort) på stiene. Folk plukker ikke etter sine hunder eller kaster poser på veien.

No more residential buildings, we have enough space up north in nordvest to expand copenhagen, why build on the beautiful
nature we have. I think if we focused helping add sections to amagerfaelled or kalvebold faelled that helped people engage
with nature it would be so much more worthwhile. Viewing platforms so people can see from high above, picnic tables (but
nice areas where people want to go), cycling mtb/gravel wood tracks through the woods in kongelunden or nice little bits of
refuge in amagerfaelled where families and children could clearly see theres a space for them to walk to and see the birds
or have a rest etc anything that helps people connect more with nature and not destroy it is perfect

Nedsat adgang for cykling i højt tempo jeg er blevet påkørt bagfra som gående af en cykel

Nedlæg fælledbyen

Nedlæg eller flyt  skydebane og motorcross bane

Naturen skal lades være. Mere tilgængelige betyder mere forurening.  Mit forslag er at kk stopper dere indgriben i naturen.
Der nedlægges natur, bygges lejligheder ingen har råd til - og så plantes der græs på taget i håb om at de "dumme
Københavnere" køber ideen om at der er biodiversitet

Natur toiletter eller poser man kan grave sit lort i.

Natur frem for mennesker. Lav fine stier, men lad naturen tage pladsen. Stop byggeri på Amager Fællede fremadrettet.
Gerne endnu mere grønt i byen. Fx ift at rense partikler fra trafikken, så det er sundere at færdes i byen. Både på gåben og
cykel. Mure med grøn bevoksning nær skoler og børnehaver, kan skrives i lokalplaner og udbud ift byggeri.

Måske nogle flere pæle i stilkrydsningerne som peger mod fx "Islands Brygge" eller "DR Byen", "Ørestad" og med
afstandsmarkører. Ville jeg elske, fordi man bliver hurtigt lidt lost på løbeture fx. Når jeg er på fælleden gider jeg helst ikke
glo ned i tlf på Google Maps heller, selvom det er den nemme løsning på mit "problem".

Måske lave et kæmpe område hvor man må gå med sin hund løs

Måske kunne der være flere ufarlige dyr, der har deres gang der?

Måske kraftigere belysning i den allerede eksisterende belysning efter mørkets frembrud. Ikke særlig trygt at bevæge sig
gennem fælleden , når det er mørkt

Måske et par træstubbe, man kan ta’ et lille hvil på

Måske et lille tilgængeligt sted med lidt kaffe/is/kage

Muldtoilet. Kompost. Krydderurter. Frugtræer og buske, noget som vi sammen kan glædes om

More trash cans in the shelters. Unfortunately a lot of users can't follow common sense and just leave all their trash in the
ground

Modstå fristelsen til mere bebyggelse af fælleden

Mit forslag om cykel- og gåruter



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Mit forslag er flere hunde områder !

Minimér naturpleje, undgå bebyggelse.

Mindre naturpleje, mere tæt natur, krat, små stier.

Mindre larmende låger til områder med dyr. De smækker alt for hårdt. Samt bedre vedligehold af disse. Bedre fjernelse af
grafitti og affald.

Mindre byudvikling. Bedre passager mellem de to fælleder for dyr og mennesker. Påfyldning af grus ved broen over kanalen
ved DR byen, så cyklerne ikke lander i et stort hul.

Mild udvidelse af cykelsti, samt belysning mellem artilerivej og DR byen

Mest mulig urørt natur. Tydelig vejvisning

Mere vild natur. Færre løse hunde og vanvidscyklister.

Mere vild natur, ikke for meget ny menneskeskabt udvikling. Bevar de små stier, ikke nye asfalterede stier eller lign. Og pas
på at fællesbørns liv ikke breder sig til mere skrald mv på fælleden.

Mere vild natur, flere dyr,

Mere vild natur så der kommer meget biodiversitet og mulighed for at se vilde dyr (rådyr og ræve) som trives på fælleden

Mere vild natur - fjern de græsplæner, boldbaner, kunstinstallationer, og andet park agtigt

Mere vild natur

Mere vild natur

Mere vild natur

Mere vild natur

Mere vild natur

Mere vild beplantning og frodighed i den strækning der går parallelt med Artillerivej overfor boldbanerne.

Mere variation og biodiversitet. Fælleden er lidt “boring” og der mangler blomster og stedsegrønt. Hvorfor er der ingen
fyrretræer og grantræer?

Mere udendørs motionsudstyr

Mere skygge så det er rarere at gå tur om sommeren (især med barnevogn)

Mere skov, flere høje træer.

Mere skov

Mere sikkerhed ved cykelsti, bedre/flere belysning

Mere sensor lys til alle sæsoner. Projekter med mere fællesskab omkring plantning eller bevaring af området så man føler
sig mere involveret

Mere plads til naturen, mindre park og mindre byggeri.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Mere naturgenopretning og mindre parkanlæg.

Mere natur: lad noget af Fælleden udvikle sig til skov

Mere natur og minder park

Mere natur - mindre nytænkning.

Mere lys på fælleden så det føles mere sikkert når det er mørkt

Mere lys på de store stier om aftenen

Mere lys på cykelstien

Mere lys og sikkerhed. For mange hjemløse camps

Mere legeplads til børn som fx naturlegepladsen i Valbyparken.

Mere fokus på natur og mindre på faciliteter

Mere direkte cykelsti til Ørestad

Mere beplantning - variation i naturen - syd og vest for Ørestad Syd

Mere belysning, så man kan bruge det om vinteren.

Mere belysning, som gerne kommer fra bæredygtig energikilder

Mere belysning i de mørke områder af fælleden så man også kan færde sig der om aftenen og føle sig tryg

Men toiletterne skal renholdes ellers er det ligemeget. Også meget gerne vandposter

Markér løberuter med standard længder på eksempelvis 2, 5, 7, 10 km. Markeres med farver og planlægges som "løbe i ring-
ture" så alle kan "stå på" uanset udgangspunkt.

Marking for direction of bikes vs pedestrians on Kanonvej/Kalvebod Sti

Mangler oversigt over stier og kortangivelser

Mangler især bænke eller siddepladser langs stierne

Mange steder trænger der til oprydning af affald. Men ellers synes jeg ikke, der skal 'udvikles'. Fælleden er netop dejlig, fordi
der ikke sker noget som helst!

Mange flere toiletter med vand og sprit både langs Amagerminøen og over det hele

Man skal stoppe med at ødelægge naturen

Man skal holde dig langt væk for st ødelægge mere, lad naturen være i fred.

Man kunne lave en slags botanisk have med originalt danske planter. Så man ved hvilke planter der vokser naturligt i
Danmark. Så kan det ligge ved siden at den bygning der blev snakket om og kunne også bruge haven som undervisning.

Man kan overveje flere skraldespande på fælleden for at forhindre affald i naturen. Skraldespandene skal være med låg, så
fuglene og andre dyr ikke går i dem



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Man bør inddrage fælleden til at bygge boliger. I en situation med akut boligmangel er det en forsømmelse ikke at få
nyttiggjort nogen af disse mange potentielle kvadratmeter

Man bør bevare den vilde natur og ikke bygge yderligere.

Man burde give naturen mere ro derude, ved mange bruger området men det kan også bliver oversende.

Man behøves nødvendigvis ikke gøre mere, men blot bevare det som er samt sørge for, at området ikke med tiden bliver
mindre og mindre for at gøre plads til bygninger etc.

MTB spor på og omkring højene

Lys på cykelstien om natten er vigtig. Også meget gerne lys på grusvej ud fra rundholdtvej og tværs over til Peder Lykkesvej.
Det er fint m diskret lys. .

Luk nogle stier for cykler - mange bruge kun fællen til transport . det stresser dyr og gør det svært at gå en tur

Lige nu er store områder af Fælleden ved at springe i skov, der vil medføre en mindre adgang til områderne. Der bør være en
plan for, hvor store områder, der skal holdes åbne, bl.a. som græsningsarealer for kvæg og heste

Lidt flere skraldespande og lidt flere hyggelige opholdssteder .

Lidt bedre oplysning på cykelstier - lamperne i asfalten er ofte gået ud og om vinteren er det utrygt at cykle der om aftenen

Lav være med at inddrage og bygge på Amager fælled!

Lav en skudsikker lovgivning, der hindrer emsige politikere i langsomt at sælge ud af Fælledens areal.

Lav en oplyst løberute, så kvinder også tør at løbe om aftenen/i vintermørket. Jeg ved, at mange desværre holder sig tilbage
ellers.

Lade naturen være natur med så minimal menneskelig indgriben som muligt

Lade natur være natur

Lade fælleden være - især lade være med at få mennesker uden naturkendskab til at gå og fælde og beskære

Lad være med at ændre noget - bare hold stierne rene.

Lad være med at udvikle. Vi står i en kæmpe naturkrise. Naturen har brug for plads og fred. Ikke udvikling.

Lad være med at udvikle den. Lad den være natur. Lad være med at bebygge den mere.

Lad være med at rydde mere natur

Lad være med at pleje naturen på fælleden for meget. Det går ud over dyrene og oplevelsen af at være i naturen. Når der fx
er blevet slået græs har jeg oplevet at rådyrene prøver at gemme sig i de små arealer med græs der er ladt tilbage, det er
hjerteskærende at se

Lad være med at pille for meget ved det eksisterende...

Lad være med at lave store brede grussier, lad naturen være vild og utæmmet. Det er fint med store dyr, men ikke for
mange. Man burde dog fjerne vild pastinak og japansk pileurt, den første breder sig voldsomt, og den giver kraftigt udslæt
ved berøring.

Lad være med at lave mere, der griber ind i den vilde natur, fx flere gennemkrydsende stier



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Lad være med at inddrage mere af fælleden til lejligheder og byggeri!

Lad være med at bygge på fælleden

Lad være med at bygge mere. Naturen skal have lov at fylde.

Lad være med at bygge mere. Men toiletter er fine til de hjemløse der tager ophold på fælleden, men så skal det også være
faciliteter der kan rumme deres brug. Vi har rigtig mange fine parker i København, jeg tænker at fælleden er det eneste sted
der minder om vild natur og det er det der gør stedet til noget unikt. Find andre steder til golf, droner og den slags og lad det
være et sted hvor man faktisk kan slippe væk fra storbyens jag.

Lad være med at bygge mere på fælleden.

Lad være med at bygge mere på Amager fælled og beskyt den sidste vilde natur

Lad være at etablere flere faciliteter, end I vil tilse og vedligeholde - mange af de gamle bænke og borde er totalt
ramponerede og/eller træer og buske er vokset op, så der ikke er frit udsyn mere - toiletter kan selvfølgelig være en idé men
kun i yderranden af Fælleden, - befolkningen bør supplerede/i stedet læres bedre op i, hvordan man gebærder sig i naturen
(også hvis man føler behov for at forrette sin nødtørft). Toiletter vil dog gøre det nemmere for med gang- og/eller
vandladningsbesvær at komme ud, og kunne finde toiletter.

Lad vær med at bygge i Amager Fælled, lad natur være natur

Lad vær med at bygge flere grimme og dyre lejligheder, som folk alligevel ikke har råd til at bosætte sig i.

Lad vær med af godkende flere projekter på fælleden - det er enormt forstyrrende for dyrelivet og for os der bor omkring

Lad vær at ødelæg naturen med byggeri

Lad tingene være og tilfør mere ren natur hvor mennesker ikke må blande sig. Giv live og plads til flere dyr.

Lad os bygget nogle boldbaner under metroen

Lad os bevare vores åndehul. Lad flere mennesker opleve hvad et dagligt møde med naturen kan, men gør det ikke til et
tivoli. Det er det der er og er man ikke "underholdt" nok derude, skal man nok bare finde en anden aktivitet.

Lad nu vær med at tage mere af det smukke sted til ligegyldige projekter fælleden bliver mindre og mindre men er et
fantastisk åndehul for os københavnere og ikke mindst Amagerkanere

Lad nu Amager fælled være. Det er natur og skal ikke være en friseret park

Lad naturen være. Vi har masser af bygninger i forvejen. Måske vi kunne blive bedre til at bruge dem, i stedet for at bygge
nyt og mere

Lad naturen være.

Lad naturen være, sæt ikke flere ikke naturlige ting i naturen

Lad naturen være

Lad naturen være

Lad naturen være

Lad naturen råde - stop for al byggeri og for flere aktiviteter på Fælleden

Lad naturen overtage så meget som muligt, kun stier som er nødvendige. ingen bebyggelse



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Lad naturen får førsteprioritet!

Lad naturen blive mere vild igen, og stop med at fælde/slå og "pleje" mere af den "vilde" natur der er tilbage. Lad Fælleden
forblive et stykke vild natur tæt på København.

Lad natur være natur. Stands alt indblanding såvel som nye stier og intet boligbyggeri

Lad kyndigere mennesker foretage naturplejen på fælleden. Og stop med at gøre fælleden til endnu en park. Det er jo det
vilde med mange arter fauna og flora vi elsker.

Lad fælleden være natur. Undlad græsslåning. Fjern de mange elektriske hegn og de anbragte husdyr der ødelægger adgang
og brug af fælleden for københavnerne.

Lad fælleden være i fred, i stedet for at lave det om til en bypark, eller en underholdningsområde.

Lad fælleden være i fred

Lad fælleden i højere grad passe sig selv. Det er IKKE en park

Lad enkelte områder være parklignende, resten vild natur

Lad det være som det er.

Lad det være som det er - værn om naturen

Lad det være som det er

Lad det være som den er. Og lad være med at grave ud til metro

Lad det stå urørt

Lad den være. Ikke mere byggeri, tak.

Lad den være som den er, den er skøn, og præcis som den skal være

Lad den være som den er

Lad den være i fred - brug stor drogtygger dyr på hele området og evt en ulv eller ligene til at holde styr på løse hunde og
børn 

Lad den vedblive at være vildtvoksende, biodiverst natur  - ikke en tivoli park.

Lad den sidste test natur være som den er før i ødelægger den sidste rest tak

Lad amager fælled være fred. Hjælp kun med det der er nødvendigt for en god natur oplevelse så flaere kan bruge det som
et åndehul.

Lad Naturen passe sig selv og lad være med omdanne området til en friseret park, jeg ser færre og færre dyr

Lad Fælleden være i fred. Etabler gerne uv-faciliteter på Metro grunden + toiletter

Lad Fælleden passe sig selv, man kan gå i Tivoli hvis man vil have underholdning

Lad Amager fælled være. Det der er nu, skal ikke ødelægges

Lad Amager fælled være vild natur og STOP byggeriet. Bevar Amager fælled.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Lad Amager fælled være natur og pas på at det ikke bliver en park. Stop ALT byggeri af ejendomme og boliger.

Lad Amager fælled være i fred. Lad det var natur og ikke andet.

Lad Amager fælled være i fred ..

Lad Amager fælled passe sig selv. det er ikke en park men et natur område.

Lad Amager fælled ligge urørt og nyd det naturlige

Lad Amager Fælled være som den er nu.

Lad Amager Fælled være og passe sig selv, istedet for at fintrimme hele tiden, så det ligner en grim park.

Lad Amager Fælled forblive vild natur. Fjern de forskellige indhegninger med køer, heste mm. (det er ikke en ZOO). Lad
naturen herske og fjern diverse bygninger mm da fælleden er storbyens åndehul.

Lad AF være som det var. Jeg undgår område hvor I bygger i en stor bue. Men det stikker ud over det hele. Jeg er så ked af
det!

LAD VÆRE MED AT BYGGE, så de mange mennesker bruger fælleden til at komme frem og tilbage, og derved ødelægger
området.

Kunne være godt med en udviddelse af stien og cykel stien mellem DR byen og Islandsbrygge da den ikke kan trække al den
trafik der er igennem den. Samt jeg har set flere mindre ulykker på den fordi den er for smal

Kunne være godt med en udendørs træningsplads inde i fælleden

Kunne være fint med små naturlegepladser.

Kunne tænke mig en badesø - ala den der er på Hampstead Heath i London

Kunne ma  forestille at genoprette bare en smule af den vilde natur der var engang

Kan man lave træningsfaciliteter, så træningshold kan have udstyr opbevaret?

Kan man ikke lade naturen være, så vi kan nyde den som den er, i stedet for at skulle gøre det turistet det hele.

Kan der ikke laves aftale med de hurtige cyklister/ryttere at de begrænser deres høj fart i kolonne til bestemte stier/tider. De
er ikke nødvendigvis til gene altid, men kan nogle gange give indtryk at være landet midt i Tour de France og alle andre skal
passe på.

Jeg ønsker mere natur, eksempelvis vådområder, bedre plads til fodgængere, restriktioner på cykler, ladcykler og
motionsløbere.

Jeg ville ønske det blev gjort forbudt at cykle på de små stier, ikke kun med skilte men med en fysisk barriere som bump
eller bomme. Jeg vil ønske I aldrig sætter lys op på Fælleden, for det er svært at finde steder at kigge på stjerner og nordlys i
KBH. Jeg vil ønske, I ikke asfalterer mere, for det lægger op til, at folk bruger stierne, når de har travlt uden hensyn til dyr og
andre gående, der bliver kørt rigeligt med dyr over, som der køres nu (salamandre, tudser, frøer, snoge og firben). Jeg synes
der mangler insekter derude, kan biologer ikke udtænke måder at få lokket dem tilbage på?

Jeg ville virkelig ønske vi får flere arealer hvor man kan sidde på græsset og holde picnic. Altså flere velholdte arealer, hvor
det ikke er vildt græs.

Jeg vil gerne have etableret en grussti fra Hilmar Baunsgaards Boulevard til stisystemet, så det er lettere at få adgang.

Jeg vil gerne at det bliver nemmere at cykle på fælleden fra Syd til DR. Det er svært at krydser golf og Vejlands.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Jeg ved ikke helt hvordan men kunne godt savne at både Amager og Kalvebod Fælled gøres mere børnevenlige. Inddrag
børnene i hvordan :)

Jeg syntes noget at naturen er meget svær tilgængelig pga af tornekræt.

Jeg synes, at det er vigtigt at bevare  og respektere den vilde natur på fælleden. Jeg synes derfor også, at det er vigtigt, at
der ikke bygges huse/toiletter /nye stier mv på fælleden. Eksisterende stier kan evt udvides efter behov, men i respekt for
naturen - og uden f.eks. voldsomt lys

Jeg synes om, at kommunens gartnere holder styr på Fælleden. Men jeg ærgrer mig sygt over de store områder, hvor
tagrørene bliver fjernet. Os plantefarvere bruger tagrørene og jeg tør ikke gå ud i vådområderne for at hente dem.
Kommunens gartnere skal også passe på, at de ikke laver fælleden om til en pyntelig blomsterhave. Det breder sig bag
Radiohuset - det område med haveagtigt blomsterudseende. Lad os bevare den rå fælled.

Jeg synes man skal have miljø og klima for øje ved eventuelle nye tiltag, hvorfor jeg ikke synes man skal bygge nyt, men
hellere udnytte allerede eksisterende lokaler, der ikke benyttes. Derudover er skiltning en vigtig faktor, hvilket jeg vurdere
godt kan være bedre ( har selv gået armagerminoen) og der skal opsættes flere offentlige toiletter, eventuelt bare
toiletvogne?

Jeg synes man skal gøre mere ved beslysningen på stien mellem DR byen og Artiellerivej så man føler sig tryg når man
cykler der om aftenen/natten

Jeg synes ikke helt samspillet mellem cyklister og gående fungerer. Måske bør stierne deles op, eller der skal være
dedikerede stier til hver. Jeg synes også det er lidt svært at finde rundt. Kunne godt tænke mig flere overblikstavler, så jeg
tør bevæge mig væk fra de 2-3 stier jeg kender

Jeg synes ikke at der er behov for udvikling - vi har parker nok i Kbh, lad natur være natur

Jeg synes enormt godt om Amager Fælled som det er i dag. Det vil være skadeligt for natur og ro med mange flere projekter
der. For mig at se er der andre områder der har mere gavn af udvikling. Amager Fællede har det bedst som mest mulig
uberørt

Jeg synes det ville være fint at markere indgange til fælleden med porte lige som i Dyrehaven

Jeg synes det er vigtigt at området fastholdes som vild natur med åben adgang for mange. Det må ikke blive for friseret /
pænt

Jeg synes at fælleden skal står uberørt af menneskehånd således at den få lov udvikle sig naturligt, den må geren ende med
at bliv skov. En tur i skoven giver bedste  ro

Jeg som mand er egentlig ligeglad, men det må være lidt mere besværligt for kvinder.

Jeg savner en legeplads til mindre børn. Undlad at hegne endnu mere af Fælleden.

Jeg kunne godt tænke mig, at man ville begynde at bekæmpe den vilde klematis, som breder sig overalt på Amager Fælled.
Den forskønner bestemt ikke området.

Jeg kan ikke udtrykke det tydeligt nok, stop med at bygge på fælleden. Det er helt unikt at vi har natur så tæt på vores by, vi
har brug for det åndehul som det er

Jeg har tilmeldt mig i forhold til lokal vest. Jeg håber at fremadrettet inkluderer boligområder der ikke nødvendigvis kun
knytter sig til Island brygge, Ørestaden, samt området omkring DR byen. Lokalområdet vest rummer også sundby sogn. Et
nærområde med stor diversitet både boligmæssigt men i min optik også udfordringer i forhold til grønne områder. Eks at
Skotlands plads højst sandsynlig må vige for parkeringskælder og derved reducering af grøn beplantning og en hrlt anden
type sf opholds arealer



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Jeg har ikke verdens mest stabile knæ, og er derfor glad for at kunne transportere mig pr. bil. Der er, desværre, mange
steder man kun kan komme til på cykel. For få parkeringspladser ved indgangene til Fælleden.

Jeg har desværre oplevet, at dele omkring Grønjordssøen bliver brugt til narkohandel. Jeg er også ked af at opleve den
måde man 'plejer' naturen på - mennesker i nyttejob ved ikke altid, hvordan man gør det bedst, og det virker som om, at der
bliver beskåret vildt og voldsomt.

Jeg har bl.a. været med FOF/AOF på et par guidede ture hvor den ene var om at lære om træerne derude. Vi nåede kun 60%
den dag fordi pga regn var nogle områder meget sumpede. Dette er en del af Amagers natur der vi ligger lavt. Det fik mig til
at tænke, at det ville være fantastisk hvis der var nogle små skilte hist og her, ved nogle af træerne med deres navn. Så
kunne både voksne og børn lære træerne at kende helt naturligt og også på egen hånd. Det samme, altså navne skilte ved
nogle træer, ville være godt også i Kongelundsskoven og i parker som i Remiseparken som er så flot med alle de nye plantet
træer. Og i “Englandsparken” som snart også er færdig opgraderet. Bare nogle små, diskrete og selvfølgelig, ikke giftige for
naturen skilte. Lidt som i Botanisk have.

Jeg foreslår, at I holder op med at bygge på Amager Fælled; at I nedriver Fælledby; at I genfreder HELE Amager Fælled og at
I opfører en faunabro over Vejlands Allé, der forbinder AF med Kalvebod Fælled.

Jeg foreslår at cykelstien med forbindelse til cykelbroen gøres med sikker og tryg. Den er direkte farlig og jeg kender mange
der er kommet til skade. For det første skal der opsættes rigtig belysning så gående og cykler kan se hinanden i mørket.
Fore det amdet så skal den gøres bredere så cykler kan passerede henanden. Når der kommer en ladcykel så er man nu nød
til at trække ud gå stien til de gående og det skaber mange farlige situationer. Håber meget at alle kan støtte om om disse
meget nødvendige tiltag.

Jeg er utroligt ked af at fælleden ødelægges af Fælledby og den mere intensive drift jeg ser.

Jeg er ked af, at I har så travlt med at belyse alting

Jeg er gift med en kineser, og de har lært at bruge naturen. Uden offentlige toiletter, kan man jo bruge naturen.

Jeg drømmer om nogle hængekøjer væk fra de store stier.

Jeg cykler aldrig over fælleden når det er mørkt. Det føles utrygt med for lidt lys langs cykelstien. Jeg elsker det når det er
lyst - så jeg bruger mest den vej om sommeren. I mørke kører jeg hellere en længere omvej for at undgå fælleden

Isolere hurtigtkørende cykelmotionister fra gående. Der er dagligt farlige situationer på asfaltstierne ud fra naturcenteret

Intet byggeri

Ingen ulækre toiletter der ikke er råd til at rengøre

Indhegnede hundeluftningsområder

Ikke tage mere plads …fold til kvæg end det nuværende….i det hele taget lade naturen gro uden at lave nye indgange

Ikke så mange cykelstier. Især nu med fælledby - det bliver et kaos og man kan slet ikke gå nogle steder. Sikre at der er
gåstier og cykelstier for sig.

Ikke mere byggeri. Vigtigt at beholde den ro natur , det er IKKE en park.

Ikke mere byggeri, ikke flere "cykel-motorveje", Ikke flere skilte o.lign, Lad folk og naturen være i fred.

Ikke mere byggeri!

Ikke mere byggeri på selve fælleden



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Ikke mere byggeri på fælles lad naturen være og kan os nyde den

Ikke mere byggeri lad det forblive et vildt område for dur planter fugle svampe

Ikke mere byggeri i nærheden af dette område!

Ikke mere byggeri

Ikke mere bebyggelse/udstykning af Amager Fælled. Lidt må der jo gerne være tilbage af den trods alt.

Ikke mere bebyggelse. Lad naturen være vild. Kærlighedsøen mangler en kærlig hånd såsom afskærmning fra trafikstøj og
flere planter.

Ikke mere bebyggelse på fælleden

Ikke indgribe for meget i naturen.

Ikke flere bygninger, tak. Sjovere mere fabulerende beplantning - det er fjollet at lege området er natur. Skab via en
interessant landskabelig bearbejdelse en mere spændende park .

Ikke flere bygninger, tak

Ikke flere bygningen på fælden

Ikke flere boliger!!!!!

Ikke flere boliger på Amager Fælled

Ikke flere boligbyggerier, gøre naturområdet mere indbydende

Ikke et forslag men kommentarer il toilletter: hvordan sikrer man renholdelsen og ikke misbrug af feks uønsket ophold?

Ikke byg mere på fælleden. Og ikke flere indhegnet områder

Ift toiletterne er det vigtigt med en plan for vedligeholdelse og rengøring

If you're going to build toilets, maybe find a type of public toilet that could also benefit the environment.

I would love to see more proposals for improving the bicycle and walking paths in Amager Fælled (wider paths in the case
of the busier ones, for example)

I would like clearer signs for bike routes. For example "this way to Islands Brygge". Wider lanes to easily cycle along with
pedestrians and runners. Some Paved lanes for bikes would be great. Allow access for ride share bikes.

I virkeligheden synes jeg jo mindre jo bedre - jeg sætter pris på at naturen får så frie tøjler som muligt men stadig sørger for
at de store stier er fremkommelige.

I vid udstrækning skal den have lov at passe sig selv - Der ses dog positivt på afgræsning af græsarealerne

I skriver "shelter" i faciliteter, men jeg kender ikke til nogen shelter eller lejrplads i amager fælled. Det ville være fint med 1-2
steder man kan overnatte. Desuden savner jeg lidt skraldespande nogle steder i fælleden for at sikre at folk ikke smider
deres skrald.

I skal bare holde nallerne væk og ikke hele tiden lave om på alting. Fælleden har givet mere end RIGELIGT af dens natur til
kapitalismen. Hvad med lærken?  Alle ved at de fleste lærker forsvinder, og nu slagter I osse deres sted på fælleden. Det er
jeg MEGET vred over, det er utilgiveligt. Mit forslag er I dropper halvdelen af de fodboldbaner der er, og som ALDRIG bliver
brugt til lærkeland.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Højere prioritering af natur og naturoplevelser

Hvorfor kan man ikke bruge skolernes egne faciliteter inden man tager på fælleden? Man kan udarbejde meget
undervisningsmateriale for de penge det koster at bygge sådanne faciliteter.

Hvis der skal oprettes toiletter kræver det konstant vedligeholdelse og opsyn, da de ellers hurtigt bliver ulækre og dermed
ligegyldige

Hvis der alligevel skal etableres en bygning til naturformidling, så kunne der også der opbygges toiletfaciliteter til benyttelse
for Fælledens brugere.

Hvis bygge toiletter - så gør det under metroen ved DRbyen - for pladsen mellem Netto og metroen bruges jo ikke til noget -
den tidligere p-plads som er tom daglig

Hvis I laver toiletter, kommer der flere romaer - i forvejen møder jeg dem ofte derovre. // Sæt bedre lys på stien gennem
fælleden og gør cykelstien bredere. Det er SINDSSYGT farligt at cykle i mørke i dag.

Hvad med ideen at bygge toiletterne (asiatiske toiletter, compost toiletter, brus) omkring Amagerfælled men ikke ind i
Amagerfælled?

Hvad er det i vil gøre med Amager Fælled? Er det ikke meget godt at der er et sted i byen hvor man kan opleve noget ro,
uden så meget støj og forstyrrelser? Der er områder på Amager Fælled hvor man bygger nu. Jeg synes ikke at I skal
ødelægge området med flere ting. Der er mange boliger og man skal ikke bygge mere på Amager Fælled, ellers er der lige
pludselig ikke mere fred og ro.

Husk at give plads til naturen

Hundefritløbsområde. STORT og indhegnet. Med den øgede trafik (mennesker og cykler) er der mere pres på. Og hundejere -
jeg selv inklusiv - bøjer snorereglerne. Det ville et stort fritløbsområde rode bod på.

Holde Fælleden fri for invasiv arter, renholde Fælleden, vagtordninger i weekender, så hjemløses ophold indmeldes til
politiet. Fælleden skal være et frirum til ro, ture, natur, et alternativ til bylivet i resten af byen.

Hold toiletter i udkanten, så der er så lidt bebyggelse som muligt på selve Fælleden

Hold ting ved lige - f.eks rute til ro, bænke mm. Sørg for at rydde div lejre

Hold op med at af-frede, vis respekt for den fantastiske natur der allerede findes, og stop alt byggeri - Fælleden skrumper, og
det er trist

Hold fælled fri for nybyggeri. Den smule natur der er i København skal bevares.

Hold fingrene fra Fælleden

Hold fingerne væk fra AF og lad naturen gå sin gang

Hold fingerne fra Fælleden! STOP Fælledbyen!

Hold fast i natur og diversitet. Ingen belysning, beskyt dyrelivet fra insekter til store dyr. Ingen asfalterede stier der opfordrer
til cykelræs, løbehjul mv

Hold Amager Fælled så naturlig som muligt, hold byggeri på fælleden til hovedstier, og skraldespande, så folk kan komme af
med deres affald på ordenlig vis, samt bænke, så man kan opholde sig der. Bygninger kan etableres i byen i stedet.

Helt sikkert behov for flere toiletter på Fælleden! Og gerne også bænke nogle steder



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Har intet forslag, men synes det er forfærdeligt at der bygges boliger i så skønt et naturområde. Amager Fælled er desværre
ødelagt for altid

Har deltaget i et utal af høringer om AF, og det er lit klare indtryk, at man dom borger, der forholder sig kritisk til kommunens
fortsatte udbygning og udvinding af AF, helt og aldeles ignoreres. Så for sidste gang: Lad nu det sidste lille bitte bitte rest af
Fælleden være i fred som uberørt vild natur og biodiversitet!!!

Gøres “mere vild”/uplejet.

Gøre tiltag for at øge biodiversiteten, og bygge almene boliger på den mest sydlige del.

Gøre mere klarhed for hundeejere at de skal have deres hunde i snor, samt at opsamling af hundenes efterladenskaber også
skal foregå på de forskellige gangarealer. Det vil også være en god ide hvis det kunne lade sig gøre at adskille cyklister fra
fodgængere lidt mere. Flere småstier imellem de forskellige grænseområder. Måske også lidt mere kontrol med de
besøgende, en del synes det er sjovt at jagte dyrene i stedet for at se på dem.

Gør så lidt som muligt. Lad naturen passe sig selv

Gør naturen mere vild, gør naturformidling mere tilgængeligt og forståeligt og lad være med at bygge derude

Gør den vildere, det skal ikke være en park.

Gør ballonhuset v/ballonparken offentligt tilgængeligt - historien er vigtig og interessant. Lad være med at “frisere” fælleden
- den ligner en park nogle steder og det er synd.

Gyldenris spreder sig mere og mere og har brug for at blive rykket op - så forsvinder den,

Gerne flottere og mere interessant natur.

Gerne flere skilte, så det er nemmere at finde rundt

Gerne flere skilte til vejvisning, og måske nogle af de store, gennemgående stier kan være mere oplyste, så man føler sig
mere tryg, når det er mørkt

Gerne flere shelters til lån i naturstyrelsen

Gerne flere asfalterede stier

Færre løse hunde. De jager vildtet og mine børn er bange for dem

Fællesby burde ikke blive bygget , den kommer til at ødelægge fælleden pga placering, tænker hvad det næste nu bliver på
en “fredet” fælled.

Fælleden skal bevares, uden at den reduceres ved at der foretages bebyggelser.

Fælleden er tæt på perfekt, men vi mangler naturcentret ved DR byen.

Fælledebyen byrde ligges på den plads der oprindeligt var tiltænkt.

Få repareret og indviet udkigstårnet ced Asger Jorns Allé

Få gjort endnu mere ud af at få de vilde cyklister til at respektere turcyklister og gående. Måske nogle bump på asfaltvejene
og på diget.

Få ensrettet informationen om Amarminoen - nogle steder står der 27 km, andre 24. Derudover mangler der også en smule
skiltning af ruten ved den første tunnel (når man kommer fra DR Byen)



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Fysiske skilte, fysiske tavler og evt opslag over nyheder, aktuelt. Aktiviteter der understøtter fællesskab, bænke,
opsyn/gartnerpersonale, lys på sti, Rundholdtvej-DR By. Fartbegrænsning for cykler. Cykelfri stier. Forbud mod droner. De
kan virkelig ødelægge en hyggelig udflugt, hvor vi gerne vil brede et tæppe ud og hygge.

Fritluftsområde til hunde

Fredningen må aldrig mere begrænses/ophæves!

Frede hele Amager Fælled

Fred hele fælleden og lad være med at affrede den, fordi I vil bygge stinkende dyre boliger og ødelægge det enestående
grønne område.

Fred hele det tilbageværende stykke af Fælleden.

Fred hele amagerfælled for altid!

Fred fælleden og stil skrappe krav om brugen

Fortsæt med at skabe rum for natur og minimere kultur. Hvis der skal være kultur i form af bygninger, anlæg, café vogne så
lad det være på begrænsede områder. Lad fælleden være byens åndehul og vandhul for dyr og mennesker.

Fortsat lige flis på de små stier

Forslag til gåture med anvisning af km evt rundtur eller start og slut forskellige steder - med lidt info om særlige oplysninger
om ting der kan lægges mærke til

Forbyde fremadrettet bolig/kontorbyg

Forbyde cykelryttere der kommer i grupper og fylder det hele unden hensyn til de gående og de gående med hund, børn osv.
det er ikke et trænings felt for cykelryttere

Forbyde alt bebyggelse

Forbyd ridning på fangsterne. Det er godt nok ulækkert at der ligger hestepærer, hvor folk går og løber. Og det bliver kun
værre i vinterhalvåret, hvor der stadig er meget færdsel efter mørkets frembrud.

Forbyd knallertkørsel

Forbyd cykling på de tre høje. Det eroderer og forstyrrer

Forbedringer som Rute til Ro er fantastisk vellykket, synes jeg. Flere lange stier og hemmelige kroge i den stil, der stadig
virker som en slags vild natur, vil være rigtig fedt. Det er rart at kunne føle, at man kan forsivnde fra byens larm og
menneskemængder på Amager Fælled.

Forbedre trygheden

For mig er det vigtige, at det er et stykke natur. Lad den nu bare være natur, og lad være med at opsætte lysmaster, asfaltere
og meget andet. Det er der jo for dælen heller ikke i en skov.

Fokus på artsdiversitet og diversitet i naturtyper. Hold borgerfaciliteter udenfor selve fælleden!

Fodgængerovergang over Ørestads bvld. ved træningspavillionen

Flotte naturindgangspartier til fælleden. Fitness parker.

Flere “diskrete” restaffalds spande, toiletter og “naturlige” siddepladser



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Flere vådområder

Flere vilde heste og køer

Flere vandrestier

Flere vandposter til tørstige løbere ville være perfekt

Flere træer, mindre buskads

Flere toiletter i kanten af Amager Fælled - vil give flere mulighed for at nyde naturen

Flere toiletter i kanten af Amager Fælled - vil give flere mulighed for at nyde naturen

Flere toiletter i kanten af Amager Fælled - vil give flere mulighed for at nyde naturen

Flere tilgroede arealer bør ryddes, med henblik på fremme af fælled. Ikke skov. Og bevoksningen langs stierne bør beskæres
hårdt. Især brombær, roser og andre hurtigtvoksende planter.

Flere stier, træningsområde, jungle sti

Flere steder hvor man kan "sætte" sig i naturen i form af mindre nicher til uformelle ophold. Der behøver ikke nødvendigvis at
være fuldt udstyrede borde bænkesæt. Det kan ligeså vel være mindre områder på "Slette" arealet, hvor der gøres plads til at
man kan sætte sig ind i mellem det høje græs - picnic på tæppe style. Derudover synes jeg at drone/modelfly arealet er
virkelig irriterende. Dels larmer dronerne, men man har ligeså følelsen af at de overvåger en. Foreslag om at dette areal
rykkes ned på "slette arealet" på kalvebodfælles syd for 8-tallet Selvom at der er Tårnby Kommunes arealer.

Flere små oaser med borde/bænke sæt. Mere skiltning med at hunde skal holdes i snor, forbud af al musik og skiltning med
dette.

Flere skraldespande. Og flere bænke ved hotspots. Jeg kan godt lide broen ved grønjordssøen. Det kunne være skønt med
flere steder som den, der ikke bare er bålpladser. Flere informationsskilte, jeg kan godt lide at lære om den natur jeg
bevæger mig i. Måske lav et skilt hvor der snakkes om sæsonbestemte aktiviteter man kan lave på fælleden og hvilke
dyr/planter man kan møde alt efter om det er sommer, vinter etc.

Flere skraldespande.

Flere skraldespande, flere toiletter. Flere køer og får.

Flere skraldespande

Flere skraldespande

Flere skraldespande

Flere skraldespande

Flere skraldespande

Flere skraldespande

Flere shelter muligheder, flere stier igennem vild natur der ikke bliver passet. Flere muligheder for at plukke svampe

Flere parklignende arealer, rekreativt, inddrage lidt plads til bredere cykelsti langs artillerivej. Gøre det til en park, man gerne
vil komme til, cykle til. Vi bruger den fordi den ligger ved siden af hvor vi bor, og det er et godt sted at løbe eller gå en tur,
men der kunne være meget hyggeligere at opholde sig. Ret beset er det en mose. Det kan helt sikkert, i visse dele, gøres
rigtig lækkert.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Flere oversigtsskilte ved stierne

Flere oplyste cykelstier igennem området, bedre lysforhold

Flere og bedre bålsteder

Flere markerede stier og kort over disse.

Flere lygtepæle, så det er trygt at gå der om aftenen/natten og i vinterperioden om eftermiddagen

Flere lejligheder

Flere indgange.

Flere hundefangere til løse hunde

Flere hunde-fritløbsområder som dén for enden af Ugandavej

Flere gode legepladser

Flere dyr, alpaca og køer

Flere cykelsti eller nogle steder kan være lidt bredder

Flere bær og frugttræer

Flere bænke rundt om på stierne

Flere bænke langs stierne til ældre. Men ellers: Lad nu bare naturen på Amager Fælled være. Den bliver ødelagt af al den
tivolisering der foregår. Folk har i de sidste 50 år kunne finde ud af at bevæge sig derud hvis det var det de ville. Det kan de
også nu.

Flere bænke langs stierne

Flere bænke

Flere bænke

Flere belyste stier så man har bedre mulighed for at løbe om vinteren, når det bliver tidligere mørkt.

Flere belyste stier så krydsning af fælleden er mere tryg i de "mørke" måneder.

Flere aktiviteter, feks live rollespil

Flere "direkte" veje igennem (hvis man skal lige krydse) og forbedret skiltning

Fler muligheder for at bade

Fjerne fælledby

Fjern skure og bænke fra fælleden - sæt dem evt op ved indgangen/parkeringspladsen

Fjern indhegningerne og fjern noget af tjørnen, lad resten gros vildt det er stadig ung natur

Fjern fodboldbanen og lad den blive mere vild natur igen + lad buskads vokse op mod artillerivej på den sidste del ned mod
Vejlands Alle. Det ville gøre den del mere beskyttet fra støjen og mere som en del af fælleden



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Fjern de vilde heste. Vi tør ikke have børn med, fordi en flok heste der går i galop reelt er farlige. De 10 heste er mindre
vigtige end alle Københavnerne.

Fjern bådpladserne. Man kan grille, feste, danse i byen. Lad Amager Fælled forblive en naturperle uden lydforurening fra
soundboxe, uden osende grillpladser, der forurener den ellers lidt renere fælled-luft og skaber et syndigt griseri af plastik og
uhumskheder - og nej! Fælleden skal ikke plastres til med toiletter etc. Hvad er der i vejen med naturen, siden man har travlt
med at tilføre så  meget menneskelig kontrol og udnyttelse af fælleden?

Fjern Fælledby og genopret Fælleden som den var.

Fjern Fælledby og genfred Amager Fælled = Københavns lunge

Fint med store græssere men prøv nu også bare at lade naturen være og se hvad der kommer frem. Den megen køren med
maskiner og lugning er forfejlet og skaber uro. Hvis I endelig skal luge noget så måske falsk pastinak?

Faunapassage over Vejlands alle. En fredning af strandengen som borgerne er blevet lovet UDEN en masse betingelser om
asfalteret bred gen vej med belysning .. genfred Lærkesletten og smid Fælledby på porten. Stop greenwash og oplys hvor de
7 bunker med fredede St Vandsalamandere blev af..

Faunapassage over Vejlands Alle til Kalvebod Brygge. Og så fuldt stop for alt byggeri som fx Fælledby.

Etablere rastepladser rundt omkring, samt pædagogiske skiltning med faktuelle oplysninger om flora, fauna og historie

Etabler en cykelsti direkte fra Islands brygge til Ørestad. Så man slipper for Ørestad boulevard. Det kunne være fedt!

Et stort udkigstårn i træ. ligesom skovtårnet i Gisselfeld kloster skov.

Et stort fritløbsområde til hunde i stil med Bernstof parken og Charlottenlund skov/strand

Et samarbejde med en professionel partner som Hedeselskabet eller Skov- og Naturstyrelsen

Et organisk hus i træ med store glasfacader, så men er tæt på naturen, når man er inde i huset.

Et offentligt besøgscenter til naturformidling.

Et natur værksted som Kløvermarkens naturværksted

Et fysisk(!) og digitalt kort over Fælleden vil gøre den mere tilgængelig!

Et etableret mtb spor ville være godt

Et eller to fuglekigger tårne

Et eller flere hundetoiletter eller afgrænsede områder så hunde ikke besørger hvor som helst på fælleden. Det er ikke
nødvendigvis et stort problem idag, men mulighed for forbedring.

Et centralt og værdifuldt træk ved Amager Fælled er at den fungerer som en grøn forbindelse mellem den indre del af byen
og de yderste store naturområder på Kalvebod Fælled. I overenstemmelse med Fingerplanen er det netop en grøn kile,
mellem byens fingre. Det er unikt for København at have adgang til natur så tæt på Rådhuspladsen og der er potentiale for at
gøre hele Naturparken endnu mere værdifuld for byen. Desværre hæmmes oplevelsen af en sammenhængende naturpark af
de store vejforbindelser på tværs og på sigt må der skabes væsentligt bedre forbindelser over disse. Golfbanen fungerer
også som en stopper for det store sammenhængende naturområde. Endeligt mener jeg, at Amager Fælled skal forblive et
tilnærmelsesvist vildt område, hvor naturen får frie rammer og der udsættes store dyr. København har mange dejlige
parkanlæg, men Amager Fælled skal være noget andet.

Er større “jungleområde” uden store stier.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Enkelte caféer i ydrekanten

Endnu flere informationsskilte/infirmationspunkter, der fortæller om fælledens historie og natur - både for børn og voksne.
At den planlagte naturformidlingsskole er åben for andre end skoleklasser også - evt med workshops i weekenden, hvor
man bruger naturen (plantefarvnkng, sankning, madlavning med ingredienser man finder og plukker, en workshop om
haletudser osv)

Endelig ikke flere nybyggerier

En sammenhængende markerer “singletrack”/trail sti, hvor man kan give den has uden at forstyrre andre brugere af
Fælleden

En rigtig fed legeplads

En naturbygge legeplads kun med træ og reb, økser, save, knive (bemandet måske) - åben for alle familier

En lille smule mere lys så det føles mere trygt, men stadig kan overholde følelsen af fri natur

En god cykel/gangsti med lys til beboerne i de nye boliger på Fælleden til Sundby Metrostation

En forbedring af mulighederne for at passere igennem AF (på cykel) - på den måde vil man kunne indtage en grøn oplevelse,
når man i sin dagligdag har brug for at transportere sig fra A til B på hver sin side af AF.

En eller flere gode gåruter a la Hjertestien på de etablerede stier

En bemærkning til toiletter: de vil selvfølgelig være rare at have, men kun hvis man befinder sig i nærheden. I den
sammenhæng er fælleden stor.

En af de ting der stresser og skaber utryghed mere og mere, er desværre cyklisterne der ræser for fuld fart igennem Amager
Fælled både på den nye cykelsti og på de store stier. Det sender jag af chok igennem hele kroppen, hver gang sådan en
cyklist kommer bagfra i fuld fart og er tæt på at ramme en. Selv på de helt smalle stier og broen ind til Amager Fælled fra
Axel Heides Gade sænker de ikke farten, selvom der ikke er plads til at gående og cyklister fra begge retninger kan være der
samtidig. Udover det er de hidsige og stressede og begår man et enkelt fejltrin får man et ordentligt møgfald og bliver kaldt
alverdens grimme ting. Jeg synes det er virkelig ærgerligt at den slags opførsel og humør bliver trukket fra byen ind i
naturens åndehuller. Og der er mange gange hvor jeg har været så chokeret og traumatiseret af andres opførsel, at jeg i
perioder helt er holdt op med at bruge Amager Fælled. Der er bare brug for mere hensyn fra brugerne mod andre brugere. Og
i forhold til cyklisterne havde den bedste løsning måske været at separere dem helt fra de andre stier ved at lave stier kun til
cyklister. De er i hvert fald ikke særlig gode til at dele pladsen med andre og skaber et meget larmende og utrygt miljø, som
gør at det er rigtig svært at finde roen i naturen. Et helt andet forslag er egentlig bare at indføre flere buske/træer/planter
som holder sig grønne vinteren igennem. Det voksede jeg op med i Frederiksberg Have, og det kunne noget helt særligt at se
grønt om vinteren, når alt andet er gråt og livløst. :)

Ekstra belysning f.eks solcelle lamper

Droppe at bygge lejlighederne på fælleden!/fælledbyen!!!!

Drop opførslen af de rædselsfulde bygninger, genfred området og lad naturen og andre levende væsner få lov til at beholde
deres hjem - fx. Lærkerne m. Fl.

Drop fårene, de spiser alle violerne! Heste og køer spiser ikke alle blomsterne.

Drop byggeriet på Amager Fælled

Drop Fælledby. Spekulationsbyggeri på en giftgrund



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Drop Fælledby, drop planlagt asfalteret cykelsti, nedlæg nuværende asfalterede cykelsti. AF skal ikke være en park med alle
mulige faciliteter. Naturplejen skal holdes på så lavt niveau som muligt.

Do not build more housing in amager faelled

Do not allow companies to buy land and build residential buildings. It is embarrassing that you have allowed that to happen
and you should be ashamed.

Digital "skattejagt" - kort eller poster med lærerig information om naturen og dyrene omkring.

Det ville være rart med en guide eller et kort om hvor køerne oftest befinder sig så man kan se dem noget oftere.  Cykelstien
mod DR byen kunne godt være lidt bredere. Det føles farligt når folk overhaler hinanden.

Det ville være rart hvis cykelstierne var forbeholdt stille og rolig trafik og ikke motionscykling. Den høje fart og generelle
mangel på hensyn gør det utrygt at gå på de asfalterede stier.

Det ville være fedt hvis fælleden kunne være et stykke vildt natur tæt på hjertet af København

Det ville være dejligt med et større arial til frit løbs område til hunde gerne delt i 2  store hunde , små og mellemstørrelse
hunde

Det ville være dejligt med bedre cykelpassage gennem fælleden. En bredere sti fra Axel Heides gade til Ørestad nord og
måske en ny tværgående fra Axel Heides gade til DR byen station.

Det ville være dejligt med bedre belysning på den store sti, der går fra DR-byen til Artillerivej, så det er mere trygt at færdes
om aftenen. Måske flere bænke/opholdssteder i samme del af Amagerfælled og lettere mulighed for fx at sætte sig på et
tæppe/opholde sig på fælleden.

Det ville være dejligt hvis der var et eller to områder hvor man kunne træne styrke og balance

Det vil være rart med flere piktogrammer samt skilte på vejene da man ikke ved hvordan man skal færdes på fælleden,
mange ved ikke at færdselsloven gælder og det er årsag til konflikter og farlige situationer.

Det vil vaere at have vandstation

Det vil betyde meget med bredere stier uden huller, så man nemmere kan passere cyklister og forgængere.

Det var nemmere at anvende AF med hele familien hvis der var flere og mere tilgjengelige wc faciliteter

Det undrer mig til stadighed, at et byggeri som Fælledby er gået igennem. Jeg kan rationelt forstå, at der er økonomi i det,
men at ødelægge så skønt et naturområde så tæt på byen et simpelthen uforståeligt

Det skal ikke overrendes der skal tages mere hensyn til dyrelivet

Det skal fortsat være natur uden al muligt bygges

Det sidste af AF bør bevares som det er - et naturtro område uden flere forstyrrelser.

Det nye 'naturcenter' bør være et egentligt naturcenter og kunne bruges af alle. Ikke blot skolerne.

Det må meget gerne være lidt skovagtigt.

Det kunne være spændende at lave et par trætop hytter / Shelters som man kunne låne/ leje gennem kommunen. Jeg synes
også at Yoga huset ved slusen måske kunne få en makker på fælleden. De ville være et dejligt sted at have noget
overdækning til den slags. Sidst ville jeg gerne have en lille træningsstation på fælleden så man kunne kombinere løb med
træning.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Det kan være en udfordring når cyklister og fodgængere færdes på de samme stier. Føler tit man er ved at blive mejet ned af
en racercykel

Det kan meget fint at etablere vandhaner rund omkring i Amager Fælled

Det gode ved amagerfælled er, at der er så meget natur som ikke forstyrres af bygninger og larm fra byen. Stop med at
rydde naturen mere på de få områder hvor der er natur tilbage. Hvorfor er der fx blevet fældet træer og bygget et mur ved
cykelstien ved slusen? Før havde jeg træer der duftede fantastisk af blomster om foråret, nu har jeg en høj brun
metalværksted

Det er vigtigt at naturen får ro. Det er fint med stier og info system. Men værdien af fælleden er netop naturen den skal ikke
blive til en park med begrænset udfoldelse

Det er vigtigt at bevare den vilde natur der i forvejen forstyrres meget af nybyggeri. Amager Fælled skal ikke laves om tul en
bypark men nærmere gøres mere skovagtig

Det er utryghedsskabende at der er nøgne mænd tilfældige steder på fælleden. Når det alligevel sker kunne man godt tage
og gøre det officielt med et område til udendørs sex.

Det er så trist at Fælledbyen bliver bygget. Især at den bliver så høj så langt i de i området. Det må ikke ske igen.

Det er svært at finde rundt inde på selve Ruten til Ro. Der er også utroligt mange myg derinde om sommeren, men det er nok
mest et problem i aftentimerne

Det er måske en god ide at der er nogle få toiletter ved indgangene til fælleden

Det er ikke nogen park og skal heller ikke fremstå som sådan. Det koster at vedligeholde bygninger og personale til
rengøring .

Det er fint nok med et par toiletter, men som udgangspunkt bør man forstyrre naturen mindst muligt

Det er fint med de græssende dyr, men ellers hold nallerne væk

Det er fint at bruge naturen til rekreative interesse, men samtidigt skal naturen ikke blive forstyrret eller påvirket negativ.

Det er en tragedie på naturens vegne at der bygges flere tusinde boliger på fælleden. Naturen bliver trampet ned af
mennesker, og ingen dyr og insekter vil trives i så tæt selskab med mennesker.

Det er en god ide, men vigtigt de bliver rengjort

Det er dejligt at cykle igennem, men det er lidt svært at finde vej, hvis det ikke er en rute, man kender. Der kunne være nogle
skilte, der pegede cyklister mod forskellige kendte pejlemærker, så man slap for at stoppe og kigge på telefonen. Der er
heller ikke så meget mulighed for ophold, men mest stier, hvilket er virkelig fint, men det gør, at jeg ikke tager derhen på
skovtur fx.

Der skal være drikkevandsposter

Der skal kun være bygninger såfremt der er opsyn, alt bliver ødelagt, se bare på broen i Grønjordsøen

Der skal ikke fixes, ordnes, inddrages areal

Der skal ikke bygges mere bolig på Amager Fælled, og indgangen som blev lukket pga. byggeriet er mangler nu så man
kunne komme på fælled fra bella center siden.

Der skal ikke bygges flere boligerpå Amager Fælled! Det er vigtigt at fremme biodiversiteten på fælleden og beskytte truede
arter



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Der skal ikke affredes yderligere areal. Lærkesletten bør genfredes og bygningerne fjernes

Der skal gøre noget ved folk der køre på knallert og racer cykler de gør det rigtig farligt for børn at bruge stierne da ingen af
dem stopper

Der skal belysningen på cykelsti strækning fra DR byen til atillerivej. Det er utrygt når det er mørkt, især vinter morgner med
mange børn på vej i skole

Der skal IKKE bygges, der skal IKKE asfalteres. Der skal skabes meget bedre forhold for dyrelig og plantevækst

Der måtte gerne være flere ‘pausesteder’ man kan gøre holdt ved når man cykler til og fra fx arbejde. Mulighed for lige at slå
sig ned og bare være i det grønne

Der må meget gerne bygges en form for træningsområde eller en forhindringsbane som den ved skodsborg. Jeg bruger
gerne legepladsen på skolen, små træningsområder vil klart være at foretrække.

Der mangler virkelig en legeplads til børn

Der mangler nogle store egetræer langs øst

Der mangler i den grad skraldespande på Fælleden. Folk smider hundeposer og affald, da der ikke er skraldespande ret
mange steder.

Der mangler bænke, hvilket er for galt, når ældre mennesker går tur

Der mangler bedre skilting af hvor og hvordan man kommer bedst igennem Amager fælled

Der ligger næsten altid bunker eller løse hundeposer med indhold rundt omkring. Enten er skraldespandene fulde eller også
burde der sættes flere op.

Der er vigtigt at amager fælled fortsat er natur og ro og ikke for meget gøgl. Et par ekstra bænke hist og pist ved de
smukkeste udsigter ville være godt (ikke borde/bænke-sæt)

Der er snart så lidt tilbage, så synes ikke man skal gøre mere. Det lyder til i vil lave det til et sted med oplyste stier, toiletter
etc for at gøre det attraktivt for fælledby beboere.

Der er rigtig mange  forskellige typer aktiviteter, der ønsker at bruge fælleden til rekreative formål. Jeg mener, at det er
vigtigt,  at alle høres og får plads - fælleden er reelt mere en kulturnatur... Herunder kan man fx lave et lille mtb spor, der
leder cykler videre ud til kalvebod fælled, hvor der også bør etableres reelle singletracks. Ligeledes kan stierne på Kalvebod
Fælled vedligeholdes med bedre materialer

Der er meget strikse regler/skilte vedrørende hunde. Det ville være godt, hvis der var de samme krav til andre grupper (fx at
heste skulle samle op efter sig eller at henstille racercykler til at nogen er utrygge ved meget hurtig kørsel)

Der er mange vilde dyr på fælleden, og jeg mener al udvikling skal tage højde for hvordan disse påvirkes.

Der er for langt mellem indgangene pga  af metroen, en gang tunnel ville være fantastisk

Der er et meget utrygt stykke af fælleden ved Artillerivej, for enden af Hilmar Baunsgaards Boulevard. Der står forladte
campingvogne og mænd mødes for at have sex i skoven. Mit forslag er at gøre det stykke mere åbent og tilængeligt, og
meget gerne anlægge et indhegnet areal til hundeluftere. Der er usædvanligt mange hunde på Islands Brygge, men ikke
noget hundelufterområde.

Der er en badeplads. Der mangler en god trappe med gelænder, til dårligt gående.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Der er drastisk brug for at gøre fodgænger adgang over Vejlands Alle bedre. Det ville være ideelt hvis man kunne krydse fra
Bella Sky området direkte over til fælleden uden at skulle krydse vejen.

Der bør være mange flere bænke langs stierne og gerne nogle flere skraldespande

Der bør udstykkes byggegrunde, så København kan udvikle sig.

Der bør plantes flere større træer da, disse både isolerer mod støj og opfanger co2. Hele yderkanten af Amager fælled bør
beplantes med større træer. Midten er også blevet for åben og mark agtig, hvilket i mine øjene ikke gavner dyrelivet.

Der bør ikke bygges boliger på fælleden, det vil over tid udryde div. Dyre arter pga larm og overdreven aktivitet.  Stier rundt
om søen mod metroen bør vedligeholdes bedre, så der er bedre mulighed for færsel omkring den.

Den vigtigste udvikling på Amager Fælled står naturen selv for. Så jo mindre vi mennesker kan blande os jo bedre. Dejligt
med de åbne områder.

Den som minimum ikke bliver bebygget yderligere

Den skal bare forblive vild. Toilletter kan bygges ved siden af Amager Fælled.

Den modstand der har været til udstykningen ml Sundby Metro og op mod Vejlands Allé har meget gået på det ærgerlige ved
at lade beton og mennesker ‘flytte ind’. Så mit input ku være, at forsøge at holde resten af fælleden så ‘vild’ som muligt, så
man som bymenneske netop får fornemmelsen af at have forladt storbyen og ind i noget helt andet. Der er en afvejning der
ift tryghed (aftenbelysning), brede asfaltstier for bedre komfort på cykel, faciliteter som toilet og det nye skolehus - men ofte
have i baghovedet, hvordan får vi Fælleden til at være mest mulig natur

Den cykelsti, der leder fra DR-byen til Artellerivej,  kunne godt bruge en ekstra meter eller to i bredden. Der kører mange
ladcykler på stien, og der opstår ofte ret farlige situationer i morgentrafiken.

Den asfalterede cykel-/gå-sti fra Artillerivej til ørestadsbouldevard er ALT FOR SMAL!!! Der er ikke plads til 2 modkørende
cykler, uden af de kører ind på gå-stien. Den er desuden også meget dårligt oplyst

Den "vilde" natur skal beholdes

De store stier bliver ofte brugt af motionscyklister i HØJ fart. Det er med livet som indsats at have sine små børn med på tur
der, fordi der bliver kørt hovedløst og uden respekt. Jeg foreslår vejbump på “hovedstierne” til at sænke farten. Behovet er
især fra parkeringspladsen ved Naturcentret og hovedstien langs Ørestad syd.

De små skilte som både viser forkert og er slidte bør skiftes

De skal ikke udvikle Amager Fælled mere end i dag. Hver udvikling kommer til at mobbe Amager Fælled.

De sidste par år hvor jeg minimum et par gange om ugen cykler på tværs af fælleden har jeg observeret en forøgelse af
eldrevne cykler - oplever mange farlige situationer på stierne og sving. Hvis det stod til mig skal man ikke køre så stærkt på
Fælleden!

De mest brugte stier bør gøres bredere da der er en sikkerheds risiko med hurtig kørende cykler

De asfalterede cykelstier er alt for smalle!

Da fred er vigtigt, så jeg gerne, at der blev indført regler og håndhævelse for at forhindre forstyrrende natur. Dette inkluderer
højlydte gasdrevne køretøjer (som scootere og motorcykler).

Cyklerne er ved at overtage fælleden. Det er svært at gå tur uden at man bliver kørt ned. Jeg foreslår at man vælger nogle
stier det er lov at cykle på. Det er ikke hyggeligt at gå tur i naturen når det er en gennemkørselspark.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Cykelstierne har introduceret en del larm og stress i Amager Fælled. Fordi det også er et sted, hvor folk kan være lidt for sig
selv tages der generelt meget lidt hensyn til andre. Cyklister kan finde på at råbe af fodgængerne, løberne kan skubbe, hvis
de ikke mener, de har nok plads. Det er en ærgerlig tendens, der er opstået. Jeg ved ikke, hvordan vi løser det. Men måske
nogle skilte, kunne minde folk om, at det er er sted til ro og trivsel og sammenhold. Tak for alt I gør, for at opretholde
Amager Fælled!

Cykelstierne bør være bedre oplyst, når det er mørkt. Det er ofte ved at gå galt, da man ikke kan se hinanden.

Cykelstien tværs over fælleden fra den første rundkørsel efter metrostationen er desværre for smal. Det er virkelig farligt
særligt om aftenen og i myldretiderne. Min søn har svært ved at krydse den på vej til skole fordi den er så trafikeret. Det ville
være skønt, hvis der blev gjort noget ved det.

Cykelstien mellem Axel hedes gade og Ørestads boulevard, har brug for meget bedre belysning! Fordi stien er så smal, ser
man ikke modkørende(evt uden lys) før de er lige foran en.

Cykelstien fra dr byen til Islands brygge er for smal . Undgår den helst, bange for sammenstød på cykel med modkørende.
Der køres meget hurtigt.

Cykelstien der går fra DR byen til Islandsbrygge - er en ren selvmordsrute til fods. Jeg er flere gange være ved at blive kørt
ned af cykellister der er ligeglade med optegningen på cykelstien og bruger gangstien istedet. Jeg undgår det efter jeg 4
gange inden for 2 år, i bogstaveliste stand har været nød til at hoppe ud i buskene for at undgå at blive kørt ned.

Cykelryttere i vanvitig fart og til stor farer for andre ( flere er meget aggressive , de køret vist på tid !!)  Der mangler
skraldespande !

Cykel-gang sti bør være bredere . Bedre afmærkning hvilken side gående i forhold til cyklende

Campsite with running water and electricity

Bænke til hvil til dårligt gående

Bygningerne skal indgå som en del af nature

Bygningen ved DR-Byen bør false naturligt ind i omgivelserne som fx de smukke bygninger ved Slusen i naturpark Amager

Byggeriet ud mod Vejlands alle skal nedlægges, bortfjernes og plantelivet skal have lov at gro i fred !

Byg toiletterne på parkeringspladserne og ikke ude i naturen

Byg så absolut lidt som muligt. Involver evt. spejderne til midlertidige byggerier, væk med de store tegnestuer og yderligere
bolig eller erhvervsbyggeri

Byg ikke mere!

Byg ikke mere på Amager Fælled. Det er et sjældent naturområde i en storby. Noget som andre storbyer aktivt forsøger at
bygge ind i deres overbebyggede, forurenede byer. Så det bedste er at gøre så lidt ved Fælleden som muligt, og i stedet
passe på naturen og den store værdi Amager Fælled er for rigtigt mange mennesker i dag. Det bør bevares i stedet for at
blive ødelagt af udvikling, byggeri og optimering.

Byg ikke flere projekter,  bevar naturen

Byg flere boliger men mere spredt, udover det vil jeg gerne opponere imod jere brug af ordet natur, det er ladet og I bruger
det for at opnår jeres mål: ordnet.dk geografisk miljø under åben himmel der ikke er skabt af mennesker, Fælleden er skabt
af mennesker så per definition er det ikke natur,

Byg en nøjagtig kopi af toppen af Eiffeltårnet, på toppen af en af højene.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Byg den politisk vedtagede faunapassage i en fart. Genfred Strandengen uden asfalteret og belyst cykelvej tværs over. Sørg
for at vandhuller i østdelen af strandengen holdes fri for kvæg fra forår til efterår, da Stor Vandsalamander har disse som
deres primære vandhabitat og de tåler ikke mudder! Deres larvers gælder tilstoppes. De er internationalt beskyttet på
højeste niveau og må ikke forstyres, deres habitat må ikke ændres, men skal holdes lysåbent, dette kan ske ved
vintergræsning. Stop FælLedby.

Byg boliger ved Sundby metrostatation til glæde for flertallet. Kunne evt. bygge ovenpå Ørestad boulevard.

Byg boliger og indret skøn natur omkring boligerne.

Brug jeres penge på byen og lad fælleden og naturen være i fred... Hvis I vil noget, så fjern asfalten og nedlæg cykelstien
gennem fælleden...

Bredere cykelsti og bro øst-vest gennem fælleden

Bredere cykel sti

Bredere asfalteret cykelsti

Blænke1 Jeg er nu 76 år, og skal jeg kunne gå ture der fremover, kan jeg få brug for langt flere bænke. Man bør tilgodese
ældres glæde ved at kunen komme ud i naturen

Bevidst biodiversitet - målrettet sjældne dyr f.eks. flagermushus

Bevare det grønne der er tilbage og lad værd med at byg mere.

Bevare Amager fælled og stop boligbyggeri i Amager fælled

Bevar området som et naturområde uden byggerier

Bevar naturen så vidt muligt.

Bevar naturen er mit bedste råd til forbedringer

Bevar naturen

Bevar fælles. Byg ikke mere. Sørg for at naturen har 1. ret

Bevar fælleden.

Bevar fælleden som natur, gør den ikke til en park.

Bevar det vilde natur i så høj grad som muligt.

Bevar det som et frirum / natur område for alle os der bor i byen men elsker naturen

Bevar det grønt og mest naturligt, ikke flere bygninger. Tak

Bevar der vilde og naturlige element - gør det ikke til endnu en almindelig bypark med for mange faciliteter

Bevar den særlige natur - sørg for at det vilde bevares.

Bevar Fælleden og lad være med at rydde mere natur for at bygge mere infrastruktur til mennesker

Bevar Amager Fælled.



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Bevar Amager Fælled, ikke mere belysning. Ikke flere Ruter til Ro eller andet. Ikke mere belysning Slet ikke flere bygninger.
Tak på forhånd

Bevar Amager Fælled, ikke flere boliger, til beboelse og lign.

Bevar Amager Fælled!

Bevar Amager Fælled som den er.

Bevar Amager Fælled

Better and more sign and maps so you pick the right paths, would be nice.

Beskyt Amager Fælled som naturområde.

Beplantning er visse steder for massiv/ for højt, gør det svært at overskue hvem der er i nærheden,  giver utryghed -

Belysning ved vintertiden

Belysning på hovedstien mellem Artillerivej og Ørestad Boulevard lige syd for Islands brygge skole

Behold vandhullerne og udsigterne til dem. Man burde kunne sidde på græsset og kigge ud over søen/vandhullet/vandet

Begræns muligheden for cykelryttere, som skaber farlige situationer for gående og almindelige cyklister

Begræns cykel terroristerne, der tror de kører Tour de France på stierne 

Begræns byggeri på Fælleden, så meget som muligt

Begræns andet end kulturelt byggeri

Bedre, flere og bredere cykelstier

Bedre skiltning mht retning

Bedre sikkerhed for fodgængere, så vi ikke skal hoppe fra motionscyklister

Bedre rutevejledninger og skiltning

Bedre overblik over ruter; flere indgange til fælleden, mere belysning

Bedre lys på den “oplyste” sti - måske bare et eftersyn og rengøring af eksisterende lyskilde i stien

Bedre cykelsti-forløb

Bedre belysning på den asfalterede sti ml. Ørestad boulevard og Artillerivej.

Bedre belysning på cykelstien gennem fælleden

Bedre belysning på cykelruter / primære forbindelsesruter fra Islands Brygge

Bedre badebro/bade område ved sydvest pynten/ sydlige klydesø. Fordi stranden ofte er klam og ikke mange gider at
besøge den. Et område a la badezone byskoven

Bedre adskillelse af gående og hurtig(cykler)

Bedre adgang med fodgængerfelt over Ørestad boulevard. Stier, hvor cykler ikke er tilladt



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Bare sørg for at det er et fredeligt naturområde uden alt muligt gejl

Bare lad den være!

Bar behold og vedligehold pls

At stier - ud over de brede grusstier - er for fodgængere og ikke til mountainsbikes

At skiltningen forbedres på en smuk måde, så det er nemmere at finde rundt og eventuelt laves stier kun for gående.

At man bevarer så meget som muligt og ikke udstykker mere til fx boliger

At kommunen lader Amager Fælled passe sig selv  og man lader naturen råde.

At i afvikler nogle bygninger og udvikler naturen så fælledens natur ikke bare bevares men udvides

At fælleden kan forblive urørt. At der ikke bliver bygget mere

At der åbnes mere op for indblik i 'landskabsrummene' til begge sider af den nord-sydgående sti vest for Grønjordssøen. I
dag er stien lukket til af buskbevoksning på begge sider og har mest karakter af en lukket korridor. Det giver en monoton og
lidt klaustrofobisk oplevelse uden værdifulde naturindtryk.

At der ikke bebygges og at dyre- plantelivet tilgodeses/bevares!

At der er områder hvor der ro uden prustende løbere eller aggressive cyklister. Har prøver at gå ro ruten men var for mudret
og mulighed at gå i regnvejr

At den bevarer i den form den har

At bygge nogle legeplads, hvor små lige som stor kan nyde at lege uden at der er biler omkring. At der er flere steder, hvor
man kan sidde og lave picnic (tæt på legeplads). En "eventyr"bane, hvor børnene kan klatre og gå rundt. En slags bondegård,
hvor børnene kan komme tættere på dyr og lære om dem (måske ved bygningen, som planlægges at bygges?). Måske
kunne man plante flere træer, i de store områder med marker? Måske fælles have for at dyrke grøntsager/frugt?

At bevare så meget natur som muligt og ikke bygge, ikke lave flere stier eller bålpladser

At bevare og ikke komme med tiltag, andet end dem, der er at bevare det der er,

At bevare den naturlige karakter af fælleden. Ikke mere boliger på fælleden.

At bevare Amager fælled og gøre Amager fælled til et naturreservat! Et fredet naturområde!

At I skal gøre alt hvad i kan for at få stoppet byggeriet af fælledby, det er trist den på virkning byggeriet har på resten af
fælleden

At Grønjordssøen også plejes af heste og kvæg

Annuler byggeriet af Fælledby og byg et lille natuformidlingshus i stedet.

Amager fælled er et enestående naturområde. Vi skal bevare det for biodiversitetens og dyrenes skyld. Det skal ikke være en
park med grillplader, shelters, hoppegynger eller pølsevogne!!! Stierne skal IKKE være oplyste!!! Faktisk burde man ikke have
lov til at cykle, kun gå. Skraldespande sat op med mellemrum på stierne er en god ide. Det skal dreje sig om DYRENE her, for
hvor skal de snart være??  - ikke om mennesker !!!                     dyrenes skyld



Her har du mulighed for at stille forslag til udvikling og forbedringer i Amager Fælled. Dine forslag vil vi bruge i det videre
arbejde med udviklingsplanen, og måske kan de indgå i den endelige plan. - Her er mit forslag:

Amager fælled er et enestående naturområde. Vi skal bevare det for biodiversitetens og dyrenes skyld. Det skal ikke være en
park med grillplader, shelters, hoppegynger eller pølsevogne!!! Stierne skal IKKE være oplyste!!! Faktisk burde man ikke have
lov til at cykle, kun gå. Skraldespande sat op med mellemrum på stierne er en god ide. Det skal dreje sig om DYRENE her, for
hvor skal de snart være??  - ikke om mennesker !!!                     dyrenes skyld

Amager Fælled skal udvikles og vedligeholdes på naturens præmisser. Undgå støj og lysforurening. Stop med at asfaltere
stier. Ruten til ro skal kun være for gående (Ruten er allerede ødelagt af cykler)

Amager Fælled er ikke voldsomt stor, og ligger ikke langt fra større bebyggelse, som fx nogle nationalparker gør. Ifm. at
etablere toiletter skal man gøre sig nogle tanker om hvordan det kan ændre områdets brug. Lige nu er det et meget roligt
område som folk går ture eller motionerer igennem. Ved at etablere toiletter kan det potentielt ende med at for mange tager
ophold på fælleden, og fx bruger det til at holde fest osv.

Amager Fælled er er sted, hvor man kan føle at man er midt i naturen og væk fra byens og hverdagens travlhed. Jeg håber,
at Fælleden ikke mister sin charme og vilde personlighed. Og byggerier er selvfølgelig en skam!

Al nybyggeri skal nedrives

Afvejning mellem folk anvender naturen til toilet over for misbrug/hærværk ift. toiletter

Afskærm hele fælleden med "røde porte", så det er åbenlyse for alle, at man træder ind i naturen. Det er ikke til transit. Og
håndhæv regler om at hunde skal være i snor, og at cykellister ikke har prioritet, men  skal vise hensyn. Ellers kan vores børn
ikke udforske frit.

Adskillelse af færdsel til fods og cykel ruter. Etablering af høj / bakke(r) der om vinteren kan kælkes på

Add maps of the parc in several places for orientation

Acceptér at fælleden skal være en "vild park" i byen og fokuser i stedet indsatsen for mere vild natur, syd for motorvejen.

6Flere siddemuligheder. Det behøver ikke være bænke

100% byggestop for alle nybyggerier. Det er en stor skam at der er givet tilladelse til det byggeri der pågår lige nu.

1) beskære tornebuske langs cykelstierne. Det er super iriterrende at få revet sit tøj i stykker. 2) Fjern de vandpytter der altid
ligger de samme steder på cykelstierne efter regn.

(hvad med Kalvebod Fælled?)


